


# វាគីជាការរះឡើងនៃព្រះអាទិត្យ

 ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ នៅពេលយើងប្រមូលផ្តុំនៅទីនេះ នៅព្រឹកបុណ្យអ៊ីស្ទើរដ៏ល្អនេះ ឃើញដើមមើមតូចៗកំពុងលាស់ចេញ ឃុំហើរ ចូលមកទទួលចំណែករបស់វា សត្វស្លាបច្រៀងដូចជាចិត្តរបស់វាផ្ទះឡើងដោយ អំណរ ដោយសារតែមានបុណ្យអ៊ីស្ទើរ។ យើងជឿថា ទ្រង់បានប្រោសព្រះយេស៊ូវ ឱ្យរស់ឡើងវិញ ជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមកហើយ ថ្ងៃនេះ យើងប្រារព្ធទិវារំលឹកនេះ។

2 ហើយអនុញ្ញាតឱ្យមានបុណ្យអ៊ីស្ទើរមកក្នុងចំណោមពួកយើងទាំងអស់គ្នា នៅថ្ងៃនេះ។ សូមឲ្យយើងខ្ញុំ ក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ យល់ពីព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់ ថាយើងនៅក្នុងការប្រកបរបស់ទ្រង់កាលនោះ ហើយថាឥឡូវនេះ យើងបាន រស់ឡើងវិញជាមួយនឹងទ្រង់ ហើយរួមគ្នានៅស្ថានសួគ៌។

3 សូមប្រទានពរកម្មវិធីនេះក្នុងរោងឧបោសថ និងនៅទូទាំងប្រទេសដែលទៅ ស្តាប់តាមទូរស័ព្ទនេះ។

4 ប្រោសអ្នកឈឺនិងអ្នកមានទុក្ខទាំងអស់។ សូមអោយវាជាបុណ្យអ៊ីស្ទើរ សម្រាប់ពួកគេ ផងដែរ និងជាដំណើរចាកចេញពីជំងឺទៅជាមានកម្លាំង។ ហើយ អស់អ្នកដែលស្លាប់ក្នុងអំពើបាប និងការរំលង សូមឲ្យពួកគេរស់នៅថ្ងៃនេះ ដោយសារព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយយើងនឹងសរសើរតម្កើងទ្រង់ ដ្បិតយើងទូលសូមក្នុង ព្រះនាមទ្រង់។ អាម៉ែន។

5 ខ្ញុំពិតជាចាត់ទុកថានេះជាឯកសិទ្ធិដ៏អស្ចារ្យមួយ នៅព្រឹកនេះដែលបាន ត្រឡប់មកទីនេះវិញនៅក្នុងទីក្រុង ជេហ្វឺសាន់វិល រដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា ជាមួយនឹង ក្រុមជំនុំដ៏អស្ចារ្យនេះ ព្រះវិហារបានប្រមូលផ្តុំគ្នា និងឈរ ហើយនៅជុំវិញ និង ខាងក្រៅ និងនៅក្នុងជាច្រើន និងគ្រប់ទីកន្លែង។ សម្រាប់អ្នកដែលប្រើទូរសព្ទ ទូទាំងប្រទេស វាជាពេលព្រឹកដ៏ស្រស់ស្អាតនៅទីនេះ។

6 ម៉ោងប្រាំព្រឹកនេះ មិត្តតូចរបស់ខ្ញុំដែលមានទ្រូងក្រហមបានហោះឡើងតាម បង្អួច ហើយដាស់ខ្ញុំឱ្យភ្ញាក់។ ហាក់ដូចជាបេះដូងតូចរបស់គាត់នឹងបុកឡើង ដោយនិយាយថា “ទ្រង់បានរស់ឡើងវិញ។” ខ្ញុំតែងតែគិតថាបក្សីតូចនេះជាមិត្ត និងខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំចូលចិត្តវា។

7 ដូចដែលរឿងព្រេងអំពីគាត់បាននិយាយថា “បក្សីពណ៌ត្នោតតូចមួយ បានឃើញទ្រង់អង្គុកនៅលើឈើត្នោត ជាកន្លែងដែលអំពើបាបបានដាក់លើ ទ្រង់។” ពិតណាស់ បក្សីតូចគ្មានអំពើបាបទេ។ ទ្រង់មិនត្រូវសុគត់ដើម្បីបក្សីតូច នោះទេ។ “ប៉ុន្តែគាត់បានហោះចូលទៅលើឈើត្នោត ហើយព្យាយាមដកដៃកគោល ចេញ ដោយចំពុះតូចរបស់វា ហើយទ្រង់របស់វាឡើងក្រហមទាំងអស់។” ហើយ នោះជាវិធីដែលខ្ញុំចង់បាន ផងដែរ ជាខែលនៃការព្យាយាមការពារវត្ថុដ៏រុងរឿងនេះ ដែលទ្រង់បានសុគតសម្រាប់។

8 ដោយដឹងថាពេលវេលារបស់យើងមានកំណត់នៅទីនេះ ជាពិសេសសម្រាប់ មិត្តៗដែលកំពុងស្តាប់តាមទូរស័ព្ទនេះ ខ្ញុំចង់សុំឱ្យអ្នកយកចិត្តទុកដាក់នៅព្រឹក នេះទៅ—លើរូបភាពមួយសន្លឹកដែលកាលពីមុនត្រូវបានថតដោយកាមេរ៉ា ពីនិមិត្ត ដែលខ្ញុំបានឃើញនៅទីនេះនៅឯរោងឧបោសថ ចាកចេញពីរដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា ទៅរដ្ឋ អារីហ្សូណា កន្លែងដែលខ្ញុំត្រូវជួប ក្នុងទម្រង់ជាពីរ៉ាមីត ទេវតាប្រាំពីរ។ មិនដឹងថាមានរឿងអ្វីកើតឡើងក្រោយ ពេលដែលខ្ញុំទៅដល់នោះ ដោយគិតថា វាជាទីបញ្ចប់នៃជីវិតរបស់ខ្ញុំ ដែលគ្មាននរណាម្នាក់អាចទ្រាំទ្រនឹងពន្លឺនេះបាន ឡើយ ហើយខ្ញុំដឹងប្រាកដថា អ្នកទាំងអស់គ្នាបានស្គាល់រឿងនេះហើយ។ ហើយ បន្ទាប់មកនៅ អន្លង់សាប៊ីណូ ព្រឹកអញ្ចឹងដែរ ពេលកំពុងអធិស្ឋាន មានដាវមួយ ដាក់ក្នុងដៃខ្ញុំ ហើយពួកវាថា “នេះគឺជាព្រះបន្ទូល និងដាវនៃព្រះបន្ទូល។”

9 ក្រោយមក ទេវតាបានលេចមកដូចដែលបានទាយ។ ហើយនៅពេល ជាមួយគ្នានោះ ចង្កោមពន្លឺដ៏ធំបានចាកចេញពីកន្លែងដែលខ្ញុំកំពុងឈរ ហើយ បានរំកិលទៅកម្ពស់សាមសិបម៉ាយនៅលើអាកាស និងជុំវិញជារង្វង់ ដូចជាស្លាប របស់ទេវតា ហើយបានគូរលើមេឃរូបរាងជាពីរ៉ាមីតនៅក្នុងក្រុមភារានិករនៃ ទេវតាដូចគ្នាដែលបានបង្ហាញខ្លួន។

10 វិទ្យាសាស្ត្របានថតយករូបភាពនេះ ចេញទៅប្រទេសម៉ិកស៊ិក ខណៈដែលវា បានធ្វើដំណើរពីភាគខាងជើងរដ្ឋអារីហ្សូណា កន្លែងដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបាន និយាយថាខ្ញុំនឹងឈរ ‘សែសិបម៉ាយភាគព្យាសាននៃទីក្រុងតុកសុន។’ ហើយវាក៏ ហោះឡើងលើអាកាស ហើយទស្សនាវដ្តី ខ្សែវបានខ្ទប់រូបភាព “អាថ៌កំបាំងនៃ អ្វីមួយនៅក្នុងលំហ កន្លែងដែលមិនអាចមានជាតិសំណើម ដែលជាកន្លែងដែល

មិនអាចមានការហូតនៃអ្វីទាំងអស់ កំពស់សាមសិបម៉ាយ និងឆ្លងកាត់ម្ភៃប្រាំពីរម៉ាយ ហើយមកពីកន្លែងដែលទេវតាទាំងនោះនៅ។

11 ឥឡូវនេះ គេសួរថា ដើម្បីដឹង។ វិទ្យាសាស្ត្រ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេនៅក្នុងតុកសុនចង់ដឹងពីសារៈសំខាន់ណាមួយ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនបានប្រាប់ពួកគេទេ។ អ្នកទាំងអស់គ្នាបានដឹងហើយ បានប្រាប់ជាមុន។ ប៉ុន្តែវាមិនមែនសម្រាប់ពួកគេទេ។ វាគឺសម្រាប់អ្នក។

12 ហើយនៅទីនោះ ទ្រង់មានបន្ទូលមកកាន់ខ្ញុំ ហើយមានបន្ទូលថា “ត្រាទាំងប្រាំពីរនឹងត្រូវបានបើក។ អាថ៌កំបាំងទាំងប្រាំពីរ អាថ៌កំបាំងប្រាំពីរនៃព្រះគម្ពីរដែលត្រូវបានបិទតាំងពីកំណើតនៃលោកិយ នឹងត្រូវបានលាតត្រដាង។” ហើយយើងជាក្រុមតូចដ៏រាបទាប បើប្រៀបធៀបនឹងលោកិយទាំងមូល យើងបានរីករាយនឹងពរជ័យទាំងនេះ ជាការស្តាប់នូវអាថ៌កំបាំងទាំងនោះ។ អាពាហ៍ពិពាហ៍ការលែងលះ ពូជរបស់សត្វពស់ សំណួររឿងទាំងអស់នេះត្រូវបានបង្ហាញឱ្យយើងឃើញទាំងស្រុង មិនមែនដោយមនុស្សទេ ប៉ុន្តែដោយព្រះអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ដែលបានបើកអាថ៌កំបាំងទាំងប្រាំពីរនោះ អំពីអ្វីដែលជាក្រុមជំនុំ របៀបវារៈនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនៅដើមដំបូង និងរបៀបដែលវានឹងត្រូវបានបង្ហាញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។

13 ហើយឥឡូវនេះ ដូចដែលវាបានកើនឡើង យើងមានរូបភាពនៅខាងក្រៅនៅលើបន្ទះ។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំមានរូបភាពបង្ហាញនៅទីនេះ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ដូចដែលទស្សនាវដ្តីឡែវមានវា។ ប៉ុន្តែខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើទស្សនិកជនរបស់ខ្ញុំ ដែលអាចមើលឃើញនៅទីនេះ ពិតជាធ្លាប់បានមើលរូបភាព ឃើញ ឃើញ តាមរបៀបដែលវាក្លរដេរឬទេ។

14 អ្នកចាំថា ខ្ញុំបានអធិប្បាយ នៅពេលដែលនិមិត្តនេះបានមក លើប្រធានបទនៃគម្ពីរវិវរណៈ ដែលជាកន្លែងដែលចៅក្រមចាស់ ដែលជាកន្លែងដែលយើងបានឃើញព្រះយេស៊ូវនៅក្នុងវិវរណៈជំពូក១។ នៅពេលដែលយើងចាប់ផ្តើមបើកត្រាទីប្រាំពីរ... ឬ—ឬយុគសម័យក្រុមជំនុំ ជាជាងមុនការបើកត្រាទាំងប្រាំពីរ។ ព្រះគ្រីស្ទបានឈរជាមួយ “សក់ដូចជាមាមចៀម ពណ៌ស។” ហើយខ្ញុំបានរៀបរាប់ប្រាប់អ្នកថា ចៅក្រមអង់គ្លេសចាស់ និងចៅក្រមតាំងពីយូរយារណាស់មកហើយនៅពេលដែលពួកគេបានទៅ ដើម្បីស្បថចូលកាន់ តំណែងអំណាចកំពូលរបស់

ពួកគេដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យពួកគេ។ ពួកគេពាក់សក់ពាក់ ពណ៌ស ពាក់លើក្បាល ដើម្បីបង្ហាញពីអំណាចកំពូលរបស់ពួកគេ។

15 មែនហើយ ប្រសិនបើអ្នកនឹងបង្វែររូបភាពរបស់នេះហើយមើលទៅ អ្នកប្រហែលជាអាចឃើញវាពីទស្សនិកជន គឺជាព្រះគ្រីស្ទ។ សូមមើលព្រះនេត្រទ្រង់សម្លឹងមកទីនេះ មើលទៅល្អឥតខ្ចោះតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន ពាក់សក់ពណ៌សរបស់ព្រះដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់និងជាចៅក្រមនៃស្ថានសួគ៌ និងផែនដី។ តើអ្នកអាចមើលឃើញភ្នែក ច្រមុះ មាត់របស់ទ្រង់ទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។] គ្រាន់តែបង្វែររូបភាពពីនេះ របៀបដែលពួកគេមានវា នេះជាវិធីមួយវិធីដែលវាគួរតែមើល។ ហើយអ្នក...តើអ្នកអាចឃើញវាទេ? [“អាម៉ែន។”] ទ្រង់គឺជាចៅក្រមកំពូល។ គ្មាននរណាផ្សេងទៀតក្រៅពីទ្រង់។ ហើយនោះគឺជាការកំណត់អត្តសញ្ញាណដ៏ល្អឥតខ្ចោះម្តងទៀត ដែលជាការបញ្ជាក់មួយថា សារនេះគឺជាសេចក្តីពិត។ នេះគឺជាការពិត។ វាជាការពិត។ ហើយធ្វើឱ្យទ្រង់មិនមែនជាមនុស្សទីបី ប៉ុន្តែជាមនុស្សតែមួយ!

16 ជាមួយនឹងពណ៌ស សូមមើល អ្នកឃើញភាពងងឹត ព្រះភ័ក្រ្តទ្រង់ ពួកចង្ការទ្រង់ និងព្រះនេត្រទ្រង់។ ហើយសូមកត់សម្គាល់ ទ្រង់កំពុងសម្លឹងមើល...ពីទ្រង់មកពន្លឺនេះចាំងនៅខាងស្តាំដៃ ដែលទ្រង់កំពុងសម្លឹងមើល។ ហើយនៅលើឈើឆ្មាង នោះហើយជាកន្លែងដែលទ្រង់មើល ទៅខាងស្តាំ ជាកន្លែងដែលទ្រង់បានលើកលែងទោសមនុស្សមានបាប។ នៅក្នុងពន្លឺនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់យើងនៅតែចេញទៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់។

17 ខ្ញុំសង្ឃឹមថា នៅព្រឹកនេះ ខ្ញុំមានពេលច្រើនដើម្បី—ដើម្បីចំណាយលើស្ថានភាពទាំងនេះ វាហួសពីស្រមោលនៃការសង្ឃឹម ត្រូវបានបញ្ជាក់សម្រាប់សាមសិបឆ្នាំកន្លងមក ឬសាមសិបប្រាំឆ្នាំ នៅទីនេះនៅព្រះវិហារនេះ តាំងពីចុះតាមដងទន្លេ នៅពេលដែលពន្លឺដដែលនោះបានចុះមកទីនេះក្នុងទីក្រុងដេហ្វីសាន់វិល ក្នុងឆ្នាំ ១៩៣៣ ហើយបាននិយាយពាក្យទាំងនោះ “ដូចដែលយ៉ូហានបាទីស្ទ ទត្រូវបានចាត់ឱ្យទៅមុនការយាងមកជាលើកដំបូងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ សាររបស់អ្នកនឹងនាំមុខលើកទីពីរ។” យើងនៅគ្រាចុងក្រោយ ហើយយើងឃើញវា។ ពេលខ្លះយើងឆ្ងល់ថាហេតុអ្វីបានជាវាមិនរីករាលដាលនៅលើផែនដី ប្រហែលជាពេលខ្លះយើងនឹងមានឱកាសពន្យល់វា ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ។

18 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកបើក—នៅក្នុងព្រះគម្ពីររបស់អ្នក ដូចដែលយើងតែងតែជឿថាព្រះបន្ទូលត្រូវតែមកជាមុននៃការអានព្រះបន្ទូល។ ខ្ញុំតែងតែអាន ព្រោះវា... ពាក្យរបស់ខ្ញុំជាពាក្យរបស់មនុស្សវានឹងបរាជ័យ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់មិនអាចបរាជ័យឡើយ។

19 ឥឡូវនេះយើងនឹងទៅ—ដើម្បីអានពីបទគម្ពីរហិស្តូរី អត្ថបទមួយ។ ហើយយើងចង់ឱ្យអ្នកបើក ដំបូង ទៅកន្លែងបីក្នុងព្រះគម្ពីរ ដែលខ្ញុំបានជ្រើសរើសដើម្បីអាន។ មួយក្នុងចំណោមពួកគេគឺនៅក្នុងវិវរណៈ ជំពូកទី១ និងខទី១៧ និងទី១៨ នេះជាកន្លែងដែលទ្រង់បានបង្ហាញខ្លួនជាមួយ “សក់របស់ទ្រង់ពណ៌ស ដូចរាមចៀម ហើយជើងរបស់ទ្រង់គឺដូចជាលង្ហិន។” ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកបើកផងដែរនៅក្នុងព្រះគម្ពីររបស់អ្នក រ៉ូម ៨:១១។ ខ្ញុំបានជ្រើសរើសនៅព្រឹកនេះ បីកន្លែងសម្រាប់អាន ពីបទគម្ពីរហិស្តូរី សម្រាប់សាររបស់ខ្ញុំថ្ងៃនេះ ដែលព្រះអម្ចាស់បានដាក់លើចិត្តខ្ញុំសម្រាប់ការរស់ឡើងវិញ។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកមើលផងដែរ ម៉ាកុស ១៦:១និង២។ ខ្ញុំបានគូររបស់ខ្ញុំនៅទីនោះ—បរិបទរបស់ខ្ញុំ។

20 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងវិវរណៈ១:១៨ យើងអានពាក្យទាំងនេះ១៧ និង១៨។

កាលខ្ញុំឃើញទ្រង់ នោះខ្ញុំជួលនៅទៀបព្រះបាទទ្រង់ដូចជាស្លាប់។  
តែទ្រង់ដាក់ព្រះហស្តស្តាំលើខ្ញុំ ដោយព្រះបន្ទូលថា កុំខ្លាចអ្វីឡើយ  
អញជាដើម ហើយជាចុង:

ជាព្រះដ៏រស់នៅ អញបានស្លាប់ តែមើល អញរស់នៅអស់កល្ប  
ជានិច្ចរៀងរាបតទៅវិញ អញក៏មានកូនសោនៃសេចក្តីស្លាប់ និងស្ថាន  
ឃុំព្រលឹងមនុស្សស្លាប់ដែរ។

21 ហើយនៅក្នុងរ៉ូមជំពូកទី៨និងខទី១១ យើងអានរឿងនេះ។

មួយទៀត បើព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអង្គ ដែលបានប្រោសឱ្យព្រះយេស៊ូវ  
រស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ ទ្រង់សណ្ឋិតក្នុងខ្លួនអ្នករាល់គ្នា នោះព្រះអង្គ  
នោះឯង ដែលបានប្រោសឱ្យព្រះគ្រីស្ទរស់ពីស្លាប់ឡើង ទ្រង់នឹង  
ប្រោសរូបកាយនៃអ្នករាល់គ្នាដែលទៀងតែស្លាប់ ឱ្យមានជីវិតឡើងដែរ  
ដោយសារព្រះវិញ្ញាណទ្រង់ ដែលសណ្ឋិតនៅក្នុងខ្លួនអ្នករាល់គ្នា។

22 ហើយឥឡូវនេះនៅក្នុងម៉ាកុសជំពូកទី១៦ ជំពូកនៃការរស់ឡើងវិញ ជំពូកទី១៦ ខ១និងខ២។

*កាលផុតថ្ងៃយប់សំរាកហើយ នោះម៉ារ៉ា ជាម្តាយ...ជាអ្នកស្រុកម៉ាកុស  
ជាឡា ម៉ារ៉ា ជាម្តាយយ៉ាកុប និងសាឡូមេ បាននាំគ្នាទិញគ្រឿងក្រអូប  
ដើម្បីនឹងទៅអប់ព្រះសពទ្រង់។*

*ដល់ព្រលឹមឡើង នៅថ្ងៃទី១ក្នុងអាទិត្យនោះ កាលថ្ងៃទើបនឹងរះឡើង  
គេក៏ទៅឯផ្ទះ។*

23 ឥឡូវនេះ អត្ថបទរបស់ខ្ញុំនៅព្រឹកនេះ ខ្ញុំចង់លើកយកអត្ថបទមួយ: វាគឺជាការរះឡើងនៃព្រះអាទិត្យ។ ហើយសម្រាប់ប្រធានបទ ខ្ញុំចង់ប្រើគឺ “អំនាចនៃការប្រោស។”

24 ឥឡូវនេះ អ្នកដឹងហើយ អ្នកប្រហែលជាបានឮវិទ្យុ និងអ្នកបម្រើព្រះផ្សេងគ្នាអធិប្បាយ។ ហើយបងប្រុសនេវីលដ៍ថ្លៃថ្នូររបស់យើងនៅព្រឹកនេះកំពុងនិយាយប្រធានបទបុណ្យអ៊ីស្ទើររបស់គាត់ ស្តីពីការរស់ឡើងវិញ។ ហើយខ្ញុំបានគិតថាប្រហែលជាខ្ញុំនឹងយកវាក្នុង—ផ្លូវខុសគ្នាបន្តិចបន្តួច មិនខុសគ្នាទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែបន្ថែមបន្តិចទៀត ប្រហែលជានៅក្នុងមុំមួយផ្សេងទៀត សម្រាប់អ្នក។ បទគម្ពីរ គ្រប់ជ្រុងទាំងអស់ដែលអ្នកទៅជាមួយបទគម្ពីរ វាតែងតែប្រកាសអំពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អ្នកមិនអាចគេចចេញពីវា តាមវិធីណាក៏ដោយ។ វាតែងតែប្រកាសអំពីទ្រង់។

25 ឥឡូវនេះដូចជាពិភពលោកសព្វថ្ងៃនេះនៅក្នុង—ពិធីវិលីក ឬយ៉ាងហោចណាស់ នៅសហរដ្ឋអាមេរិក និងផ្នែកម្ខាងនៃផែនដី នៅព្រឹកនេះនៅក្នុងព្រះវិហារនិងនៅទូទាំង កំពុងប្រារព្ធពិធីអនុស្សាវរីយ៍មួយ—នៃជ័យជំនះដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលមនុស្សធ្លាប់មាន។

26 ខ្ញុំគិតថា ក្នុងនាមជាព្រះអង្គសង្គ្រោះពេលទ្រង់សុគត ឬជាទារកនៅពេលទ្រង់ប្រសូត ទ្រង់មិនអាចនៅទីនេះបានទេលើកលែងតែទ្រង់ចូលមកក្នុងផែនដី។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់សោយទិវង្គត ទ្រង់ពិតជាបានធូរសម្រាប់អំពើបាបរបស់យើង។ ប៉ុន្តែ ទោះបីយ៉ាងណាក៏ដោយ មានកូនតូចល្អៗជាច្រើនកើតមក ហើយមានបុរសជាច្រើននាក់ដែលបានរងទុក្ខនិងស្លាប់ដោយមូលហេតុពិត ប៉ុន្តែគ្មានអ្នកណាអាចលើកខ្លួនឡើងវិញម្តងទៀតរហូតមកដល់សព្វថ្ងៃនេះ។

27 ឥឡូវនេះ វាជាសប្តាហ៍ដ៏អស្ចារ្យបំផុតក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រ ដែលជាការប្រារព្ធពិធីដ៏អស្ចារ្យបំផុតគ្រប់ពេលវេលា បុណ្យអ៊ីស្ទើរនេះគឺជាកន្លែងដែលទ្រង់បានបង្ហាញនូវអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ មនុស្សអាចនិយាយអ្វីៗបាន ប៉ុន្តែវាមិនទាន់អាចជឿជាក់ច្បាស់បានទេ ហេតុទាល់តែវាត្រូវបានគេបង្ហាញថាជាការពិត។ ហើយដូចព្រះដែលបានបន្ទូលថា “ចូរលមើលគ្រប់ទាំងអស់ ហើយកាន់ខ្ជាប់តាមសេចក្តីដែលត្រឹមត្រូវ” ទ្រង់នឹងមិនប្រាប់អ្នកឲ្យធ្វើអ្វីមួយដែលទ្រង់នឹងមិនធ្វើដោយខ្លួនឯងនោះទេ។ ដូច្នេះទ្រង់បានបញ្ជាក់ថា អ្នកនេះជាអ្នកណាដែលបានស្លាប់សម្រាប់អំពើបាបរបស់យើង។

28 ហើយ ឥឡូវនេះ មិនត្រឹមតែជាថ្ងៃរំលឹក នៃបុណ្យអ៊ីស្ទើរមានផ្កាដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់នេះ និងម្នាក់បុណ្យអ៊ីស្ទើរប៉ុណ្ណោះទេ និងទន្សាយពណ៌ផ្កាលឿងជាដើមដែលយើងបានទទួល និងការប្រារព្ធពិធីដ៏បរិសុទ្ធ ដែលវាមិនអីទេ ប៉ុន្តែនេះមិនមែនជាជឿនពិតតាមរបៀបនោះទេ។

29 ដូចដែលមនុស្សសព្វថ្ងៃនេះកំពុងព្យាយាមនិយាយថា “យើងគួរតែធ្វើពិធីលាងជើងម្តងក្នុងមួយឆ្នាំ—នៅថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ និងនៅថ្ងៃសុក្រ យើងគួរធ្វើពិធីលាងព្រះអម្ចាស់” និងគោលលទ្ធិផ្សេងៗគ្នានៃ...គេជជែកគ្នាថា តើគួរជាថ្ងៃនេះ ឬថ្ងៃនោះ ឬថាតើវាគួរជាថ្ងៃសប្តិម ឬថ្ងៃដំបូងនៃសប្តាហ៍។ ឬ...រឿងទាំងអស់នេះគ្រាន់តែជាប្រពៃណីប៉ុណ្ណោះ។ តើវានឹងធ្វើអ្វីល្អសម្រាប់អ្នក មិនថាតើអ្នកបានខ្ចីឬអត់ ប្រសិនបើគ្មានជីវិតនៅក្នុងអ្នក? វាគ្រាន់តែជាអនុស្សាវរីយ៍ប៉ុណ្ណោះ។ ដែលគ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងវាទេ ប៉ុន្តែពួកគេពិតជាបានអនុវត្តប្រពៃណីរបស់ពួកគេ ប៉ុន្តែបានចាកចេញពីរឿងសំខាន់។

30 សាតាំងមិនខ្វល់ថាអ្នកមានទម្រង់សាសនាប៉ុណ្ណា ឬអ្នកត្រឹមត្រូវប៉ុណ្ណាក្នុងគោលលទ្ធិរបស់អ្នក។ បើអ្នកបាត់បង់ជីវិតនោះ អ្នកនឹងមិនឡើងមកបាន ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ មិនថាអ្នកមានទម្រង់ជាសាសនាប៉ុណ្ណា ល្អប៉ុណ្ណា មានក្រុមជំនុំប៉ុន្មានឬអ្នកធ្លាប់ជាកម្មសិទ្ធិឬជាសមាជិករបស់អ្នកណា វាមិនសំខាន់ទេ លុះត្រាតែអ្នកបានកើតជាថ្មី។

31 ដូច្នេះ បើព្រះប្រោសព្រះយេស៊ូវឲ្យមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ តើទ្រង់បានប្រោសទ្រង់ឡើងដើម្បីវិញកឬទេ? ហើយតើព្រឹកនៃការរស់ឡើងវិញនេះគ្រាន់តែជា—មួយថ្ងៃក្នុងមួយឆ្នាំ ឬជាថ្ងៃជាក់លាក់ដែលយើងប្រារព្ធពិធីនេះ? ឬ តើយើង

ជាអ្នកមានគុណចំពោះការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់? តើវាមានន័យយ៉ាងណាចំពោះខ្ញុំ? តើវាមានន័យយ៉ាងណាចំពោះអ្នក? ឥឡូវនេះ យើងជឿ ដោយសារសេចក្តីជំនឿ ថាទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ប៉ុន្តែតើមានអ្វីទាក់ទងនឹងខ្ញុំ? នោះគឺពីរពាន់ឆ្នាំមុន។

ឥឡូវនេះដើម្បីស្វែងរកអត្ថបទនេះ!

32 នៅពេលដែលខ្ញុំអស់កម្លាំង ដែរបស់ខ្ញុំបានធ្វើឱ្យខ្ញុំឈឺចាប់ ពីការចាក់ដែលគិលានុបដ្ឋាយិកាផ្តល់ឱ្យខ្ញុំ។ ដ្បិត ការចាកចេញទៅក្រៅប្រទេសឥឡូវនេះ ដូចដែលអ្នកដឹងហើយ ក្នុងរយៈពេលពីរបីថ្ងៃទៀត ហើយខ្ញុំត្រូវតែមានការចាក់ថ្នាំទាំងនេះ កូនប្រុសនិងខ្ញុំ។ ហើយជាមួយនឹងជំងឺអាសន្នធាតុ គ្រុនក្តៅល្បឿន និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ខ្ញុំនឿយហត់ណាស់ ធ្វើឱ្យខ្ញុំឈឺ។ ដែលសេសសារតម្រូវឱ្យមានការចាក់ថ្នាំទាំងនេះមុនពេលអ្នកចូលទៅក្នុងប្រទេសផ្សេងទៀត។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរឱ្យរបស់សេសារទៅសេសារចុះ ប៉ុន្តែត្រូវឱ្យអ្វីដែលជារបស់ព្រះទៅព្រះវិញ។”

33 ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងអង្គុយនៅទីនោះ ឆ្ងល់ថាតើខ្ញុំនឹងនិយាយអ្វីទៅកាន់អ្នកដែលកំពុងរង់ចាំនេះនៅព្រឹកនេះ ដែលខ្ញុំដឹងគុណខ្លាំងណាស់ ហើយបុរសនិងស្ត្រីដែលនឹងដាក់ជីវិតរបស់ពួកគេនៅលើបន្ទាត់សម្រាប់អ្វីដែលអ្នកនឹងនិយាយ។ “តើខ្ញុំគួរធ្វើដូចម្តេច? តើខ្ញុំគួរយកអត្ថបទអ្វី?”

34 ហើយពេលដែលខ្ញុំកំពុងអង្គុយនៅទីនោះ ស្ទើរតែដកលក់ ទ្វាររបស់ខ្ញុំក៏លាន់ចេញមកខាងមុខផ្ទះ។ គ្មានអ្នកណានៅទីនោះទេ ក្រៅពីខ្ញុំខ្លួនឯង តាមដែលខ្ញុំដឹង។ ខ្ញុំបានស្តាប់។ ខ្ញុំមិនបានឮច្បាស់ទេ។ មួយសន្ទុះក្រោយមក ទ្វារបន្ទប់ ជាកន្លែងដែលខ្ញុំបើកចូលរៀន វាបានរង្ហើ ហើយមាននរណាម្នាក់គាស់ទ្វារ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំបានទៅឯទ្វារហើយបើកទ្វារ ហើយ ចំពោះការភ្ញាក់ផ្អើលរបស់ខ្ញុំ គឺ—ក្មេងស្រីដ៏ស្រស់ស្អាត សក់ពណ៌លឿង ភ្នែកពណ៌ខៀវឈរនៅទីនោះ មើលទៅដូចជាផ្កាបុណ្យអ៊ុស្ត្រីរតូចមួយ ដែលកំពុងឈរមើលមកខ្ញុំនៅទីនេះ។

35 នាងហុចកាតឱ្យខ្ញុំ។ ហើយវាគឺជា... ជាការពិតណាស់ ខ្ញុំគិតថានៅពេលដែលខ្ញុំទៅដល់ផ្ទះ នឹងមានកាតបុណ្យអ៊ុស្ត្រី ជាដើម មានតែម្នាក់គត់ ដែលចាកចេញពីផ្ទះ ដែលខ្ញុំបានទទួល។ ហើយនាងបាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ កាតនេះមកពីប៉ា និងខ្ញុំ។” នាងចង់ប្រាកដថា “ខ្ញុំ” គឺនៅក្នុងវា។ ហើយឪពុក



ដែលឈឺសន្លាក់របស់នាង អង្គុយលើកៅអីរុញ បានធ្វើកាតនេះ។ ពេលខ្ញុំយកវា ហើយអរគុណកូនក្មេងតូច ពេលនាងងាកដើរចេញពីទ្វារ ខ្ញុំបើកកាត។

36 ហើយនៅក្នុងទម្រង់នៃកាតនេះខ្ញុំបានគូរអត្ថបទរបស់ខ្ញុំ។ ដ្បិតនៅលើកាតគឺ ម៉ាកុស១៦:១និង២២ ព្រះអាទិត្យ ព្រះអាទិត្យកំពុងរះ។ បន្ទាប់មកខ្ញុំបានគិតអំពីវា ហើយបន្ទាប់មកប្រធានបទគឺ “ការពន្លឺន” អំពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែលរស់ពីសុគត ឡើងវិញ ខ្ញុំបានទាញប្រធានបទរបស់ខ្ញុំ។

37 ឥឡូវនេះ ព្រះអាទិត្យ ការងាររបស់ព្រះអាទិត្យ។ មែនហើយ មានពេលមួយ ដែលពិភពលោកធ្លាក់ក្នុងភាពងងឹត។ វាគឺគ្មានទម្រង់ និងជាមោឃៈ។ ហើយ វាត្រូវបានគ្របដណ្តប់ដោយទឹក ហើយបានដេកនៅទីនោះក្នុងបរិយាកាសងងឹត សោកសៅ និងអាប់អួរ។ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានយាងទៅលើទឹកនោះ ហើយមាន ព្រះបន្ទូលថា “ចូរឱ្យមានពន្លឺ” ព្រះទ្រង់មានហេតុធ្វើដូច្នោះ ព្រោះនៅក្រោមទឹក នោះ មានគ្រាប់ដែលទ្រង់បានដាំ ហើយវាត្រូវមានពន្លឺថ្ងៃនោះដើម្បីឱ្យវាមានជីវិត។

38 ហើយពន្លឺដំបូងដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនៅលើផែនដី គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ពន្លឺដំបូងដែលមិនធ្លាប់មានមកលើផែនដី គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “ចូរឱ្យមានពន្លឺ” ហើយក៏មានពន្លឺ។ វាបានប្រែក្លាយភាពងងឹតទៅជា ពន្លឺ ដើម្បីនាំមកនូវការបង្កើតសេចក្តីអំណរ និងជីវិតនៅលើផែនដី។ បន្ទាប់មក ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានធ្វើការដោយសេចក្តីស្រឡាញ់ និងសេចក្តីមេត្តាករុណា នៅថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យនោះ គឺជាថ្ងៃដំបូងនៃថ្ងៃនៃការបង្កើតនៅលើផែនដី ព្រះអាទិត្យ បានរះឡើង ហើយបក់កាត់រស្មីរបស់វា ហើយធ្វើឱ្យទឹកពីផែនដីស្ងួត ហើយបង្កើត បរិយាកាសនៅខាងលើ។ ហើយ ជាលើកដំបូង វាគឺជាការនាំមកនូវសេចក្តីអំណរ និងជីវិតមកផែនដី ដោយគ្រាប់ពូជ។ នោះជាម៉ោងដ៏អស្ចារ្យ។

39 ប៉ុន្តែ អូ វាមិនមែនជាអ្វីទេ គឺព្រះអាទិត្យរះ ដូចជាថ្ងៃនៅព្រឹកបុណ្យអ៊ីស្ទើរ នោះ។ លើកនេះ ព្រះអាទិត្យរះលើមេឃ នាំឱ្យព្រះអាទិត្យរះកាន់តែធំជាងពេល ណាៗទាំងអស់ ព្រោះវាបានទទួលដំណឹងដ៏អស្ចារ្យជាមួយនឹងថ្ងៃនេះ ជាងវា បានកើតឡើងជាមួយនឹងថ្ងៃនោះដើមដំបូង។ ព្រះអាទិត្យរះបាននាំដំណឹងមួយថា “ទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ! ទ្រង់បានត្រូវប្រោសឱ្យរស់ឡើងវិញ ដូចទ្រង់បាន សន្យា។ ទ្រង់បានរស់ឡើងវិញ។”

40 ជាលើកដំបូងដែលព្រះអាទិត្យរះនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ វាត្រូវបាននាំមកនូវសារមួយថានឹងមានជីវិតនៅលើផែនដី គឺជាជីវិតរមែងស្លាប់។

41 ប៉ុន្តែលើកនេះពេលព្រះអាទិត្យរះឡើង មាន—ព្រះអាទិត្យរះពីរ មួយទៀតព្រះបុត្រា រស់ឡើងវិញ។ វាគឺជា...មិនត្រឹមតែព្រះអាទិត្យរះឡើងប៉ុណ្ណោះទេ វាគឺជា ព្រះ-បុត្រាបានរស់ឡើង ដើម្បីនាំយកជីវិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ចដល់គ្រប់ពូជដែលព្រះបានសន្យា ដែលដោយការដឹងទុកជាមុនដែលទ្រង់បានឃើញសណ្ឋានមកលើផែនដី។

42 មិនអាចទៀតទេថា—ជីវិតក្នុងស្រុកបានរស់ឡើងវិញនៅទីនោះនៅដើមដំបូងដោយគ្មានព្រះអាទិត្យ ដើម្បីនាំវាទៅកាន់ជីវិត មិនយូរជាងនេះទៅទៀត សព្វថ្ងៃនេះ នៅពេលដែលបុត្រារបស់ព្រះនៅលើផែនដី វាត្រូវការពន្លឺ ព្រះ-បុត្រាដើម្បីនាំពួកគេទៅកាន់ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច អ្នករើសតាំងរបស់ទ្រង់ ដែលទ្រង់បានស្គាល់មុនកំណើតលោកិយ។ ទ្រង់បានជ្រើសរើសពួកគេនៅក្នុងអង្គទ្រង់មុនពេលបង្កើតលោកិយ។

43 ហើយនៅព្រឹកថ្ងៃបុណ្យអ៊ីស្ទ័រ ពេលនោះ នៅកន្លែងណាមួយបានដាក់សាកសពរបស់យើងនៅពេលនោះ ដ្បិតយើងជាធូលីដី។ ហើយនៅស្ថានសួគ៌មានសៀវភៅនៃការចងចាំ ហើយលក្ខណៈរបស់ទ្រង់គឺនៅក្នុងទ្រង់ ដោយដឹងថាដោយសារព្រះរាជបុត្រានៃព្រះនេះបានរស់ឡើងវិញ វាក៏នឹងរស់ឡើងឱ្យមានជីវិតគ្រប់កូនប្រុសគ្រប់រូបដែលត្រូវបានតែងតាំងទុកជាមុនក្នុងគ្រាដ៏អស្ចារ្យនេះ។ ទ្រង់ជ្រាបថាវានឹងមាន។ ហើយអ្វីដែលជាថ្ងៃរះដ៏រុងរឿងជាងពេលដំបូង គឺនៅពេលព្រឹកព្រលឹមដំបូង។

ឥឡូវនេះ នៅលើការបំបែកដ៏អស្ចារ្យនៃគ្រាបុណ្យអ៊ីស្ទ័រ!

44 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃនេះយើងមានជំងឺរបេង គ្រាបុណ្យអ៊ីស្ទ័រ។ មនុស្សម្នាក់បានធ្វើសារ ពីមួយទៅមួយ និងដើម្បីគាំទ្រមូលនិធិ ឬការជំរុញដ៏អស្ចារ្យនេះ ដើម្បីឱ្យគ្រូពេទ្យនិងវិទ្យាសាស្ត្រវេជ្ជសាស្ត្រធ្វើការលើអ្វីមួយ ពន្យារ ឬជួយអ្នកជំងឺរបេង។ ពួកវាជាគ្រាដែលយើងហៅថា គ្រាបុណ្យអ៊ីស្ទ័រ នៅពេលដែលយើងធ្វើសារទៅគ្នាទៅវិញទៅមក។ ប៉ុន្តែនៅពេលយើងទទួលបានសារនោះ ត្រានោះត្រូវបានខូចព្រោះត្រានោះជាអ្វីដែលមានសារដែលចងនៅខាងក្នុង។

45 ហើយឥឡូវនេះ ត្រាពិតប្រាកដនៃបុណ្យអ៊ីស្ទើរ នៅលើថ្ងៃនេះ ត្រូវបានខូច ហើយអាថ៌កំបាំង នៃជីវិតបន្ទាប់ពីការស្លាប់ ត្រូវបានបង្ហាញ។ មុនពេលនោះ យើងមិនដឹងទេ។ ពិភពលោកត្រូវបានដាក់ជាក្រុមនៅក្នុងភាពងងឹត ដើរជុំវិញ ការសង្ស័យរបស់មនុស្ស។ ទ្រឹស្តីគឺស្ថិតក្នុងចំណោមចិត្តរបស់មនុស្ស ប្រពៃណី បង្កើតឡើង។ មនុស្សបានថ្វាយបង្គំព្រះ។ ពួកគេបានថ្វាយបង្គំព្រះអាទិត្យ។ ពួកគេ បានថ្វាយបង្គំព្រះគ្រប់ប្រភេទ។ ហើយមនុស្សគ្រប់ប្រភេទដែលធ្វើការទាមទារ ពួកគេបានចូលទៅក្នុងផ្នូរ ហើយពួកគេនៅក្នុងផ្នូរ។

46 ប៉ុន្តែត្រាពិតត្រូវបានខូច ហើយអ្នកណាដែលធ្លាប់រស់នៅដូចយើងនៅរស់ ក៏ ស្លាប់ដូចយើងនឹងស្លាប់ដែរ បានរស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ។ ព្រឹកអ្វីទៅហ្ន! មិនដែល មាននរណាម្នាក់ចូលចិត្តវា នៅក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រនៃផែនដីទាំងមូល។ អាថ៌កំបាំង ត្រូវបានគេដឹងថាទ្រង់គឺជាការរស់ឡើងវិញនិងជាជីវិត។

47 ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា នៅពេលដែលទ្រង់យាងមកនៅព្រឹកនោះ “ដោយសារតែខ្ញុំរស់ អ្នកក៏រស់នៅដែរ។” ទ្រង់មិនត្រឹមតែជាអ្នកទទួលផលពីការ រស់ឡើងវិញប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែគ្រាប់ពូជទាំងអស់នោះ ដែលដេកនៅក្នុងការសន្យា ដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ គឺជាអ្នកផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍នៃការប្រោសឱ្យរស់ឡើងវិញនូវ ជីវិតនោះ។ ដោយសារតែ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដោយព្រោះខ្ញុំរស់ អ្នករាល់គ្នាក៏នឹង រស់ដែរ។” នោះគឺជាការបំបែកនៃត្រា។ ដោយសារទ្រង់ត្រូវបានក្រោកឡើង នោះ គ្រប់គ្នាដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងត្រូវក្រោកមកជាមួយនឹងទ្រង់ដែរ។

48 នៅពេលថ្ងៃរះដំរូងរឿងនេះ ព្រះជាម្ចាស់បានបង្ហាញ ឬបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់។ ភាពអាប័អួរនិងមន្ទិលសង្ស័យទាំងអស់ដែលដក់ជាប់ក្នុងចិត្តរបស់មនុស្ស ត្រូវបានដកចេញ ពីព្រោះទីនេះគឺជាទ្រង់ដែលធ្លាប់មានជីវិត បរិភោគ ផឹក និង ប្រកបជាមួយនឹងមនុស្សជាតិ ដែលមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំមានអំណាចនឹងដាក់ជីវិត របស់ខ្ញុំចុះ។ ខ្ញុំក៏មានអំណាចដើម្បីលើកវាឡើងម្តងទៀតដែរ។” ហើយឥឡូវនេះ មិនត្រឹមតែទ្រង់បានធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍នោះទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានបង្ហាញថាវាជា សេចក្តីពិត។ អូ វាអស្ចារ្យណាស់!

49 ខ្ញុំប្រាកដថានៅព្រឹកនេះ សូម្បីតែយើង ដែលជឿ ក៏មិនអាចយល់អ្វីដែល អស្ចារ្យនោះបានដែរ។ ដោយសារទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ នោះយើងក៏បាន ប្រោសឱ្យរស់ឡើងវិញដែរ ដ្បិតយើងនៅក្នុងទ្រង់។

50 សូមចំណាំឥឡូវនេះ។ នៅពេលដែលភាពអាប់អួរបានគ្រប ដណ្តប់លើផែនដី ហើយគ្រាប់ពូជមិនអាចរស់នៅដោយគ្មានព្រះ-អា-ទិត្យ ដើម្បីរស់ឡើងបានទេ ហើយភាពអាប់អួរបានគ្របដណ្តប់លើផែនដី។ ហើយឥឡូវនេះ ព្រះបុត្រាបានរស់ឡើងវិញ ហើយភាពអាប់អួរទាំងអស់ត្រូវបានបាត់ទៅដោយពន្លឺនេះ ដូចដែលវាបានរីករាលដាលពាសពេញគ្រប់ជាតិសាសន៍ ដល់ប្រជាជន នោះគឺ “ទ្រង់មិននៅទីនេះទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានរស់ឡើងវិញហើយ!” អ្វី—ជាសេចក្តីថ្លែងការណ៍! ទ្រង់បានបង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានបង្ហាញថា វាជាការពិត ដ្បិតឥឡូវនេះ ទ្រង់បានសញ្ជ័យសេចក្តីស្លាប់ នរក និងផ្ទុរ។

51 ត្រីឯកនៃអារក្ស មរណៈ នរក និងផ្ទុរ ដ្បិតសាតាំងជាអ្នកបង្កើតសេចក្តីស្លាប់ វាជាម្ចាស់នៃនរក ហើយក៏ជាផ្ទុរដែរ។ ហើយនោះគឺជាត្រីឯកនៃសាតាំង ដែលបណ្តាលមកពីរឿងមួយ នោះគឺជាការស្លាប់។ ការស្លាប់ អ្នកទៅផ្ទុរ ហើយធ្វើជាអ្នកមានបាប អ្នកទៅនរក។ អ្វីៗទាំងអស់គឺត្រីឯកនៃសាតាំង ដែលជាសេចក្តីស្លាប់។ ដែលបានចាប់មនុស្សជាល្បើយអស់ប៉ុន្មានឆ្នាំនេះ។

52 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ត្រីឯកដ៏ពិតរបស់ព្រះ គឺជាអង្គតែមួយដែលបានសម្តែងក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ជាអ្នកដែលជាជីវិត ហើយបានបំបែកគ្រា ហើយច្បាំងយកល្អៗខ្មាំងសត្រូវ ហើយក្រោកឡើង ជាព្រះដ៏ពិត និងមានព្រះជន្មគង់នៅ។ “អញជាព្រះដ៏រស់នៅ អញបានស្លាប់ តែមើល អញរស់នៅអស់កល្បជានិច្ចរៀងរាបទៅវិញ អញក៏មានកូនសោនៃសេចក្តីស្លាប់ និងស្ថានឃុំព្រលឹងមនុស្សស្លាប់ដែរ។” ព្រះជាម្ចាស់ នៅពេលមួយ បានបង្កើតមនុស្ស ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង ហើយបានយកល្អៗគ្រប់ខ្មាំងសត្រូវ។ ហើយបានបង្ហាញថាត្រីឯកនៃសាតាំងត្រូវបានសញ្ជ័យ ហើយថាត្រីឯកនៃព្រះត្រូវបានគេស្គាល់ ដោយសារតែព្រះតែមួយ អង្គគត់ដែលមានអំណាចក្នុងការនាំយកជីវិតមកវិញម្តងទៀត។ ទ្រង់គឺជាអេម៉ាញ៉ូអែល។ ព្រះបានសម្តែងនៅក្នុងសាច់ឈាម។

53 កុំឆ្ងល់ដែលទ្រង់អាចទាមទារនៅទីនោះ ម៉ាថាយ ជំពូកទី២៧ “អំណាចទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌ និងផែនដីត្រូវបានប្រគល់មកក្នុងដៃរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំចាត់អ្នកអោយធ្វើជាសាក្សីរបស់ខ្ញុំ ទៅកាន់លោកិយទាំងមូល។” ទ្រង់បានឈ្នះទាំងសេចក្តីស្លាប់ នរក និងផ្ទុរ។ ទ្រង់មិនត្រឹមតែធ្វើដូច្នោះទេ ហើយចេញមក ឈ្នះដោយអំណាចទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌និងផែនដី។ ទាំងអស់ដែលព្រះវរបិតា

ទាំងអស់ដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយអ្វីៗទាំងអស់ដែលធ្លាប់មានគឺស្ថិតនៅ ក្នុងទ្រង់។ “អំណាចទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌ និងនៅលើផែនដីត្រូវបានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំ។” អ្វីៗផ្សេងទៀតគឺគ្មានអំណាច។ ទ្រង់បានយកឈ្នះវា។

54 ឥឡូវនេះ! ហើយមិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណោះ ទ្រង់បានបញ្ជូនព្រះបន្ទូលទៅកាន់ពួក សិស្សទ្រង់ ដែលជាអ្នកជឿរបស់ទ្រង់។ “កុំខ្លាចឡើយ ដ្បិតខ្ញុំជាអ្នកដែលបានស្លាប់ ហើយមានជីវិតរស់ឡើងវិញជារៀងរហូត។ ហើយខ្ញុំមានកូនសោររំនេសេចក្តីស្លាប់ និងឋាននរក។ ខ្ញុំបានយកឈ្នះវារួចហើយ។ កុំភ័យខ្លាចទៀតឡើយ ព្រោះគ្រប់ ពូជរបស់ព្រះដែលបានកំណត់ទុកជាមុន នឹងមកដល់ជីវិត នៅពេលដែលពន្លឺនោះ រាលដាលពោលពេញផែនដី នៃដំណឹងល្អដ៏រុងរឿង។ នៅគ្រប់សម័យកាល វានឹង បង្កើតផលដែលព្រះបានតែងតាំងឱ្យធ្វើ។” ទ្រង់បានរស់ឡើងវិញ។

55 អូ អ្វីដែលអស្ចារ្យនោះគឺ “ខ្ញុំនៅរស់ ឬបានរស់ឡើងវិញ។” ពាក្យនេះ មានន័យថា ពាក្យរូបាស ពាក្យក្រិកមានន័យថា នោះជាអ្វីមួយ “បានរស់ឡើងវិញ បន្ទាប់ពីការស្លាប់។”

56 ដូច—គ្រាប់ពូជដែលចូលទៅក្នុងផែនដី វាត្រូវរងទាំងស្រុង។ វាត្រូវរត់ រលួយ។ ហើយរាល់ជីវិតដែលមាននៅក្នុងគ្រាប់ពូជត្រូវចេញមកម្តងទៀត។

57 ទ្រង់គឺជា “ការប្រោស។” មិនមែនត្រឹមតែប៉ុណ្ណឹង។ “ហើយនឹងបញ្ជូនជីវិត ដូចគ្នាដែលបានប្រោសខ្ញុំឲ្យរស់ឡើងវិញ អំណាចដែលនាំខ្ញុំចេញពីផ្ទះ យើងនឹង ចាត់វាមកលើអ្នករាល់គ្នា ដើម្បីប្រោសអ្នករាល់គ្នាឲ្យរស់ឡើងវិញ ដើម្បីអោយ អ្នករាល់គ្នានៅកន្លែងដែលខ្ញុំនៅទីនោះ។”

58 នៅក្នុង លូកា ជំពូកទី២៤ ខទី៤៩។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មើល អញចាត់ការ សន្យារបស់ព្រះវរបិតាមកលើអ្នក ប៉ុន្តែ ចូរអ្នករាល់គ្នានៅក្នុងក្រុងយេរូសាឡឹមចុះ ឬរង់ចាំរហូតដល់អ្នកត្រូវបានបញ្ជប់ដោយអំណាចពីស្ថានលើ។” ដើម្បីបង្ហាញថា ទ្រង់មិនត្រឹមតែទាញយកផលប្រយោជន៍ទាំងអស់ចេញពីវាប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែទ្រង់ បានចែករំលែកអត្ថប្រយោជន៍ទាំងនោះ។

59 ទ្រង់យាងមកដើម្បីលោះ ឬនាំមកនូវជីវិត ជាពូជដែលបានកំណត់ទុកជាមុន ដែលព្រះជាម្ចាស់បានទតឃើញមុនពេលបង្កើតផែនដី ហើយដាក់ឈ្មោះរបស់ ពួកគេនៅក្នុងសៀវភៅជីវិត។ ហើយនៅទីនេះពួកគេនៅលើផែនដីដោយគ្មាន សង្ឃឹម។ ទ្រង់មិនត្រឹមតែជាព្រះពរទេ ប៉ុន្តែដើម្បីចែកចាយពរជ័យដល់គ្រប់ពូជ

ដែលបានកំណត់ទុកជាមុន។ ឥឡូវនេះ បើពូជមិននៅលើផែនដីទេ វាមិនអាចរស់បានទេ។ វាត្រូវតែមាននៅលើផែនដី ហើយក៏មានដំណុះផងដែរ។ ទោះបីវាស្ថិតក្នុងភាពងងឹតយូរៗប៉ុណ្ណាក៏ដោយ វានឹងចេញមកនៅពេលដែល ព្រះបុត្រាចាំមកលើវា។ សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ ទ្រង់យាងមកចែករំលែកវាជាមួយយើង។

60 កុំឆ្ងល់ ដំណឹងល្អគឺជាដំណឹងល្អ។ ពាក្យ *ដំណឹងល្អ* មានន័យយ៉ាងពិតប្រាកដ “ដំណឹងដែលល្អ។” ដំណឹងល្អ ពីអ្វី? ប្រសិនបើបុរសម្នាក់ស្លាប់ដោយសារតែយើង នោះជាដំណឹងល្អ។ ប្រសិនបើព្រះគ្រីស្ទបានកើត នោះជាដំណឹងល្អ។ ប៉ុន្តែមិនដែលមានដំណឹង មិនដែលមានព័ត៌មានដូចជាដំណឹងនេះដែលថា ទ្រង់ដែលបានសន្យាបានបញ្ជាក់ការសន្យា នោះថា “ទ្រង់នៅមានជីវិតជារៀងរហូត ហើយមានកូនសោនៃសេចក្តីស្លាប់ និងនរកនៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ទ្រង់។” ភាពអាប្បអ្នកទាំងអស់ត្រូវបានរង្គោះរង្គើ។ គ្មានអ្វីដែលត្រូវមើលឃើញទៀតឡើយ ដ្បិតព្រះរាជបុត្រាបានយាងឡើងពីផ្ទៃ។ ពុំមាន “មែនហើយ ទ្រង់នឹងយាងមក ឬទ្រង់អាចនឹងយាងមក។” ទ្រង់បានមករួចហើយ ជាដំណឹងល្អ ដំណឹងល្អ!

61 សូមចំណាំ សារនៃដំណឹងល្អ គឺដើម្បីបញ្ជាក់ដល់មនុស្សថា ទ្រង់បានរស់ឡើងវិញ។ “ចូរទៅប្រាប់ពួកសិស្សរបស់ខ្ញុំថា ខ្ញុំបានរស់ឡើងវិញ ហើយខ្ញុំនឹងជួបជាមួយពួកគេ ដើម្បីបញ្ជាក់ការនេះដល់ពួកគេ។” ឱព្រះអម្ចាស់អើយ តើនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះនឹងមានពន្លឺម្តងទៀតពេញផែនដីយ៉ាងណាទៅ! “ហើយខ្ញុំនឹងបង្ហាញដល់ពួកសិស្សរបស់ខ្ញុំ! ចូរទៅប្រាប់គេថា ខ្ញុំមិនស្លាប់ទេ ហើយខ្ញុំមិនមែនជាប្រពៃណីទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំជាព្រះគ្រីស្ទដែលមានព្រះជន្មរស់។ ខ្ញុំនឹងជួបពួកគេ។ សូមទទួលដំណឹងនេះទៅប្រាប់សិស្សរបស់ខ្ញុំថា ខ្ញុំបានរស់ឡើងវិញ” ដំណឹងល្អ ដំណឹងដែលល្អ។

អ្នកនិយាយថា “តើវាត្រូវទេ?”

62 ហេត្រើរ ១៣:៨ បានចែងថា “ទ្រង់គឺនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” យើងជាអ្នកទទួលផលរបស់ទ្រង់ គឺដើម្បីបញ្ជាក់ថាជីវិតរបស់ទ្រង់គឺនៅក្នុងយើងឥឡូវនេះ ជាអ្នកទទួលផលនៃជីវិតនេះ។ ជីវិត គឺមិនដែលមានជីវិតរស់នៅដូចវា ទ្រង់គឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ហើយទ្រង់បានសុគត ហើយបិទវាចោល ប៉ុន្តែនៅពេលដែលទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ គឺនៅព្រឹកថ្ងៃបុណ្យអ៊ីស្ទើរដូច្នោះយើងខ្ញុំ ជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ត្រូវបានចាត់ដោយទ្រង់ឲ្យទៅក្នុងលោកិយ

ទាំងមូល ហើយនាំដំណឹងល្អនេះដល់មនុស្សគ្រប់រូប ថាទ្រង់ជាព្រះរស់។ ហើយ តើយើងអាចធ្វើវាដោយគ្រាន់តែព្រះបន្ទូលយ៉ាងដូចម្តេច? ដ្បិតវាត្រូវបានសរសេរ “ដំណឹងល្អមិនមែនមកដោយព្រះបន្ទូលតែប៉ុណ្ណោះ ប៉ុន្តែតាមរយៈអំណាច និង ការសម្តែងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីបញ្ជាក់ថាទ្រង់មានព្រះជន្មរស់។”

63 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើមានដំណឹងល្អមួយទៀត ដូចដែលប៉ុលបាននិយាយទៅ កាន់ក្រុមណាមួយ “ខ្ញុំភ្ញាក់ផ្អើលខ្លាំងណាស់ ដែលអ្នកបែរទៅរកដំណឹងល្អ មួយទៀត។” ដែលគ្មានអ្វីផ្សេងទៀតឡើយ ប៉ុន្តែជាដំណឹងល្អដែលអ្នកធ្វើជាជឿ ទៅជារឿងប្រឌិតនិកាយ ដោយងាកចេញពីដំណឹងល្អនោះ។

64 “ហើយដោយសារខ្ញុំរស់ អ្នកក៏រស់ដែរ។ ហើយខ្ញុំរស់នៅក្នុងអ្នក និងកិច្ចការ ដែលខ្ញុំធ្វើ” យ៉ូហាន ១៤:១២ “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើនឹងសម្គាល់ខ្លួនខ្ញុំនៅក្នុងអ្នក។” ជាសារអ្វីហ្ន៎! កុំឆ្ងល់ យើងមានពិភពដ៏តនៃទ្រឹស្តី ប៉ុន្តែនៅពេលល្ងាចនឹងមាន ពន្លឺមកម្តងទៀត។ នឹងមានដំណើររស់ឡើងវិញនៅពេលល្ងាច។ វានឹងមានពន្លឺ នៅពេលល្ងាច។

65 ឥឡូវនេះ ខ្លឹមសារនៃសារដែលត្រូវបានបញ្ជូននោះ គឺថា “ទ្រង់មានព្រះជន្ម រស់ឡើងវិញ” យើងជាអ្នកទទួលផលរបស់ទ្រង់ យើងជាអ្នកដែលចែករំលែក ការរស់ឡើងវិញជាមួយទ្រង់ ទាញយកអត្ថប្រយោជន៍ពីនេះ ដោយបង្ហាញដល់ ពិភពលោកថាទ្រង់មានព្រះជន្មរស់។ យើងមិនអាចធ្វើវាដោយពាក្យតែប៉ុណ្ណោះ។ យើងមិនអាចធ្វើវាតាមប្រពៃណីរបស់មនុស្សបានទេ។ យើងគ្រាន់តែឆ្លុះបញ្ចាំងពី អ្វីដែលយើងកំពុងចង្អុលបង្ហាញប៉ុណ្ណោះ។

66 ខ្ញុំខ្លាចថាថ្ងៃនេះយើងជាច្រើននាក់គឺមិនបានរកមនុស្សទៅរកព្រះគ្រីស្ទ។ យើងកំពុងនាំពួកគេទៅព្រះវិហារ ដើម្បីតែស្តាប់ទ្រឹស្តីខ្លះៗ ប៉ុន្តែយើងត្រូវតែនាំ ពួកគេទៅព្រះគ្រីស្ទ។ ទ្រង់ជាអង្គតែមួយ ហើយជាព្រះតែមួយគត់ដែលមានជីវិត។ “អ្នកណាដែលមានព្រះរាជបុត្រានោះមានជីវិត។”

67 ហើយប្រសិនបើជីវិតរបស់មនុស្សដែលបានស្លាប់ត្រូវបានព្យាករក្នុងខ្លួនអ្នក នោះអ្នកនឹងរស់នៅដូចទ្រង់បានរស់នៅដែរ។

68 ប្រសិនបើឈាមរបស់មនុស្សគឺជាប្រភេទជាក់លាក់ ហើយអ្នកបានយក ឈាមពីបុរសតែម្នាក់ ហើយបានប្តូរឈាមរបស់បុរសម្នាក់ទៅជាឈាមម្នាក់ទៀត គាត់ពិតជាឈាមប្រភេទនោះមែន។

69 ហើយបើវិញ្ញាណរបស់អ្នកដែលនៅក្នុងអ្នកត្រូវបានស្លាប់ ហើយអ្នកត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងជាមួយនឹងជីវិតដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ គឺនៅលើអ្នក! រ៉ូម ៨:១១ បាននិយាយថា “បើព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអង្គ ដែលបានប្រោសឲ្យព្រះយេស៊ូវរស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ ទ្រង់សណ្ឋិតក្នុងខ្លួនអ្នករាល់គ្នា នោះព្រះអង្គនោះឯង ទ្រង់នឹងប្រោសរូបកាយនៃអ្នករាល់គ្នា” ជីវិតដូចគ្នា ពួកគេមានអំណាចដូចគ្នា ពួកគេជាអ្នកទទួលផលដូចគ្នា ដែលទ្រង់មាននៅលើផែនដីនេះ មកពីព្រះ។ ទ្រង់បានលោះអ្នករាល់គ្នាជាពូជដែលព្រះបានដឹងទុកជាមុន ឈ្មោះរបស់គេត្រូវបានគេដាក់នៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម មុនពេលកំណើតផែនដី។

70 ហើយថាពន្លឺនៃដំណឹងល្អនៃការរស់ឡើងវិញ ការបញ្ជាក់នៃព្រះបន្ទូល! តើយើងដឹងថាទ្រង់ជាព្រះគ្រីស្ទដោយរបៀបណា? ដោយសារទ្រង់បានបង្ហាញពីអ្វីដែលទ្រង់បាននិយាយ។ តើខ្ញុំអាចដឹងសារនៃសម័យកាលដោយរបៀបណា? ព្រះបង្ហាញពីអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យា ហើយទ្រង់មានបន្ទូលអំពីវា។ នោះគឺជាការសម្គាល់ថា យើងជាអ្នកទទួលផលជាមួយទ្រង់នៅក្នុងការរស់ឡើងវិញ។ ទ្រង់បង្ហាញពីអ្វីដែលទ្រង់បានមានបន្ទូល។

71 អ្វីដែលទ្រង់បានសន្យានឹងធ្វើនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ទ្រង់បានបង្ហាញពីការរស់ឡើងវិញ។ អ្វីដែលទ្រង់បានសន្យានឹងធ្វើនៅសម័យលោកម៉ូសេ ទ្រង់បានបង្ហាញវា។ អ្វីដែលទ្រង់បានសន្យានៅសម័យហេណុក ទ្រង់បានបង្ហាញឲ្យឃើញ។ នៅគ្រប់ថ្ងៃនៃពួកសាវ័ក ទ្រង់បានធ្វើការបញ្ជាក់។

72 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងថ្ងៃនេះ ទ្រង់បង្ហាញនូវអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា ដោយសារតែពួកគេគឺជាផ្នែកមួយនៃគ្រាប់ពូជនោះដែលត្រូវបានតំណាងនៅលើសៀវភៅជីវិត ថាទ្រង់បានយាងមកដើម្បីលោះគេឱ្យមកឯព្រះម្តងទៀត។ អូ ជាសារអ្វីទៅហ្ន៎!

73 នៅព្រឹកបុណ្យអ៊ុស្ទើរ មិនត្រឹមតែទ្រង់បានរស់ឡើងវិញទេ ប៉ុន្តែអ្នកទទួលផលរបស់ទ្រង់បានរស់ឡើងវិញជាមួយទ្រង់ដែរ។ ទ្រង់...ពួកគេនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនៅឯការផ្តាច់របស់ទ្រង់។ ពួកគេនៅក្នុងទ្រង់ នៅពេលដែលទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ។ យើងជាអ្នកទទួលប្រយោជន៍របស់ទ្រង់ បានរស់ឡើងវិញ បន្ទាប់ពីស្លាប់ក្នុងភាពងងឹត។



74 ពិភពដ៏ឆ្លាតវៃនៃភាពមិនជឿ ជាកន្លែងដែលពួកជំនុំ និងនិកាយផ្សេងៗ បាន ទាញយើងចេញ។ ហើយមានអ្វីមួយនៅក្នុងយើងហៅ “អូ យើងចង់បានព្រះ! យើងស្រឡាញ់ព្រះ!” យើងបានចូលរួមជាមួយមេតូឌីស្ទ បាទីស្ទ ពេនទី កុស្ត ព្រេសប៊ីដេវីន និងអ្វីទៀត ហើយនៅតែមានអ្វីមួយខុស យើងរកមិនឃើញ នៅឡើយទេ។ ហើយភ្លាមៗនោះ ខណៈពេលដែលយើងកំពុងដើរក្នុងភាពងងឹត ការរស់ឡើងវិញដ៏អស្ចារ្យបានមកដល់យើងនៅក្នុងការសម្តែងនៃព្រះបន្ទូលសន្យា របស់ព្រះ។

75 ដូចជា ទ្រង់គឺជាការសម្តែងនៃព្រះបន្ទូលសន្យារបស់ព្រះ។ “ខ្ញុំមិនទុកឲ្យ ព្រលឹងទ្រង់ នៅក្នុងស្ថានឃុំព្រលឹងមនុស្សស្លាប់ទេ ក៏មិនព្រមឲ្យ អ្នកបរិសុទ្ធ របស់ទ្រង់ឃើញសេចក្តីពុករលួយដែរ។” ទ្រង់បានសម្តែងវា គ្រប់ព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះដែលត្រូវបានសន្យាចំពោះទ្រង់។ ទ្រង់បានបង្ហាញវានៅពេលដែលទ្រង់បាន លើកឡើងនៅព្រឹកថ្ងៃបុណ្យអ៊ីស្ទើរ។

76 ឥឡូវនេះ ពួកអ្នកដែលធ្លាប់ដើរក្នុងភាពងងឹត ហើយឆ្ងល់ថា តើថ្ងៃនេះគួរ ធ្វើកម្មវិធីលាងជើងឬអត់ ឬបើគេរក្សាថ្ងៃណាមួយ ឬធ្វើច្បាប់ណាមួយ នោះអ្វី ៗទាំងអស់នោះក៏កន្លងផុតទៅ។ ព្រោះថា មានការរស់ឡើងវិញដ៏រុងរឿង ដែល ធ្លាប់ចិត្តរាល់អ្វីៗដែលមនុស្សបានបង្កើតមក គ្រប់ហេតុផលដែលមនុស្សបាន បង្កើត។

77 រហូតមកដល់ពេលនោះមិនដែលមានបុរសណាម្នាក់ដែលអាចលះបង់ជីវិត ហើយរស់ឡើងវិញបានឡើយ។ ទ្រង់បានផ្ញើនឹងភស្តុតាងវិទ្យាសាស្ត្រដែល ពួកគេមាន ដោយរស់ឡើងម្តងទៀត។

78 នៅពេលដែលពួកគេនិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទមិននៅដដែលដូចកាលពី ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូតឡើយ” នោះ “អំណាចរបស់ទ្រង់មិនដូចគ្នាទេ” នោះគឺ “ដំណឹងល្អរបស់ទ្រង់មិនដូចគ្នាទេ” ពេលគម្ពីរចែងថាវាដូចគ្នា! ព្រះបាន ផ្ញើគ្រប់និកាយ គ្រប់ជំនឿ ហើយទ្រង់បានចេញទៅដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដូច ទ្រង់បានសន្យា ហើយបានបង្ហាញដល់យើងថា ទ្រង់មានព្រះជន្មរស់។

79 យើងជាអ្នកបានប្រយោជន៍នៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ ដែលបានប្រោស លោះបន្ទាប់ពីបានស្លាប់ក្នុងលោកិយ ដោយអំពើបាប និងការរំលង។ “ទ្រង់បាន

ប្រោសយើងឲ្យរស់ឡើងវិញជាមួយនឹងទ្រង់ រស់ឡើងជាមួយនឹងទ្រង់ ឥឡូវនេះ គង់នៅស្ថានសួគ៌ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។” ទ្រង់នាំ...

80 ព្រះវិញ្ញាណទ្រង់នាំជីវិតដដែលរបស់ទ្រង់មកផែនដីម្តងទៀត។ “ប្រសិនបើ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ដែលបានប្រោសព្រះគ្រីស្ទឡើងវិញ” នោះរូបកាយ រូបកាយ ដែលបានចាក់ប្រេងតាំង បើព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានចាក់ប្រេងអភិសេករូបកាយ នោះតាមរបៀបដែលគ្រាប់ពូជនោះធ្លាក់មកលើផែនដី ទ្រង់ក៏មិនអនុញ្ញាតឱ្យ ទ្រង់ដេកនៅទីនោះ។ អត់ទេ។ ទ្រង់បានប្រោសទ្រង់ ហើយលើកទ្រង់ឡើង។ “ព្រះវិញ្ញាណដូចគ្នា” ដោយស្នាដៃដូចគ្នា ដោយអំណាចដូចគ្នា ដោយសញ្ញាដូចគ្នា “ស្ថិតនៅក្នុងអ្នក វាក៏នឹងលើកអ្នកឡើងដែរ។”

81 ខ្ញុំចង់អានបទគម្ពីរខ្លីមួយនៅទីនេះសម្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកងាកទៅមើល បទគម្ពីរមួយទៀត ដែលខ្ញុំបានសរសេរនៅទីនេះ។ វាអាចជួយអ្នកបានបន្តិច។ វា ត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងសៀវភៅលេខវីនីយ ជំពូកទី២៣ ខទី៩ ដល់១១។ ស្តាប់ យ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់។ នៅក្នុងច្បាប់ ច្បាប់លើ ព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលទៅកាន់ លោកម៉ូសេ។ សូមស្តាប់។ អ្វីៗទាំងអស់នេះជាប្រភេទមួយ ហើយយើងនឹងឈប់ នៅទីនេះមួយភ្លែត ដើម្បីចូលទៅក្នុងវា។

*ព្រះយេស៊ូវទ្រង់បង្គាប់ ម៉ូសេ*

*ឲ្យប្រាប់ដល់ពួកកូនចៅអ៊ីស្រាអែលថា កាលណាឯងរាល់គ្នា បានចូល...ទៅក្នុងស្រុកដែលអញឲ្យដល់ឯង...*

82 “ដល់ទឹកនៃ ទីតាំង ដែលអញបានប្រគល់ឱ្យអ្នករាល់គ្នា។ ឥឡូវនេះ អ្នក និយាយទៅកាន់ជនជាតិអ៊ីស្រាអែល ពេលអ្នកទៅដល់កន្លែងជាក់លាក់នេះ ដែល ខ្ញុំបានសន្យានឹងអ្នករាល់គ្នា ខ្ញុំនឹងយកអ្នក នៅពេលអ្នកទៅដល់ទីនោះនៅក្នុង ទឹកដីនេះ។” ឥឡូវនេះនិយាយជាលក្ខណៈធម្មជាតិនៅទីនេះ បែបខាងវិញ្ញាណ។

*...នោះត្រូវយកកណ្តាប់ដែលជាផលដំបូងពីចំរុកឯង (អ្នករាល់គ្នា បានទទួលអ្វីដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកហើយ)។ នោះត្រូវយកកណ្តាប់ដែល ជាផលដំបូងពីចំរុកឯងមកឯសង្ឃៈ*

ត្រូវឲ្យសង្ឃត្រូវថ្វាយកណ្តាប់នោះនៅចំពោះព្រះយេស៊ូវ ដើម្បីឲ្យទ្រង់  
បានទទួលស្នងដងរាល់គ្នា: គឺនឹងត្រូវថ្វាយនៅថ្ងៃក្រោយនៃថ្ងៃឈប់  
សំរាក។

83 ប្រសិនបើមានពិធីបរិសុទ្ធជាមួយ ត្រូវចេញមកនៅថ្ងៃសប្តិមិ ដែលជាថ្ងៃទី  
ប្រាំពីរនៃសប្តាហ៍ ដែលជាថ្ងៃសៅរ៍។ ប៉ុន្តែតើអ្នកបានកត់សម្គាល់ឃើញ នៅក្នុងពិធី  
រំលឹកនេះដើម្បីត្រូវវានៅថ្ងៃទីមួយនៃសប្តាហ៍ដែរឬទេ?

84 “កណ្តាប់ ដែលជាពូជដំបូងនៃផលរបស់អ្នកដែលអ្នកបានដាំ ពេលវាឡើង  
ទុំហើយ អ្នករាល់គ្នាកាត់កូននេះយកទៅដល់សង្ឃ។ ហើយត្រូវឲ្យគាត់យកវាទៅ  
ត្រូវនៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះអម្ចាស់ ដើម្បីឲ្យអ្នករាល់គ្នាទទួលយក។ អ្នកបានមក  
ជាមួយនឹងកូនរបស់អ្នក ហើយគាត់ត្រូវត្រូវវានៅចំពោះព្រះអម្ចាស់...”

85 មិនមែននៅថ្ងៃសប្តិមិទេ គឺជាថ្ងៃទីប្រាំពីរ។ ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃដំបូងដែលយើងហៅថា  
ថ្ងៃអាទិត្យ សា-ន-ដេ។

86 ព្រោះ នោះគឺជា—ពាក្យរ៉ូម៉ាំងមួយដែលគេហៅវាថា ថ្ងៃព្រះអាទិត្យ សម្រាប់  
ព្រះអាទិត្យ។ ប៉ុន្តែជារបៀបដែលវាត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ!

87 វាមិនមែនជាព្រះអាទិត្យទៀតទេ។ វាជាថ្ងៃព្រះ-វ-ជ-បុ-ត្រាដែលជាថ្ងៃ  
ព្រះរាជបុត្រា គឺថា ពោតនៃស្រូវសាលី (ផលដំបូងរបស់ព្រះបាទរស់ពីស្លាប់) ត្រូវ  
បានត្រូវលើក្រុមជំនុំ ថាយើងជាពូជរបស់ទ្រង់។ ហើយនោះគឺជាគ្រាប់ពូជទីមួយនៃ  
អ្នកដែលបានដេកលក់ ត្រូវនៅថ្ងៃដំបូងនៃសប្តាហ៍។ នៅថ្ងៃអាទិត្យ ទ្រង់បានរស់  
ឡើង។ ត្រូវលាហើយឡើងលើទីខ្ពស់នៅចំពោះមុខប្រជាជន។

88 សូមកត់សម្គាល់ វាជាផលដំបូងនៃស្រូវសាលីរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដែលត្រូវ  
បានប្រោសឱ្យរស់ឡើងវិញពីសេចក្តីស្លាប់ ដែលជាផលស្រូវសាលីដំបូងរបស់  
ព្រះជាម្ចាស់។ ដោយអំណាចនៃការប្រោសឱ្យរស់ឡើងវិញ ព្រះបានប្រោសព្រះជន្ម  
រស់ឡើងវិញ ប្រោសទ្រង់ឱ្យរស់ឡើងវិញ ហើយទ្រង់គឺជាផលផ្តុំដំបូងក្នុងចំណោម  
អ្នកដែលបានដេកលក់ គឺជាផលដំបូង។ ទ្រង់គឺជាកណ្តាប់នោះ។

89 ហេតុដូច្នេះហើយបានជាពួកគេត្រូវត្រូវកណ្តាប់នោះ ព្រោះវាជាផលទីមួយ  
ដែលមានអាយុពេញវ័យ។ ហើយវាត្រូវបានត្រូវជាអនុស្សាវរីយ៍នៃការអរព្រះគុណ  
ដល់ព្រះដោយជឿថាពួកគេដែលនៅសល់នឹងមក។ វាជាសញ្ញាមួយ។

90 ហើយថ្ងៃនេះ ដោយសារទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រាទីមួយរបស់ព្រះ ដែលទ្រង់បានយាងមកពេញវ័យ ដើម្បីនៅក្នុងព្រះ ទ្រង់ត្រូវបានដកចេញពីផែនដី ហើយត្រូវត្រូវលើមនុស្ស។ អូ មេរៀនដ៏អស្ចារ្យ! ដោយអំណាច ប្រោសទីមួយ! ទោះបីជា ទ្រង់មាន—ទ្រង់ត្រូវបានគេវាយបញ្ចូល ហើយជាច្រើនដង ដូចដែលយើងនឹងឃើញនៅពេលក្រោយ ថាទ្រង់ត្រូវបានវាយបញ្ចូល។ ប៉ុន្តែនេះគឺពិតជាផលផ្លែដំបូងរបស់ពួកគេដែលបានដេក។ ទ្រង់ត្រូវបានត្រូវលើពូជសន្យា ដែលមានការសន្យានៃជីវិត។

91 ទ្រង់ត្រូវបានត្រូវនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ “ពេលមានសំឡេងមកពីស្ថានសួគ៌ដូចជាខ្យល់បក់បោក ខ្យល់បក់យ៉ាងខ្លាំង” ហើយត្រូវបានត្រូវលើប្រជាជន ប្រជាជនពេនទីកុស្តដែលឡើងនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ រង់ចាំពរជ័យមកដល់។

92 ហើយដើម្បីត្រូវត្រូវម្តងទៀត យើងដឹងថានៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ យោងតាមលូកា ១៧:៣០ នៅថ្ងៃព្រះរាជបុត្រាម្តងទៀត “នៅថ្ងៃដែលបុត្រារបស់មនុស្សនឹងត្រូវបានបង្ហាញ” ឬត្រូវលើមនុស្សម្តងទៀត។

93 ឥឡូវនេះ តើនរណាជាកូនមនុស្ស? “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលក៏គង់នៅជាមួយនឹងព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលនោះឯងជាព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលត្រឡប់ជាសាច់ឈាម ហើយបានគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។” ហើយប្រសិនបើការបង្រៀនទាំងអស់ដែលយើងមាន និងការបញ្ជាក់នៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដោយទីសំគាល់ ដោយការអស្ចារ្យ យើងឃើញសព្វថ្ងៃនេះ ថានៅក្នុងសៀវភៅ—ពីលូកានៅទីនេះ ដូចដែលយើងទើបតែដកស្រង់ ឬ—លូកាជំពូកទី ១៧និងខទី៣០ ម៉ាឡាគី៤ និងបទគម្ពីរផ្សេងៗដែលយើងបានស្គាល់ ព្រះបន្ទូលនោះត្រូវត្រូវលើមនុស្សសាជាថ្មីថា ទំនៀមទំលាប់របស់មនុស្សបានស្តាប់ហើយ ហើយព្រះរាជបុត្រានៃព្រះមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញជាមួយនឹងការជ្រមុជនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងចំណោមយើង ហើយទ្រង់នឹងប្រទានជីវិតដល់យើង។

94 ដូចជាព្រះគ្រីស្ទគឺជាអង្គទីមួយដែលបានរស់ឡើង ពីហោរា ទាំងអស់ជាដើម ទោះបីជាបានសំដៅនៅកន្លែងជាច្រើនក៏ដោយ ក៏ទ្រង់ជាផ្លែផ្កាដំបូងនៃអ្នកដែលបានដេកលក់ទៅហើយនោះ។ នៅក្នុងកូនក្រមុំ ការយាងមករបស់ព្រះគ្រីស្ទចេញពីក្រុមជំនុំ វានឹងត្រូវមានកណ្តាប់ត្រូវម្តងទៀតនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ អូ ខ្ញុំអើយ!

95 ត្រូវកណ្តាប់! តើអ្វីទៅជាកណ្តាប់? ផលដំបូងដែលទុំ ផលដំបូងដែលបញ្ជាក់ វាជាស្រូវសាលី ដែលបង្ហាញជាកូរ។

96 ហាលេលូយ៉ា! ខ្ញុំប្រាកដថាអ្នកយល់អ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។វាត្រូវបានគ្រឿង លើមនុស្ស។ ហើយជាលើកដំបូងវានឹងចេញមក សម្រាប់យុគសម័យកូនក្រមុំ សម្រាប់ការរស់ឡើងវិញចេញពីនិកាយងងឹត នឹងក្លាយជាសារមួយ ដែលភាព ចាស់ទុំពេញលេញនៃព្រះបន្ទូលបានត្រលប់មកវិញម្តងទៀតនៅក្នុងអំណាច ពេញលេញរបស់វា ហើយត្រូវបានគ្រឿងលើមនុស្ស ដោយទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យ ដូចគ្នាដែលទ្រង់បានធ្វើនៅទីនោះវិញ។

97 “ដោយព្រះខ្ញុំរស់ អ្នកក៏រស់ដែរ” និយាយទៅកាន់កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។ “ដោយសារខ្ញុំរស់ អ្នកក៏រស់ដែរ។” នោះជាការរស់ឡើងវិញ! ហើយការប្រោសឲ្យរស់ ឡើងវិញនេះ គឺជាការប្រោសឲ្យរស់ពីសេចក្តីស្លាប់ “ត្រូវបានប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ” ដោយអំណាចនៃការប្រោសរបស់ព្រះ។

98 ទ្រង់ត្រូវបានគ្រឿងទៅពួកគេ។ ព្រះបន្ទូល ដែលគឺជាទ្រង់ គឺត្រូវបានគ្រឿងត្រឡប់ មកពួកគេវិញនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ព្រះបន្ទូលបានបង្ហាញឲ្យឃើញ។ ឥឡូវនេះ ហើយដូចដែលខ្ញុំនិយាយ វានឹងត្រូវគ្រឿងម្តងទៀតនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ឥឡូវនេះ ជាឧទាហរណ៍...

99 អ្នកនិយាយថា “ឥឡូវនេះ ចាំបន្តិច បងប្រុសប្រាណហាំ ។ ខ្ញុំស្គាល់ព្រះវិហារ មួយ...” អញ្ចឹង ខ្ញុំក៏ រស់ដែរ។ ឃើញទេ?

100 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ជាឧទាហរណ៍ ចុះបើ—ប្រសិនបើយើងនឹងត្រលប់ទៅតុកសុ នវិញនៅសៀលនេះ ឥឡូវនេះ ហើយយើងម្នាក់ៗ...បានទៅនៅក្នុង—ឡានខាឌី ឡាក់ ធំ ថ្មីមួយ? ហើយកៅអីទាំងអស់ត្រូវបានបង្កើតឡើង—ដោយដូតិន ជាស្បែក ទន់បំផុតនៃស្បែក ទន់និងងាយស្រួលក្នុងការអង្គុយនៅលើ ហើយកម្រាលឥដ្ឋគឺ ល្អប្រណិត។ ដៃចង្កូតត្រូវបានលាបពណ៌នីកែល និងមានគ្រាប់ពេជ្រនៅពីលើ វា ហើយម៉ាស៊ីនត្រូវបានសាកល្បងដោយមេកានិកថាជាម៉ាស៊ីនត្រឹមត្រូវ ហើយ កង់គឺ...ទាំងអស់មានសត្វខ្លាឃ្មុំនិងខាញ់ឡើង ហើយសំបកកង់ទាំងអស់សុទ្ធតែ មិនជ្រាបទឹក និងគ្មានការផ្លុំចេញ។ ហើយទាំងអស់ត្រូវបានសាកល្បងដោយ វិទ្យាសាស្ត្រ។

101 ពួកគេត្រូវបានគេរុញចេញពីខ្សែសង្វាក់ដំឡើង ហើយអ្នកទាំងពីរបានចាក់សាំងពេញ។ នោះជាថាមពលដែលកំពុងដំណើរការ គឺសាំង ព្រោះនៅក្នុងនោះជាអុកតាន។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះនៅពេលដែលអ្នកនឹងចាប់ផ្តើមវា ទោះបីជាពួកគេទាំងពីរមើលទៅដូចគ្នាក៏ដោយ ប៉ុន្តែមានមួយក្នុងចំណោមពួកគេមិនមានផ្កាភ្លើងណាមួយ មានកម្លាំងបាញ់។

102 “មែនហើយ” អ្នកនិយាយថា “ថាមពលគឺនៅក្នុងសាំងបងប្រុសប្រាណហាំ។” ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនខ្វល់ថាមានថាមពលប៉ុន្មាននៅក្នុងសាំងនោះទេ។ លុះត្រាតែមានភ្លើងឆេះនៅទីនោះ ដើម្បីបង្ហាញថាមពលនោះ លើកលែងតែមានថាមពលនៅទីនោះ ដើម្បីបញ្ជាក់ថានោះជាសាំង វាប្រហែលជាទឹកផងដែរ។ ទាល់តែ...

103 មិនថាអ្នកទ្រឹស្តីច្រើនប៉ុណ្ណាទេ អ្នកបានរៀបចំព្រះវិហាររបស់អ្នកបានល្អប៉ុណ្ណា អ្នកទទួលបានការអប់រំកម្រិតណា របៀបដើរដូចព្រះគម្ពីរ រហូតដល់កណ្តាប់ត្រក់ឡើង រហូតដល់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកសណ្ឋិតលើមនុស្សនោះ ដើម្បីប្រោសព្រះបន្ទូលនោះឱ្យរស់ឡើងវិញ! ប្រេងសាំងតំណាងឱ្យព្រះបន្ទូល។ វាគឺជាការពិត ប៉ុន្តែបើគ្មានព្រះវិញ្ញាណទេ វានឹងមិនធ្វើការកើតឡើយ។

104 យើងបានដាក់ភាពតានតឹងច្រើនពេកលើមេកានិក ហើយគ្មានអ្វីនៅលើថាមវន្តសោះ។ វាត្រូវការអំណាចដ៏ស្វាហាប់នៃព្រះ ជាអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទមកលើក្រុមជំនុំ ដើម្បីបង្ហាញនិងនាំឱ្យដឹងថានេះគឺជាសាំង។ វាអាចមាននៅក្នុងធុងសាំង។ វានៅតែអាចក្លាយជាទឹក ឃើញទេ? ប៉ុន្តែភស្តុតាងតែមួយគត់ គឺ ដាក់ជីវិតនេះ ហើយវានឹងបញ្ជាក់ថាតើវាជាសាំងឬមិនមែន។

105 ហើយនៅពេលដែលអ្នកព្យាយាមដាក់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងនិកាយមួយនោះអ្នកគឺដូចជាការសាកល្បងដែរ... អ្នកអាចបំបែក អ្នកនឹងបំផ្លាញម៉ាស៊ីនរបស់អ្នក ដោយវាពេញដោយកាបូន។

106 ប៉ុន្តែ អូ ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលមានថាមពលមួយម៉ឺនអុកតាន ជាព្រះបន្ទូលនៃព្រះនិងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបំភ្លឺវា ហើយដើម្បីប្រោសអំណាចនៃព្រះឲ្យរស់ឡើងវិញក្នុងជីវិតមនុស្ស ឬជីវិតស្រ្តី ឬក្នុងព្រះវិហារ។ នោះបានរុញខាឌីឡាក់ឲ្យចុះពីផ្លូវខាងលើ ក្រោមអំណាចដ៏ស្វាហាប់នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលបានត្រឡប់មកវិញ

ហើយត្រូវបានគ្រវីលើមនុស្សនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ធ្វើឲ្យទ្រង់ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

107 មានកណ្តាប់ដំបូងចេញពីហោរាទាំងអស់ ដែលជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ជា ស្តេចនៃហោរាទាំងអស់។

108 មានព្រះវិហារ ក្រុមជំនុំ កូនក្រមុំ កូនក្រមុំ ព្រះវិហារកូនក្រមុំ។

109 ប៉ុន្តែត្រូវតែមានមួយចេញមក! ហាលេលូយ៉ា! ត្រូវតែមកជាកូនក្រមុំ ពិតប្រាកដ! ត្រូវតែមានមួយដែលមិនត្រឹមតែមានមេកានិចប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែមាន ថាមវន្តរបស់វា ធ្វើឲ្យក្រុមជំនុំនោះរស់ឡើង ធ្វើការក្នុងអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញ របស់ទ្រង់។ ទាល់តែយើងមកដល់កន្លែងនោះ ទាល់តែរកឃើញកន្លែងនោះ តើ វាល្អម៉េចទៅវិញបើបានដុសខាត់ចំណុចប្រទាក់? តើវាល្អម៉េចវិញដែលផ្តល់ឱ្យ នាងនូវការលើកមុខប្រការងារស្រដៀងគ្នា ស្របពេលដែលគ្មានថាមវន្តនៅក្នុង នោះ? មិនថាមេកានិកបង្ហាញថាល្អប៉ុណ្ណោះទេ ត្រូវតែមានថាមវន្តដើម្បីធ្វើឱ្យ វាដំណើរការ។

110 នោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានបង្ហាញ! ហាលេលូយ៉ា! នោះហើយជាអ្វីដែលបុណ្យ អ៊ីស្ត្រែបានបង្ហាញ។ ទ្រង់មិនត្រឹមតែជាព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែទ្រង់ជាព្រះទ្រង់ ផ្ទាល់ ជាថាមវន្តនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ នោះបានធ្វើឲ្យព្រះកាយរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ (ត្រជាក់ រឹង និងស្លាប់ នៅក្នុងផ្នូរ) អង្រួនចូលទៅក្នុងជីវិត ហើយក្រោកឡើងម្តង ទៀត ហើយរៀលចេញ។ “ខ្ញុំជាអ្នកដែលបានស្លាប់” ស្លាប់រហូតដល់ព្រះអាទិត្យ និយាយថាទ្រង់បានសោយទិវង្គត ព្រះច័ន្ទបាននិយាយថាទ្រង់បានសោយទិវង្គត ផ្កាយបាននិយាយថាទ្រង់បានសុគតហើយ។ ធម្មជាតិទាំងអស់បាននិយាយថា ទ្រង់បានសុគតហើយ។ ហើយឥឡូវនេះពិភពលោកទាំងមូលត្រូវតែទទួលស្គាល់ ថាទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ។ ទ្រង់មិនត្រឹមតែជាមេកានិកទេ ព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ ទ្រង់គឺជាថាមវន្តដើម្បីបញ្ជាក់វា។

111 ហើយកាលទ្រង់ ក្នុងនាមជាកូនកំលោះ កូនក្រមុំត្រូវតែចេញមក ព្រោះវា ជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់។ ហើយវាអាចគ្រាន់តែជាការបង្ហាញនៃការបំពេញនូវការបើក សម្តែងទាំងអស់ដែលអ្នកដទៃបាននិយាយអំពីកូនក្រមុំ វាគ្រាន់តែអាចបង្ហាញ។ ប្រសិនបើវាធ្វើអ្វីខុសពីកូនកំលោះ នោះមិនមែនជាកូនក្រមុំទេ។ ដោយសារតែ នាងគឺជាសាច់នៃសាច់របស់ទ្រង់ ឆ្អឹងនៃឆ្អឹងរបស់ទ្រង់ ជីវិតរបស់ទ្រង់ អំណាច

នៃអំណាចទ្រង់! នាងគឺជាទ្រង់! ដូចជាបុរសនិងស្ត្រីគឺតែមួយ ហើយស្ត្រីបាន  
យកចេញពីឆ្អឹងជំនីរបស់គាត់ នាងបានយកវិញ្ញាណមួយ ដែលជាវិញ្ញាណស្ត្រី  
ចេញពីទ្រង់។ សាច់ពីចំហៀងទ្រង់ ធ្វើទាំងមេកានិច និងថាមវន្ត ជាករិយា។  
ព្រះវិញ្ញាណនៃទ្រង់ និងសាច់របស់ទ្រង់ ហើយដាក់បញ្ចូលគ្នា ហើយបង្កើត  
មេកានិចនិងថាមវន្ត។ រហូតដល់ក្រុមជំនុំប្រជាជន...

112 ទន្សាយបុណ្យអ៊ីស្ទ័រទាំងអស់នេះ និងពិធីនាវា និងព្រះវិហារធំៗ និងការ  
ជាកពិន័យនឹងកន្លងផុតទៅ និងកន្លងផុតទៅ។

113 រហូតដល់ក្រុមជំនុំនោះក្លាយជាថាមវន្ត និងមេកានិច។ ហើយព្រះវិញ្ញាណនៃ  
ព្រះ ដែលជំរុញទ្រង់ ឱ្យធ្វើកិច្ចការដែលទ្រង់បានធ្វើ! ប្រសិនបើទ្រង់វាយលើដប់ប្រាំ  
មួយស៊ីឡាំង កូនក្រមុំក៏ដូច្នោះដែរ។ អាម៉ែន! ដ្បិតទ្រង់មានបន្ទូលថា នៅក្នុង  
យ៉ូហាន ១៤:១២ “អ្នកណាជឿលើខ្ញុំ និងកិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកនោះនឹងធ្វើដែរ។  
ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យគាត់នូវឆ្នាំងសាកនៃថាមវន្តរបស់ខ្ញុំ នៅក្នុងមេកានិចរបស់គាត់ ថា  
ពិភពលោកនឹងមិនអាចទប់ទល់នឹងវាបានទេ ហើយខ្ញុំនឹងលើកគាត់ឡើងវិញនៅ  
ថ្ងៃចុងក្រោយ។” នោះជាសារបុណ្យអ៊ីស្ទ័រ ថាមវន្ត និងមេកានិច រួមគ្នា! មេកានិច  
ដោយគ្មានថាមវន្ត មិនល្អ ទាំងខ្លីណាមិក ដោយគ្មានមេកានិកគឺមិនល្អដូចគ្នា។

114 អ្នកអាចស្រែកនិងហើរ ហើយលោតឡើងចុះ តាមអ្វីដែលអ្នកចង់ធ្វើ ហើយ  
បដិសេធព្រះបន្ទូលនេះ វានឹងមិនមានផលល្អអ្វីឡើយ។ អ្នកគ្រាន់តែក្រឡេកមើល  
ជុំវិញ—ស្តុងនៃ...យកផ្កាភ្លើងមកបញ្ឆេះ តែគ្មានសាំងបាញ់ទេ។

115 វានឹងដំណើរការតែនៅពេលដែលពួកគេមកជាមួយគ្នា។ អាម៉ែន! ដូច្នោះ មួយ  
នឹងនៅស្ងៀម ហើយមួយទៀតនឹងឆេះឡើង។ នោះជារឿងតែមួយគត់ដែលមាន  
ចំពោះវា។ យ៉ាងណាក៏ដោយ ពួកគេទាំងពីរប្រហែលជាមើលទៅដូចគ្នា ដោយ  
អ្នកទាំងពីរអះអាងថាជាពួកជំនុំ អ្នកទាំងពីរអះអាងថាជាកូនក្រមុំ។ ប៉ុន្តែមួយមាន  
មេកានិច និងថាមវន្ត វានាំឱ្យវាឆ្លងកាត់ នូវអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាជាសេចក្តី  
ពិត។

116 វានឹងមិនដំណើរការទេ ទោះបីជាមេកានិចល្អប៉ុណ្ណាក៏ដោយ លុះត្រាតែ  
មានថាមវន្តមកដល់។ នៅពេលដែលថាមវន្តមកដល់ ភ្លើងនោះត្រូវបានបង្កើត  
ឡើងដើម្បីភ្ជាប់ជាមួយអុកទែននោះនៅក្នុងសាំង។ ហើយនៅពេលដែលវាផ្ទុះ  
វាបណ្តាលឱ្យឆេះ ហើយការឆេះនោះរំកិលគ្រប់ចលនា គ្រប់ចលនា ដ្បិតទ្រង់



គឺនៅដដែលដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ នោះគឺជាការរស់ឡើងវិញ។ នោះគឺជាអំណាចពិតនៃព្រះ មេកានិចជាមួយនឹងថាមវន្ត។ សូមកត់សម្គាល់ “គឺជាព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ។” វាគឺជា—វាគឺជាផ្កាភ្លើងដែលឆេះ។ វាមិនមែនជាឧស្ម័នដែលឆេះទេ។ វាគឺជាផ្កាភ្លើងដែលបាញ់ឧស្ម័ន។ ឃើញទេ?

117 “អ្នកមិនអាចធ្វើអ្វីដោយគ្មានខ្ញុំ ប៉ុន្តែជាមួយខ្ញុំអ្នកអាចធ្វើអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងបាន។” ដូចដែលទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល វាគឺជាព្រះវរបិតាដែលរស់នៅ។ “ព្រះបិតាបានចាត់ខ្ញុំមក ដូច្នេះខ្ញុំចាត់អ្នកឲ្យទៅ។ ដូចដែលព្រះវរបិតាបានបណ្តេញខ្ញុំ ហើយបញ្ជូនខ្ញុំចូលទៅក្នុងអ្វីៗទាំងអស់ ខ្ញុំធ្វើតែអ្វីដែលគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះជាម្ចាស់ប៉ុណ្ណោះ។ ឥឡូវនេះ ដូចដែលទ្រង់បានចាត់ខ្ញុំមក ដូច្នេះទ្រង់បញ្ជូនខ្ញុំមកឯអ្នកជាមួយនឹងមេកានិចដូចគ្នា ហើយវាត្រូវការថាមវន្តដូចគ្នាដើម្បីដំណើរការវា។ ហើយសញ្ញាទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអ្នកដែលអះអាងថាមានមេកានិក។ ថាមវន្តនឹងធ្វើការក្នុងកន្លែងរបស់វា។”

118 ប៉ុលបាននិយាយថា “ដំណឹងល្អបានមករកយើងមិនត្រឹមតែនៅក្នុងព្រះបន្ទូលប៉ុណ្ណោះទេ” តាមរយៈប្រេងសាំងតែប៉ុណ្ណោះទេ “ប៉ុន្តែតាមរយៈផ្កាភ្លើងផងដែរ” ដើម្បីធ្វើឱ្យវាដំណើរការ។ អ្នកនៅទីនោះ។ វាបានមករកយើងតាមរបៀបនោះ។

119 វាជាព្រះវិញ្ញាណតែមួយ ដែលបានប្រោសទ្រង់ឡើង ដែលបានប្រោសអ្នកជឿដ៏ពិតឲ្យមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ឥឡូវនេះសូមចងចាំ សក្តានុពល...ឥឡូវមើលចុះ ព្រោះយើងអស់ពេលហើយ។ សូមចំណាំ “ព្រះវិញ្ញាណដូចគ្នា” ឥឡូវនេះ រ៉ូម ៨:១។ ឥឡូវនេះសូមយើងអានវាម្តងទៀត នៅក្នុង រ៉ូម ៨:១ ហើយយើងនឹងឃើញអ្វីដែលបានចែង។ ត្រូវហើយ។ ហើយមិនមែនជាកិរិយាទេ...ខ្ញុំមានន័យថា ៨:១១ ខ្ញុំសុំទោស។

120 នៅក្នុង រ៉ូម ៨:១១ “ប៉ុន្តែបើ...” មានបញ្ហា។ មានការចាប់គាត់។

*បើព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអង្គ (ព្រះ ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ) ដែលបានប្រោសឲ្យព្រះយេស៊ូវរស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ ទ្រង់សណ្ឋិតក្នុងខ្លួនអ្នករាល់គ្នា...*

121 ឥឡូវនេះ ហ្នឹងហើយ “បើវិញ្ញាណកូនកំលោះសណ្ឋិតក្នុងកូនក្រមុំ!”

122 នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតកូនកំលោះដំបូងរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានបង្កើតកូនកំលោះមុនគេ ហើយគាត់មានទាំងភេទប្រុសទាំងស្រី ដោយវិញ្ញាណបានបង្កើតគាត់នៅក្នុងធូលីដី ដើម្បីធ្វើជាសម្ភារៈ។ ហើយសូមកត់សម្គាល់នៅពេលដែលទ្រង់បានបង្កើតអេវ៉ា ពីអំដាម ទ្រង់មិនបានយកដីឥដ្ឋមួយដុំទៀតឡើយ ទ្រង់បានយកពីដីឥដ្ឋដដែលនោះ ព្រះបន្ទូលដដែល ដ្បិតអំដាមជាព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? ទ្រង់បានយកពីគាត់ហើយបន្ទាប់មកយក...គាត់មានស្មារតីជាបុរសនិងស្ត្រី។ ហើយទ្រង់បានដកវិញ្ញាណស្ត្រីចេញពីអំដាម ហើយដាក់វានៅក្នុងអេវ៉ា។ ដូច្នោះ វានៅតែជាផ្នែកនៃវិញ្ញាណរបស់អំដាម វាជាសាច់ឈាមរបស់អំដាម។ បន្ទាប់មក វាជាវិញ្ញាណរបស់អំដាម ដែលមានភាពស្នាហាប់ ដែលបានប្រោសយន្តការនៃរូបកាយរបស់គាត់។

123 ដូច្នោះកូនក្រមុំត្រូវតែជាសាច់នៃសាច់របស់ទ្រង់ និងជាឆ្អឹងនៃឆ្អឹងរបស់ទ្រង់។ តើសាច់ឈាមរមែងស្លាប់នេះទៅជាសាច់របស់ទ្រង់យ៉ាងដូចម្តេច? យើងនឹងទៅដល់វាក្នុងពេលមួយនាទី ទៀត។ តើវាធ្វើបានដោយរបៀបណា? យ៉ាងម៉េចវិញ? តើអ្វីជាការផ្លាស់ប្តូរដ៏អស្ចារ្យនេះ? សូមកត់សម្គាល់។

*មួយទៀត បើព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអង្គ (ព្រះ) ដែលបានប្រោសឲ្យព្រះយេស៊ូវស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ ទ្រង់សណ្ឋិតក្នុងខ្លួនអ្នករាល់គ្នា នោះព្រះអង្គនោះឯង ដែលបានប្រោសឲ្យព្រះគ្រីស្ទរស់ពីស្លាប់ឡើង ទ្រង់នឹងប្រោសរូបកាយនៃអ្នករាល់គ្នាដែលទៀងតែស្លាប់ ដោយព្រះវិញ្ញាណ ទ្រង់ ដែលសណ្ឋិតនៅក្នុងខ្លួនអ្នករាល់គ្នា។*

124 អូ ខ្ញុំអើយ! អ្នកដែលព្រះជាម្ចាស់ដែលបានកំណត់ទុកជាមុន ពិតណាស់ដូចជាគ្រាប់ពូជដែលបានដាក់នៅលើផែនដី គឺជាអ្នកដែលមានជីវិតនៅក្នុងពួកគេ។ ពួកគេជាច្រើនបានស្លាប់។ ពួកគេគ្រាន់តែជាគ្រាប់ពូជល្ងុយ។ ទឹកនិងអ្វីៗបានឆេះអស់។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេថា មានគ្រាប់ពូជមួយដាក់នៅទីនោះត្រៀមសម្រាប់បានជីវិត។ ព្រះដឹងថាវាកំពុងដេកនៅទីនោះ។

125 ឥឡូវនេះ អ្នកដែលបានកំណត់ទុកជាមុន គឺជាមនុស្សដំបូងគេដែលត្រូវបានប្រោសឱ្យជាដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដ្បិតព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកដើម្បីទាមទាររបស់ខ្លួន។ ឥឡូវនេះ វាជ្រៅបន្តិចហើយ សូមប្រាកដថាចាប់បានល្អនូវរឿងនេះ។

126 ឥឡូវនេះ ដូចជាព្រះអាទិត្យត្រូវបានបញ្ជូនមកពាសពេញផែនដី មិនមែន ដើម្បីនាំយកថ្ម ដែលជាភាពកខ្វក់ មកកាន់ជីវិតឡើយ វាមិនមែនដើម្បីនាំយកភាព កខ្វក់ទាំងអស់មកឱ្យមានជីវិតនោះទេ ប៉ុន្តែដើម្បីនាំយកផ្នែកនៃភាពកខ្វក់ដែល ពុំជីវិតជីវិតមួយ។

127 មិនមែនមនុស្សទាំងអស់នឹងទទួលព្រះគ្រីស្ទទេ។ អូ អត់ទេ។ ប៉ុន្តែអស់អ្នក ដែលព្រះបានកំណត់ទុកឱ្យបានជីវិត ជាទីតាំងនៅជុំវិញដីខ្លះនៃផែនដី នោះគឺជា ព្រះអង្គដែលទ្រង់យាងមកដើម្បីប្រោស។ ពួកគេគឺជាម្នាក់នោះ។

128 ថា ឥឡូវនេះ ភាពកខ្វក់នឹងដេកនៅទីនោះក្នុងព្រះអាទិត្យ ហើយនិយាយ ថា “អូ ព្រះអាទិត្យចាស់នេះក្តៅណាស់!” ថ្មនោះនិយាយថា “ព្រះអាទិត្យចាស់ នេះក្តៅណាស់!” ប៉ុន្តែគ្រាប់ពូជតូចនោះបាននិយាយថា “នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំ កំពុងស្វែងរក” ហើយវាចាប់ផ្តើមមានជីវិត។ វាបានប្រោសផ្នែកនៃភាពកខ្វក់នោះ។ ពីព្រោះព្រះអាទិត្យត្រូវបានបញ្ជូនមក មិនមែនដើម្បីប្រោសថ្ម មិនមែនដើម្បីប្រោស ភាពកខ្វក់នោះទេ ប៉ុន្តែដើម្បីប្រោសជីវិតរបស់គ្រាប់ពូជ។

129 ឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកឥឡូវនេះ។ ជាការពិតណាស់ វា មិនបានបញ្ជូនមកទេ...ហេតុអ្វីបានជាមនុស្សទាំងអស់មិនទទួលបានវា? វាមិន ត្រូវបានបញ្ជូនទៅពួកគេទេ។

130 បុរសម្នាក់បានប្រាប់ខ្ញុំថា “ខ្ញុំមិនជឿ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលអ្នកនឹងនិយាយ ទេ។ ប្រសិនបើអ្នកអាចប្រោសមនុស្សស្លាប់ ឬអ្វីក៏បាន ហើយព្យាបាលអ្នកជំងឺ។ និងបញ្ជាក់វាតាមវិធីណាមួយ ខ្ញុំនៅតែមិនជឿ។”

131 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រាកដជាមិនមែនទេ។ អ្នកជាអ្នកមិនជឿ។ វាមិនមានន័យ សម្រាប់អ្នកទេ។ វាមិនត្រូវបានបញ្ជូនទៅអ្នកទេ។ វាត្រូវបានបញ្ជូនទៅអ្នកដែល នឹងជឿ។”

132 រាជ្យសារគឺទៅកាន់អ្នកជឿ។ ចំពោះអ្នកដែលត្រូវវិនាសទៅវិញ វាជាភាព ល្ងង់ខ្លៅ។ ប៉ុន្តែចំពោះអស់អ្នកដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ និងជាផ្នែកនៃពូជនោះ វា ជាជីវិត។

133 ដូចរឿងខ្លីរបស់ខ្ញុំអំពីកសិករដាក់ពងនៅក្រោមមេមាន់ ឬពងឥន្ទ្រីនៅក្រោម មេមាន់។ ឃើញទេ? ឥន្ទ្រីតូចនោះ គឺពិតជាគាត់ គាត់—គាត់គឺជាសត្វតូចមួយ

ដែលមានរូបរាងចម្លែកៗ។ កាលដែលកសិករនេះបានធ្វើការដែលខ្លួនបានធ្វើ គឺ ដើម្បីដាក់ពងឥន្ទ្រីនេះក្រោមមេមាន់ចាស់នេះ។ ហើយនាងបានញាស់ដូចកូនមាន់ ដែលមើលទៅគួរឱ្យអស់សំណើចមួយក្បាល—វា ជាមនុស្សចម្លែកៗ គាត់មិនដូច ពួកគេទេ។ ឆាប់របស់គាត់មិនដូចឆាប់របស់អ្នកដទៃនោះទេ ហើយគាត់—គាត់ គ្រាន់តែ...គាត់ ជាសត្វចម្លែកៗ ហើយសត្វមាន់ដទៃទៀតបានស្គាល់គាត់ថាជា សត្វចម្លែកៗ ហើយមេមាន់បានដើរជុំវិញ...

134 គាត់មិនចូលចិត្តរបបអាហារដែលនាងកំពុងចិញ្ចឹមគាត់ទេ។ គាត់គ្រាន់តែ មិនចូលចិត្តការកោសនៅក្នុងជង្រុក។ គាត់ គាត់មិនមានអ្វីពាក់ព័ន្ធនឹងរឿងនោះ ទេ។ ដូច្នោះគាត់ឆ្ងល់ថាហេតុអ្វីបានជាគាត់ត្រូវជាសត្វចម្លែកនៅទីនោះ។ ឃើញ ទេ? ហើយគាត់មិនដែលភ្ញាក់រសជាតិអ្វីអញ្ចឹងនោះទេ...គ្រាន់តែញ៉ាំល្មមឲ្យគាត់ រស់បានគឺបានហើយ ព្រោះគាត់មិនចូលចិត្តរសជាតិវាទេ ឃើញទេ? ព្រោះថា តាំងពីដើមមក គាត់មិនមែនជាមាន់ទេ។ ឃើញទេ?

135 ហើយ—មេមាន់នឹងត្រែលកខ្លួនៗ ហើយ អ្នកដឹងទេ “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លង ផុតទៅហើយ។ មិនមានរឿងបែបនេះទេ។ ចូលរួមព្រះវិហារ។” វាមិនបានត្រឹមត្រូវ ជាមួយបុរសតូចនោះទេ។ ដូច្នោះហើយគាត់ក៏ដើរតាមមេមាន់រហូតដល់ថ្ងៃមួយមេ របស់គាត់...

136 ឥន្ទ្រីចាស់បានដឹងថានាងបានញាស់ពងច្រើនណាស់ ហើយមានមួយបាន បាត់។ នាងបានដឹងថាឥន្ទ្រីនោះនៅកន្លែងណាមួយ ដូច្នោះហើយនាងក៏ចាប់ផ្តើម តាមប្រមាញ់រកគាត់។ នាងបានដើរជុំវិញកំពូលភ្នំ និងចុះតាមជ្រលងភ្នំ និងនៅ គ្រប់ទីកន្លែងដែលគាត់អាចនឹងនៅ។ ដល់ពេលនេះ គាត់ដល់ពេលញាស់ហើយ។ វាដល់ពេលដែលគាត់ត្រូវបានញាស់ចេញ។ បាននិយាយថា “ប្រហែលជាក្អែក មួយចូលមករើសពងរបស់ខ្ញុំ។ ប្រហែលជាសត្វត្នាត។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ អ្វីមួយ បានយកស៊ុតរបស់ខ្ញុំ។ តែខ្ញុំដឹង...ស៊ុតនោះនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំ។ ខ្ញុំមានកូនប្រុសម្នាក់ នៅកន្លែងណាមួយ។ ខ្ញុំត្រូវតាមប្រមាញ់គាត់។”

137 ព្រះក៏ដូច្នោះដែរ។ ទ្រង់គឺជាឥន្ទ្រីដ៏អស្ចារ្យ។ តាមគំនិតរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានដឹង ថាទ្រង់មានក្រុមជំនុំ។ ទ្រង់ដឹងថាទ្រង់មានប្រជាជន។ មិនថាអ្វីដែលកំពុងឱ្យពួក ពួកគេ ទោះជាគេញាស់នៅក្រោមអ្វីក៏ដោយ ក៏ទ្រង់កំពុងតាមប្រមាញ់។ ទ្រង់កំពុង តាមប្រមាញ់អ្វីដែលជារបស់ទ្រង់។

138 ហើយថ្ងៃមួយ រឿងរ៉ាវក៏កើតឡើង ឥន្ទ្រីចំណាស់នេះហើរពីលើជង្រុក។ នាងបានស្វែងរកគ្រប់ទីកន្លែង ហើយនាងបានរកឃើញគាត់។ អូ សម្រាប់ការរស់ឡើងវិញនោះ ដើម្បីទទួលស្គាល់ថាគាត់ពិតជាមិនមែនជាមាន់ទេ។ គាត់ជាសត្វឥន្ទ្រី! ហើយគាត់តែងតែត្រូវបានបង្រៀនឱ្យមើលចុះក្រោម រកមើលសត្វល្អិតឬអ្វីមួយនៅក្នុងចម្ការ។ ប៉ុន្តែគាត់បានលឺសំលេងស្រែក ថា “មើលមកតាមផ្លូវនេះ!” គាត់បានក្រឡេកមើលទៅលើគាត់ ឃើញសត្វមួយមានស្លាប កម្ពស់ដប់បួនហ្វីតខ្លាំងជាងមាន់ទាំងអស់នៅក្នុងចម្ការ ហើយបានអះអាងថាគាត់ជាកូនរបស់គាត់។

គាត់បាននិយាយថា “ម៉ាក តើខ្ញុំអាចទៅរកអ្នកដោយរបៀបណា?”

139 បាននិយាយថា “គ្រាន់តែលោត ចាប់ផ្តើមហើរ បោះស្លាបរបស់អ្នក ដ្បិតអ្នកគឺជាឥន្ទ្រី។”

140 ឃើញទេ នាងដឹងថានាងមានកូនប្រុសនៅកន្លែងណាមួយ។ មិនថាគាត់ធំឡើងក្នុងកម្រិតណានោះទេ នាងមានកូនប្រុសម្នាក់នៅកន្លែងណាមួយ។

141 ហើយព្រះទ្រង់ជ្រាប! ហាលេលូយ៉ា! ទ្រង់មានក្រុមជំនុំដែលបានកំណត់ទុកជាមុន! ទ្រង់ដឹងថាទ្រង់មានកូនប្រុសស្រី និងកូនក្រមុំកំពុងរង់ចាំនៅកន្លែងណាមួយ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចាប់ផ្តើមហោះពីលើវា នោះកណ្តាប់ត្រូវ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ មិនមែនជារឿងទេវកថា តែជាការពិត!

142 មិនថាប៉ុន្មាននាក់ព្យាយាមប្រាប់គាត់ “ឥន្ទ្រី” គាត់មិនដឹងថាឥន្ទ្រីជាអ្វីទេ។ តែ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ គាត់ជាសត្វឥន្ទ្រី។ គាត់នឹងមិនយល់វាទាល់តែគាត់បានឃើញអ្វីមួយដែលឆ្លុះបញ្ចាំងពីគាត់ ដែល គាត់ឆ្លុះបញ្ចាំង។

143 ហើយនៅពេលដែលយើងឃើញ មិនមែនជានិកាយ មិនមែនជាបណ្ឌិតក៏អេចឌី មិនមែនជា អិលអិលឌី មិនមែនជាអ្នកជិតខាងល្អទេ ប៉ុន្តែជាកូនរបស់ព្រះមួយរូបដែលបានបង្កើតតាមរូបរាងព្រះ ដោយមានព្រះចេស្តានៃព្រះ ដើម្បីឆ្លើយតបនឹងការស្នើសុំនៅថ្ងៃនេះ ថាទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូតគ្មានមេមាន់ណានឹងកាន់កាប់អ្នកឡើយ។ គាត់ដើររកម៉ាកៗរបស់គាត់។ គាត់ជាឥន្ទ្រី តាំងពីដំបូង។ គាត់ទទួលស្គាល់។ ឥន្ទ្រីពិតប្រាកដនេះទទួលស្គាល់ការត្រាស់ហៅនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហេតុអ្វី? គាត់គឺជាសត្វឥន្ទ្រី។ ឥន្ទ្រីទៅរកឥន្ទ្រី!

ព្រះបន្ទូលមុនពេលមានគ្រឹះផែនដី ព្រះបន្ទូលទៅកាន់ព្រះបន្ទូល! ព្រះបន្ទូលដែលបានកំណត់ទុកជាមុនចំពោះព្រះបន្ទូលដែលបានសរសេរសម្រាប់សម័យកាល។ អ្នកដឹងពីជំហររបស់អ្នក។ ទ្រង់ស្វែងរកវា។

144 នេះ ជាប្រកាយនៅលើផែនដី នឹងបានប្រោសហើយ ហើយបាននាំដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដែលមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញដើម្បីគោរពតាមព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។

145 យ៉ាងឆាប់រហ័ស។ នៅពេលដែលគាត់ចង់ដឹងពីរបៀបដែលគាត់អាចទៅដល់ទីនោះជាមួយនាង គាត់ត្រូវបានគេបង្រៀនថាគាត់មិនអាចធ្វើវាបានទេ។ “អ្នកមិនអាចឡើងខ្ពស់ជាងការលោតបានទេ។” គេជាមាន់។ ឃើញទេ?

ប៉ុន្តែឥឡូវនេះបាននិយាយថា “នោះមិនមែនដូច្នោះទេ។”

“អញ្ចឹង មើលទៅមាន់!”

146 “មិនថាមាន់អ្វីទេ អ្នកគឺជាឥន្ទ្រី។ គ្រាន់តែចាប់ផ្តើមលាតបោះស្លាបទាំងនោះ ហើយធ្វើលំហាត់ប្រាណបន្តិចបន្តួច។ ចាប់ផ្តើមហើរឡើង!”

147 ព្រះបន្ទូលទៅរកព្រះបន្ទូល! “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើអ្នកក៏នឹងធ្វើដែរ។ អ្នកណាដែលជឿលើខ្ញុំ អ្នកនោះនឹងធ្វើកិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ។” ឃើញទេ? “ដោយសារខ្ញុំរស់នៅគាត់ក៏រស់នៅដែរ។” “បើព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអង្គ ដែលបានប្រោសទ្រង់ឱ្យរស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ ទ្រង់សណ្ឋិតក្នុងខ្លួនអ្នករាល់គ្នា នោះព្រះអង្គនោះឯង ដែលបានប្រោសឱ្យព្រះគ្រីស្ទរស់ពីស្លាប់ឡើង។” ឃើញទេ?

148 តើវាធ្វើអ្វី? ឥឡូវសូមស្តាប់ នោះអ្នកនឹងដឹង។ ហើយបុណ្យអ៊ីស្ទែរនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យវាមានន័យសម្រាប់អ្នកច្រើនជាងបុណ្យអ៊ីស្ទែរណាមួយដែលធ្លាប់មាន។ ឃើញទេ? ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកឃើញវា។ យើងដឹងពីអ្វីដែលវាបានធ្វើសម្រាប់ទ្រង់ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកឃើញវា មិនមែនឆន្ទៈទេ វាបានធ្វើដូចគ្នាសម្រាប់អ្នក។ ឃើញទេ? តើវាធ្វើអ្វី? វាធ្វើឲ្យរាងកាយមែងស្លាប់បានប្រោស។ រូបកាយមែងមែងស្លាប់នេះ ដែលយើងរស់នៅ វាធ្វើឲ្យរស់ឡើង ពាក្យម្យ៉ាងទៀត នាំវាមករកជីវិត។

149 ឥឡូវនេះ អ្នកដែលធ្លាប់ដើរដោយមានបារីដំនែរនៅក្នុងមាត់របស់អ្នក និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ឬបារីមួយបាច់ ស្ត្រីដែលធ្លាប់មានសក់ខ្លី លាបពណ៌ និងស្លៀកខោខ្លី និងអ្វីៗដូចនោះ ភ្លាមៗនោះ មានអ្វីមួយស្រែកឡើង ហើយអ្នកមើលចុះនៅទីនេះ

ហើយវាគឺជាព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ វាបានប្រោសអ្នក... អ្នកបាននិយាយ “លែងមានខោខ្លីសម្រាប់ខ្ញុំ លែងមានស្រោសសម្រាប់ខ្ញុំទៀតហើយ លែងកុហកទៀតហើយ លែងលួចទៀតហើយ នេះឬនោះ លែងមានទៀតហើយ។” ឃើញទេ? ព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសទ្រង់ឲ្យមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ គង់នៅក្នុងអ្នក ក៏នឹងនាំរូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នក ជាផ្ទុយនឹងដឹកដាក់ឱ្យចុះចូលដែរ។ អ្នកឃើញទេ? តើវាគឺជាអ្វី? ប្រធានបទអ្វី? ព្រះគ្រីស្ទ។ តើព្រះគ្រីស្ទជានរណា? ជាព្រះបន្ទូល។ មិនមែនទ្រីស្តីទេ គឺជាព្រះបន្ទូល!

150 បន្ទាប់មកអ្នកនិយាយថា “របស់ទាំងនេះ អូ ខ្ញុំគិតថា វាជាការត្រឹមត្រូវសម្រាប់ស្ត្រីក្នុងការស្លៀកខោ។”

151 នៅពេលដែលព្រះបន្ទូលបាននិយាយថា “អត់ទេ។” ឃើញទេ វាប្រោសអ្នករស់ឡើងវិញទៅទីនោះ។ ឃើញទេ? អ្នកត្រូវបានទាញទៅរកវា។ ឃើញទេ នោះគឺជាអ្នក។ វាក្លាយជា...អ្នកក្លាយជាផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូល។ វាបាននាំរាងកាយរបស់អ្នក មិនមែន...

152 អញ្ចឹង អ្នកនិយាយថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកពីរឿងមួយ។ គ្រូគង្វាលរបស់ខ្ញុំ...” ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលគ្រូគង្វាលរបស់អ្នកបាននិយាយទេ វាជាអ្វីដែលព្រះបន្ទូលនិយាយ! ឃើញអ្នកចង់ក្លាយជាមាន ចូរទៅជាមួយមាន់ចុះ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើគ្រូគង្វាលនិយាយខុសពីព្រះបន្ទូលនេះ នោះគាត់មិនមែនជាអ្នកចិញ្ចឹមសត្វឥន្ទ្រីទេ អូហូ គាត់ជាអ្នកចិញ្ចឹមមេមាន់ ឃើញទេ មិនមែនឥន្ទ្រីទេ។ ឃើញទេ? ឥន្ទ្រីស៊ីលើអាហាររបស់ឥន្ទ្រី។ ឃើញទេ? វាឱ្យមានជីវិត!

153 ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា វាជាការខុសក្នុងការធ្វើបែបនោះ ហើយបុរសជាដើម និងអ្វីដែលអ្នកធ្វើ វាខុស។ និយាយថា “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅហើយ។” ព្រះគម្ពីរនេះបាននិយាយថា ទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ប្រសិនបើពួកគេនិយាយថា “នោះគឺជាជំងឺផ្លូវចិត្ត។ ហើយវាជាប្រភេទនៃចិត្តសាស្ត្រមួយចំនួន ការយល់ដឹងនេះ។ ហើយការនិមិត្តនិងវត្ថុទាំងអស់នេះគឺមិនសមហេតុផល” មើលពួកវាជាមាន់។ ពួកគេមិនដឹងថាអ្វីជាអាហាររបស់ឥន្ទ្រីទេ។

154 ប៉ុន្តែ បងប្រុស ពេលឮសំឡេងស្រែកនោះ មានអ្វីមួយនៅក្នុងខ្លួន! អ្នកគឺជាសត្វឥន្ទ្រី តាំងពីដំបូង។ ហេតុអ្វី? អ្នកគឺជាពូជដែលរស់ឡើងវិញនៃព្រះបុត្រាបានរះ

ឡើង ហើយជាកណ្តាប់ដែលគ្រឿងកលើផែនដី ដើម្បីឱ្យអ្នកទទួលស្គាល់ថាអ្នកជាសត្វតន្ត្រី និងមិនមែនជាមាន់និកាយទេ។ អ្នកមើលឃើញវា? ហាស!

155 “បើព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសទ្រង់ឲ្យរស់ឡើងវិញ” ព្រះបន្ទូល ថាមវន្តនៃព្រះបន្ទូល “រស់នៅក្នុងអ្នក វាក៏ធ្វើឱ្យរូបកាយមែងស្លាប់របស់អ្នករស់ឡើងវិញដែរ។” តើសាច់ឈាមយើងជួសដោយសាច់ឈាមទ្រង់និងឆ្អឹងជួសដោយឆ្អឹងទ្រង់យ៉ាងដូចម្តេច? ពីព្រោះការប្រោស ខណៈពេលដែលយើងនៅតែជាសាច់ឈាមនបាប ជីវិតមែងស្លាប់ ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីស្លាប់ រូបកាយទាំងនេះ វាប្រោសរូបកាយនោះរស់ឡើងវិញ។ តើអ្វីទៅជាការប្រោស? “គឺនាំឱ្យមានជីវិត។” វិញ្ញាណដែលធ្លាប់ចូលចិត្តផឹក រត់ទៅប្រព្រឹត្ត អំពើផិតក្បត់ ផ្សេងៗទៀត វានឹងប្រោសហេតុអ្វី ការទាំងនោះស្លាប់ ហើយអ្នករាល់គ្នាបានរស់ឡើងវិញ។ វាប្រោសរាងកាយរបស់អ្នកដែលមែងស្លាប់នេះ។

156 ដូច្នោះ រូបកាយរបស់អ្នកគឺជាដំណាក់នៃថាមវន្ត ដោយសារតែ (ហេតុអ្វី?) តាំងពីដំបូងមកអ្នកគឺជាផ្នែកនៃមេកានិច។ អូ! មានការរស់ឡើងវិញរបស់អ្នក។ មានក្រុមជំនុំនៅក្នុងការរស់ឡើង វិញជាមួយទ្រង់។ សាកសពទាំងនេះឥឡូវនេះត្រូវបានប្រោស។ ឃើញទេ អ្នកបានឮ អ្នកជឿ។ វាបានផ្លាស់ប្តូរអ្នកពីនិកាយទៅជាព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ?

157 ថាមវន្ត ប្រសិនបើវាមកលើទឹក វានឹងគ្រាន់តែពុះ។ “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅហើយ។” ប៊ូម-ប៊ូម-ប៊ូម “អូ ខ្ញុំជឿលើព្រះគម្ពីរ” ប៊ូម-ប៊ូម-ប៊ូម “ប៉ុន្តែនៅទីនោះ—គ្មាន...” ប៊ូម-ប៊ូម-ប៊ូម! ឃើញទេ?

158 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាប៉ះនឹងមួយពាន់អុកទែននោះ: “រឺរឺ” នាងបើកទៅឆ្ងាយអ្នកឃើញទេ។ យ៉ាងម៉េចដែរ ថាមវន្តធ្វើការនោះ! ប៉ុន្តែវាចំលើសត្វមាន់ វាគ្មានអីល្អទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាចំលើតន្ត្រី គាត់បានហើរចេញ។ អាមែន! ឌីណាមិកជាមួយមេកានិច! ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? នោះគឺ ប្រសិនបើគាត់ជាតន្ត្រីពិតប្រាកដឥឡូវនេះ គាត់នឹង “យល់”។

159 អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនិយាយត្រង់បទគម្ពីរខ្លីមួយនៅទីនេះសម្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំគិតថាយើងដាច់ប្រព័ន្ធទូរស័ព្ទហើយ ប៉ុន្តែយើងនៅតែបន្តនៅទីនេះ។ យ៉ូហាន ៥:២៤ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ ហើយជឿដល់ព្រះអង្គដែលចាត់ឲ្យខ្ញុំមក អ្នកនោះមានជីវិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ច។” ឥឡូវនេះ មើលចុះ



ខ្ញុំចុះទៅតាមផ្លូវហើយគ្រាន់តែយកតាមន័យត្រង់ថា តើវាជាអ្វី ដោយគ្មានការយល់ដឹងខាងវិញ្ញាណ... មិនមែននិយាយអ្វីផ្សេងទេ គឺគ្រាន់តែនិយាយអ្វីដែលវានិយាយ សូមមើលពាក្យដែលត្រឹមត្រូវនៅទីនោះ ជាភាសាក្រិច ជាភាសាដើម វានិយាយថា “អ្នកណាយល់ព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំ។”

160 ឥឡូវនេះ ដើម្បីបញ្ជាក់ថាវាត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំចុះមកទីនេះ ហើយមនុស្សស្រវឹងដើរតាមផ្លូវ ហើយនៅលើដៃគាត់អាបប្រពន្ធគេ ហើយជេរប្រមាថ និងប្រើព្រះនាមរបស់ព្រះដោយឥតប្រយោជន៍ និងអ្វីៗផ្សេងទៀតដូចនោះ។ “និយាយថា តើអ្នកបានឮអ្វីដែលគ្រូអធិប្បាយនោះនិយាយទេ? អ្នកបានឮទេ?” “បាទ ខ្ញុំបានឮ!” នោះមិនមានន័យថាគាត់មានជីវិតអស់កល្បទេ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ?

“អ្នកណាយល់ព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំ” គាត់ជាឥន្ទ្រ!

161 “ឥឡូវ បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំចង់បានបទគម្ពីរច្រើនជាងនេះ។”

162 ត្រូវហើយ “ចៀមរបស់ខ្ញុំឮសំឡេងរបស់ខ្ញុំ។ មនុស្សចម្លែកដែលគេមិនតាម។”

163 ដូចនៅក្នុងករណីអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះ នៅថ្ងៃមុន។ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានប្រាប់ខ្ញុំថា ខ្ញុំបានមកនិយាយវាដូចដែលទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំ។

164 ស្ត្រីជាអ្នកបម្រើព្រះមួយចំនួនផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវចំណុចខ្លះ យ៉ាងមុតស្រួចបន្តិច។ នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំគិតថាអ្នកជំនួសកន្លែងរបស់ព្រះ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អត់ទេ លោកស្រី។”

165 និយាយថា “អ្នកបានប្រាប់ពួកគេថា អំពើបាបរបស់ពួកគេត្រូវបានលើកលែងទោស។” សង្កត់ធ្ងន់ថា “កន្លែងណា?” បន្ថែមថា “មានតែព្រះទេដែលមានអំណាច។” សូមមើល ជាវិស៊ុម្ពាក់ទៀត។ ឃើញទេ?...?...

166 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកឃើញ នោះអ្នកនឹងដឹង នោះ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលប្រាប់ពេត្រុស និងពួកសាវ៉ក បន្ទាប់ពីទ្រង់បានបើកសម្តែងថាទ្រង់ជាអ្នកណា។”

ទ្រង់មានបន្ទូលប្រាប់គាត់ថា “ទ្រង់ជាព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។”

167 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកមានពរហើយ” ឃើញទេ “កូនប្រុសរបស់យ៉ូណាស សាច់និងឈាមមិនដែលបើកសម្តែងការនេះដល់អ្នករាល់គ្នាឡើយ ប៉ុន្តែព្រះបិតា

របស់ខ្ញុំដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌បានបើកសម្តែងវាមក។ នៅលើថ្មនេះខ្ញុំនឹងសង់ ព្រះវិហាររបស់ខ្ញុំ។ ទ្វារនរកមិនអាចយកឈ្នះវាបានទេ។ ហើយខ្ញុំអោយកូនសោ ដល់អ្នក។ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់នៅលើផែនដី ខ្ញុំនឹងចង់វានៅស្ថានសួគ៌។ អ្វី ដែលអ្នកបានស្រាយនៅលើផែនដី...”

168 នោះគឺជាការបើកសម្តែងដ៏ទេវភាពនៃព្រះបន្ទូលបានធ្វើឱ្យក្លាយជា សាច់ឈាម។ ប្រសិនបើវាជាសាច់ឈាមនៅក្នុងថ្ងៃនោះដោយព្រះរាជបុត្រា ជាកូនកំលោះ វាគឺជាសាច់ឈាមនៅថ្ងៃនេះដោយកូនក្រមុំ។ ឃើញទេ? “បើ អ្នករាល់គ្នានឹងអត់ទោសបាបដល់អ្នកណា នោះបាបគេនឹងបានអត់ទោសឱ្យតែបើ អ្នករាល់គ្នានឹងប្រកាន់ទោសបាបចំពោះអ្នកណា នោះបាបគេនឹងត្រូវប្រកាន់ជាប់ វិញ។”

169 ឥឡូវនេះ ព្រះវិហារភាគល្អិតបានរើសវាហើយយកវាទៅឯបូជាចារ្យរបស់ ពួកគេ ប៉ុន្តែនោះជាសាច់ឈាម។

170 មើល វាគឺជាព្រះវិញ្ញាណដែលបានបើកសម្តែងព្រះបន្ទូលដែលបានធ្វើវា!

171 នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់បានប្រាប់ពួកគេឱ្យទៅធ្វើបុណ្យជម្នះជំងឺក “ក្នុងនាម” នៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ទ្រង់ដឹងថាពួកគេដឹង ថាទ្រង់ជានរណា។

172 កាលពីថ្ងៃមុននិយាយជាមួយគ្រូអធិប្បាយតូចម្នាក់ គាត់និយាយមកខ្ញុំ គាត់ ថា “ឥឡូវនេះ បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំបានចេញមកហើយចូលរួម ហើយបានទៅ ព្រះវិហារជាក់លាក់មួយ ដែលជាព្រះវិហារពេនទីកុស្ត។”

173 កន្លែងណា ពួកពេនទីកុស្តឥឡូវនេះបានចាប់ផ្តើមទទួលយកឯកសារជុំវិញ អ្នកដឹងទេ។ អ្នកបានឮពីការនោះ តាមខ្ញុំស្មាន ដែលជារឿងពិត ព្រះ-ព្រះច័ន្ទដែល អ្នកដឹង។ ហើយពួកគេទាំងអស់គ្នាទទួលស្គាល់ហើយទទួលយកវា។ បុរសនេះ បាននិយាយ... គាត់—ក្រុមជំនុំរបស់គាត់បានទៅរកគាត់ គាត់បាននិយាយថា “អ្វី ដែលខ្ញុំជូនពរគឺមានពរ។” ឥឡូវនេះ មិនមែនជាអ្វីដែលសង្ឃនិយាយនោះទេ គាត់ “មានអំណាចដើម្បីបង្វែរវាត្រឡប់ទៅជាបូកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ”? ឃើញទេ ថា ប្រាំមួយទល់នឹងមួយកន្លះនៃអ្នកផ្សេងទៀត គ្រាន់តែដូចគ្នា។

174 ហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់សួរអ្នកពីអ្វីមួយ។” គាត់កំពុងព្យាយាមគេចពីបញ្ហានៃពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ ព្រោះនេះជាមនុស្សដែលនិយាយ—វាគឺជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្តដែលបានធ្វើវា។ គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកគិតថា វាជាការចាំបាច់ទេដែលមនុស្សគួរទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ត?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ លោក។”

175 គាត់បាននិយាយថា “បន្ទាប់ពីគាត់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងនាម ‘ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធហើយឬ?’”

176 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ លោក។ គាត់មិនបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកទាល់តែសោះ។ ឃើញទេ? គាត់មិនបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ទាល់តែសោះ។ គ្មាននាម។ នោះជាកូអង្គ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាមិនត្រូវបានទទួលស្គាល់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហេតុអ្វី—ហេតុអ្វីបានជាពេត្រុស...”

177 គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកពីរឿងមួយ។” គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ នៅក្នុងកិច្ចការ ១០:៤៩ គាត់បាននិយាយថា: ‘កាលពេត្រុសកំពុងតែនិយាយពាក្យទាំងនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសណ្ឋិតមកលើពួកគេ។’”

178 “ប៉ុន្តែ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “គាត់បានបែក្រោយហើយនិយាយថា ‘តើមានអ្នកណាអាចនឹងឃាត់ មិនឲ្យធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់អ្នកទាំងនេះបានឬទេ?’”

179 គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ អ្នកកំពុងនិយាយនៅទីនោះ មួយរយៈមុន អំពីកិច្ចការ១៩ ជាកន្លែងដែលប៉ុលបានឆ្លងកាត់ឆ្នេរខាងលើនៃក្រុងអេភេសូរ ស្វែងរកពួកសិស្ស។” ហើយបាននិយាយថា “ហេតុអ្វី” បាននិយាយថា “ពួកគេមិនបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។”

180 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អត់ទេ ពួកគេបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ‘សម្រាប់ការប្រែចិត្ត’ មិនមែនសម្រាប់ការផ្តាច់បាបឡើយ។ ‘សម្រាប់ការប្រែចិត្ត’ ព្រោះព្រះយេស៊ូវមិនទាន់ត្រូវបានគេស្គាល់នៅឡើយទេ។ ដង្វាយនៅមិនទាន់ត្រូវបានសម្លាប់នៅឡើយទេ។”

គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេត្រូវទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹក?”

181 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បុរសដែលកាន់សោនោះ និយាយយ៉ាងនេះថា ‘ត្បិត ត្រូវដឹងថាគ្មាននាមណាមួយទៀតនៅក្រោមស្ថានសួគ៌ដែលបានប្រទានមក ក្នុងចំណោមមនុស្ស ដែលដោយហេតុនេះហើយបានជាអ្នករាល់គ្នាត្រូវបាន សង្គ្រោះ។’”

182 សេចក្តីសង្គ្រោះមានតែនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ “អ្វីក៏ដោយ ដែលអ្នកធ្វើដោយពាក្យសម្តី ឬទង្វើ ចូរធ្វើវាទាំងអស់នៅក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។” មិនមានឈ្មោះផ្សេង គ្មានព្រះវិហារ គ្មានឋានានុក្រម គ្មាន តួអង្គ ឬគ្មានអ្វីផ្សេងទៀតទេ! ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ទ្រង់គឺជាផ្កាកុលាបនៃសារ៉ុន ជាលីលីនៃជ្រលងភ្នំ ជាផ្កាយព្រឹក ជាអាល់ហ្វា ជាអូមេហ្គា ជាការចាប់ផ្តើម និងការ បញ្ចប់ ព្រះយេហូវ៉ា-យីវ៉េ-វ៉ាដា-ម៉ាណាសេ ទាំងអស់នេះ។ ទ្រង់គឺជាបស់ទាំងអស់ នេះ ប៉ុន្តែទ្រង់នៅតែ...គ្មានសេចក្តីសង្គ្រោះក្នុងតួអង្គណាមួយឡើយព្រះយេហូវ៉ា គ្មានសេចក្តីសង្គ្រោះ ផ្កាកុលាបនៃសារ៉ុន ប៉ុន្តែគឺទ្រង់ គ្មានការសង្គ្រោះណា នាម ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ឬព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គ្មានសេចក្តីសង្គ្រោះទេ។ មានតែ នាមរបស់ “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ!” បន្ទាប់មក ព្រះគម្ពីរ បានចែងថា “ការប្រើចិត្តនិងការ ផ្តាច់បាបត្រូវតែបង្រៀននៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់ ចាប់ផ្តើមនៅក្រុងយេរូសាឡឹម និង រហូតដល់ចុងផែនដី។”

គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកគិតថាវាមានភាពខុសគ្នាទេ?”

183 ខ្ញុំបាននិយាយថា “លោក ខ្ញុំចង់សួរអ្នកពីអ្វីមួយ។” គាត់ និងខ្ញុំ និងប្រពន្ធ របស់ខ្ញុំ កំពុងអង្គុយនៅតុ។ គាត់ទើបតែផ្លាស់មក។ ឃើញខ្ញុំ បានទៅ...ខ្ញុំបាន និយាយថា “យើងទាំងពីរនាក់នៅអាវិហ្សូណា យើងរស់នៅទីនេះ។ ហើយខ្ញុំ និងយើងស្គាល់ក្រុមប្រឹក្សារបស់យើង និងអាគាររបស់យើង និងទាំងអស់ និង អភិបាលក្រុង អភិបាលរបស់យើង អ្វីគ្រប់យ៉ាង។”

គាត់បាននិយាយថា “បាទ។”

184 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ បើខ្ញុំប្រាប់អ្នក បងប្អូន ទៅ ទៅទីនេះ ហើយចុះឈ្មោះសម្រាប់អាហារពេលល្ងាចរបស់យើង ក្នុងនាមជាអភិបាលរដ្ឋ

អាវីហ្សូណា តើអ្នកនឹងចុះឈ្មោះបែបនេះទេ? តើអ្នកគិតថាពួកគេនឹងទទួលវាដាក់នៅតុទេ?”

185 “ហេតុអ្វី” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំគិតថាអត់ទេ។” គាត់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ?”

186 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នេះហើយ ឃើញទេ? ហេតុអ្វី? ប្រសិនបើខ្ញុំប្រាប់អ្នកទៅចុះឈ្មោះសម្រាប់អាហារពេលល្ងាចនេះ ក្នុងនាមអភិបាលរដ្ឋ អាវីហ្សូណា ហើយពួកយើងជាពលរដ្ឋនៃរដ្ឋ អាវីហ្សូណា ហើយដឹងថានរណាជាអភិបាលហេតុអ្វី អ្នកនឹងដឹងថាត្រូវចុះឈ្មោះលើវាក្នុងនាមជា ‘សែម ហ្គតឌីត’ ឃើញទេ?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រោះគាត់ជាអភិបាលនៃរដ្ឋ។ ខ្ញុំមិនចាំបាច់សួរអ្នកទេ។ អ្នកដឹងថាអភិបាលជានរណា? ហើយនៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា ‘ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ’ ទ្រង់បានដឹងពីរបៀបដែលពួកគេនឹងធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ពួកគេបានដឹងថាទ្រង់ជានរណា។ ចៀមរបស់ខ្ញុំស្គាល់សំឡេងរបស់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ?”

គាត់បាននិយាយថា “អូ ខ្ញុំយល់ហើយ។”

187 ប៉ុន្តែឥឡូវ រឿងបន្ទាប់ តើអ្នកនឹងជឿទេ? ឃើញទេ? “អ្នកណាដែលស្តាប់ព្រះបន្ទូលខ្ញុំ ហើយជឿលើព្រះអង្គដែលបានចាត់ខ្ញុំមក នោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។” ហើយនៅពេលដែលជីវិតអស់កល្បថ្មីនេះស្ថិតនៅក្នុងអ្នក វាគឺជាអំណាច។

188 នៅពេលដែលអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធនេះឥឡូវនេះ ដែលពួកគេបានទទួលនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ពួកគេជាមេកានិច ឥឡូវនេះថាមន្តត្រូវតែមក។ ពួកគេបានជឿ។ អ្នកដឹងទេ មិត្តល្អបាទីស្ទរបស់យើងប្រាប់យើងថា “នៅពេលដែលយើងជឿយើងបានទទួលវា។” ប៉ុន្តែពួកគេមិនមានវាទេ ប៉ុន្តែពួកគេបានជឿ។

189 កិច្ចការ ១៩ ពួកគេបានជឿ ប៉ុន្តែពួកគេមិនមានវាទេ។ “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបានជឿឬទេ?” ឃើញទេ? ពួកគេមានមេកានិចនោះមិនអីទេ ព្រោះពួកសាវ័កគឺ... ឬខ្ញុំមានន័យថា អាប៊ូឡូសកំពុងបង្រៀនពួកគេហើយបញ្ជាក់ដោយព្រះគម្ពីរ មេកានិចថា ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះគ្រីស្ទ ប៉ុន្តែពួកគេមិនទាន់មានខ្លីណាមកនៅឡើយទេ។ ឃើញទេ? នោះហើយ។ ត្រូវហើយ។

190 ក្រន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អេដ។]...ការនិច អ្នកមានអំណាចបំផុត ការរង់ចាំ។

191 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលអ្នកមានថាមវន្ត អ្នកត្រូវបានប្រោសពីជីវិតមែងស្លាប់ទៅជាអមតៈ។ វាធ្វើឱ្យរូបកាយទាំងមូលចុះចូលនឹងព្រះបន្ទូល។ វានឹងធ្វើឱ្យអ្នកប្រព្រឹត្តខុសគ្នា មើលទៅខុសពីគេ រស់នៅខុសប្លែកពីគេ។ វានឹងធ្វើឱ្យអ្នកខុសគេ។

192 ឥឡូវនេះមើលចុះ...[ក្រន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អេដ។]...ត្រូវបានប្រោស។ “អ្នកដែលធ្លាប់បានស្លាប់ក្នុងអំពើបាបនិងការរំលង និងភាពងងឹត ទ្រង់បានប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ។” ដោយអ្វី? “ព្រះវិញ្ញាណទ្រង់បានប្រោសព្រះយេស៊ូវឡើង” នៅព្រឹកបុណ្យអ៊ីស្ទើរ “ពីសុគត។ ហើយប្រសិនបើវារស់នៅក្នុងរូបកាយមែងស្លាប់របស់អ្នក” ឥឡូវនេះមើល “វាក៏ប្រោស ហើយនាំមកនូវជីវិត ធ្វើឱ្យវាក្លាយជាកម្មវត្ថុនៃព្រះបន្ទូល។”

193 ឥឡូវនេះ តើអ្នកអាចអះអាងថាមានព្រះវិញ្ញាណនោះ ហើយបោះខ្លួនចេញពីព្រះបន្ទូលដោយរបៀបណា? អ្នកត្រូវបានប្រោសដោយអ្វីផ្សេងទៀត។ ដ្បិត វានឹងធ្វើឱ្យរូបកាយមែងរមែងស្លាប់របស់អ្នកទៅកាន់ព្រះបន្ទូល។ ប្រាកដណាស់ វានឹងធ្វើ។

194 អ្នកមិនអាចរត់ដោយគ្មានវាបានទេ។ អ្នកនឹងស្រក់ទឹកភ្នែក បើអ្នកមិនជឿវាទាំងអស់។ ប្រសិនបើអ្នកមានចំណែកសាំង និងទឹកមួយចំណែក អ្នកទៅណាមិនកើតទេ។ ឃើញទេ? អ្នកត្រូវយកវាមួយរយភាគរយ គឺសាំង។ បើអ្នកមិនយកអ្នកនឹងចេះខ្ទេច ហើយអ្នកក៏គ្មានថាមពលដែរ។ ឃើញទេ? “ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿការនេះ តែមិនជឿការនោះ” ប៊ូម-ប៊ូម-ប៊ូម-ប៊ូម។ អ្នកមិនទៅណាទេ។

195 ប៉ុន្តែ អូ នៅពេលដែលអ្នកទទួលយកភាពពេញលេញ! សូមឱ្យវាក្លីនៅលើនោះ គ្រប់ពាក្យគឺការពិត!

196 បន្ទាប់មក សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ នៅពេលយើងបិទ សូមកត់សម្គាល់ចំណុចនេះ។ ចំណាំ វាដូចជា—គ្រាប់ពូជតូចមួយនៅក្នុងដី។

197 ឥឡូវនេះ អ្នកមានកំលាំង អ្នកបានរស់ឡើងវិញហើយ។ អ្នកត្រូវបានរស់ឡើងវិញ ពេលអ្នកទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងអ្នក។ អ្នកបានរស់ឡើងវិញនៅពេលនោះ។ រាងកាយរបស់អ្នកអាចរស់ឡើងវិញបាន។

198 មើលគ្រាប់ពូជតូចៗ ដាំវានៅក្នុងដី។ វាត្រូវដឹកពីប្រភពរបស់ទ្រង់ ជាទឹកដែលហូរចុះ។ ពេលដែលវាដឹក វាក៏រុញឡើងទៅរកទ្រង់ កាន់តែដូចជាគ្រាប់ពូជដែលធ្លាក់ទៅក្នុងដី។ ឃើញទេ?

199 ក្រុមជំនុំមកតាមបែបនោះ តាមរយៈការរាប់ជាសុចរិត ការញែកជាបរិសុទ្ធបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឥឡូវនេះនៅជាទម្រង់ផ្កា។ ឃើញទេ? ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះមកតាមរយៈនោះ។

200 ហើយវិញ្ញាណនៃលោកិយបានមកតាមរយៈមេប្រឆាំងព្រះគ្រិស្តតាមវិធីដូចគ្នា ហើយឥឡូវនេះរីកដុះដាលនៅក្នុងសហជីពដ៏អស្ចារ្យនៃក្រុមជំនុំ សូមមើលរឿងទាំងមូល។

201 ហើយបុគ្គលនោះមកតាមនោះ។ អ្វីៗដំណើរការដូចគ្នា លើមាត្រដ្ឋានតែមួយនៃព្រះ ពីព្រោះទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ សូមកត់សម្គាល់ តាមផ្លូវរបស់អ្នក រីកចម្រើនដល់ភាពពេញលេញនៃការរស់ឡើងវិញដែលដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណ!

202 ដូចជាព្រះអាទិត្យ ព្រះអាទិត្យទាញរុក្ខជាតិតូចមួយនោះដែលកំពុងដឹកពីប្រភពទឹករបស់ព្រះ គ្រាន់តែបន្ត... ឃើញទេ វាអាចដឹកតែពីរឿងមួយប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកចាក់ប្រេងលើគ្រាប់តូចៗនោះតែម្តង។ នឹងសម្លាប់វា។ ត្រូវហើយ។ អ្នកចាក់ទឹកដែលនៅទ្រឹង ទឹកចាស់ដែលមិនល្អ វាកខ្វក់ វានឹងធ្វើឲ្យការលូតលាស់មិនល្អ។ វានឹងមិនបង្កើតផលទេ។ តើវាត្រូវទេ? តែអ្នកចាក់ទឹកភ្លៀងស្រទន់ល្អពិតៗ អាម៉ែនគ្មានជាតិគីមីក្នុងខ្លួនវាទេ សូមអោយវាមកពីស្ថានសួគ៌ខាងលើ ហើយមើលរុក្ខជាតិតូចមួយនោះ។ គ្មានទឹករីកដូចទឹកភ្លៀងនោះទេ។ អ្នកដាក់ក្លរីន និងវត្ថុនៅក្នុងវាដូចជាអ្នកព្យាយាមចាក់ថ្នាំឱ្យយើង ហើយរឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង វាសម្លាប់រុក្ខជាតិនោះ។

203 នោះហើយជាអ្វីដែលជាបញ្ហានៅថ្ងៃនេះ។ ពួកគេព្យាយាមផ្តល់ទឹកដល់ពួកគេពីប្រភពទឹកនៃនិកាយ ហើយវាធ្វើអោយការលូតលាស់មិនរឹងមាំ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែអនុញ្ញាតឱ្យគាត់ធ្វើចុះ:

មកកន្លែងដែលទឹកសន្សើមនៃសេចក្តីមេត្តាករុណាក្តី  
បំភ្លឺជុំវិញខ្ញុំទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ  
ព្រះយេស៊ូវ ជាពន្លឺនៃលោកិយ។

បន្ទាប់មកអ្នកមានវា ហើយ។

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ ពន្លឺដ៏ស្រស់ស្អាតនោះ  
មកកន្លែងដែលទឹកសន្សើមនៃសេចក្តីមេត្តាករុណាក្តី  
គ្រាន់តែភ្លឺនៅជុំវិញខ្ញុំ!

204 ចូរយកប្រភពទឹកដែលបង្កើតដោយមនុស្សទាំងនេះចេញពីខ្ញុំទៅ! “គ្មានប្រភព  
ណាផ្សេងទៀតដែលខ្ញុំដឹងនោះទេ ក្រៅពីព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវ!” នោះ  
ហើយជាប្រភពទឹកដែលខ្ញុំចង់ដឹង។ សូមឲ្យព្រះ បន្ទូលគង់នៅក្នុងទូលបង្គំផង  
ព្រះអម្ចាស់ ស្រោចទឹកវាដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់។

205 សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណដែលបានលើកព្រះយេស៊ូវពី  
ផ្នូរ មកសណ្ឋិតនៅក្នុងអ្នក នោះអ្នកនឹងមានជីវិត ដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណ ដើម្បី  
ឱ្យព្រះបន្ទូលរស់ទៅកាន់អ្នក ដើម្បីជឿលើវា។ គ្រាប់តូចល្អិតបន្តឲ្យឡើងនៅពេល  
វាធំឡើង។

206 សូមកត់សម្គាល់ នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ រូបកាយរបស់ពួកគេត្រូវបាននាំទៅកាន់  
ជីវិតថ្មី។ ក្រឡេកមើលក្រុមកំសាកតូចនោះ។

207 តើខ្ញុំទុកអ្នកយូរពេកទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ទេ”—អដ។] មើលចុះ ខ្ញុំ  
គ្រាន់តែកំដៅខ្លួនឡើង នោះហើយ មានអារម្មណ៍ល្អ។ អូ ខ្ញុំអើយ!

208 ចំណាំ ពួកគេជាមនុស្សកំសាក។ ចំណាំចុះ។ ប៉ុន្តែពួកគេមានមេកានិច។  
ឃើញទេ? ប៉ុន្តែពួកគេទាំងអស់គ្នាត្រឡប់ទៅទីនោះវិញ ដោយនិយាយថា “អូ  
ខ្ញុំខ្លាចពួកគេ។ អូ ខ្ញុំខ្លាចក្នុងការចេញទៅហើយប្រកាសអញ្ចឹង ព្រោះអីពួកគេ  
ទាំងអស់គ្នាជាបីស្ស្វពធំៗ និងអីខ្លះនៅខាងក្រៅនោះ។ អូ ខ្ញុំខ្លាច។ ពួកបូជាចារ្យ  
និងរឿងទាំងឡាយ ខ្ញុំខ្លាចនឹងធ្វើការអះអាងនោះ ខ្លាចខ្ញុំនឹងនិយាយថា ខ្ញុំជឿលើ  
ទ្រង់។ អូ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចធ្វើវាបាន អ្នកឃើញទេ?”

209 ប៉ុន្តែ ភ្លាមៗនោះ ថាមនុស្សបានមកដល់។ បាទ។ ហើយតើវាបានធ្វើអ្វី? វា  
មិនត្រឹមតែបំពេញស្មារតីរបស់ពួកគេ នៅខាងក្នុងប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែវាបានធ្វើឲ្យ



មេកានិចរបស់ពួកគេស្វាហាប់។ រាងកាយរបស់ពួកគេត្រូវបានប្រោស។ ពួកគេ  
លែងជាមនុស្សកំសាកទៀតហើយ។ ពួកគេចេញទៅខាងមុខប្រជាជន។ បាទ  
មែនហើយ។ “អ្នកស្រុកយូដា និងអ្នកដែលនៅក្រុងយេរូសាឡឹម!” កន្លែងណា គឺ  
មុនពេលថាមវន្តមកដល់ពួកគេគ្រាន់តែជាមេកានិច។ ឃើញទេ? “អស់អ្នកដែល  
រស់នៅក្រុងយេរូសាឡឹមអើយ ចូរប្រាប់អ្នករាល់គ្នានូវការនេះ ហើយស្តាប់តាមពាក្យ  
របស់ខ្ញុំ! អ្នកទាំងនេះមិនមែនស្រីដូចអ្នកស្មានទេ។”

210 ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។ នេះហើយ! ខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកថាវាជាអ្វី។ វាជា  
បទគម្ពីរ។ នេះហើយ! ហើយខ្ញុំតែងតែនិយាយថា “បើនេះមិនមែនជារឿងនោះទេ ខ្ញុំ  
ទុកវារហូតដល់ពេលនោះមក។”

211 “ទេ នេះជាពាក្យដែលហោរាយ៉ូអែលបាននិយាយ ព្រះទ្រង់មានព្រះបន្ទូល  
ថា ហើយវានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ អញនឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់អញ  
ទៅលើគ្រប់ទាំងសាច់ឈាម។” ឃើញទេ ថាមវន្តចូលមកក្នុងមេកានិច។ ពួកគេ  
មិនភ័យខ្លាចទៀតទេ។

212 អ្នកខ្លះខ្លាចស្រីៗសើចមកដោយសារអ្នកទុកសក់វែង ឬឈប់លាប  
គ្រឿងសម្អាង ឬរសមួយចំនួនខ្លាចអង្គការរបស់អ្នកនឹងបណ្តេញអ្នកចេញ  
នៅពេលដែលអ្នកធ្វើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្រុមជំនុំរបស់អ្នកនៅក្នុងពិធីបុណ្យ  
ជ្រមុជទឹកតាមបទគម្ពីរ អ្នកត្រូវបិទខ្លួនអ្នកនៅក្នុងបន្ទប់ខាងលើរហូតដល់ថាមវន្ត  
មកដល់។ ត្រូវហើយ។

213 វាបានផ្លាស់ប្តូរពួកគេ។ វាបានធ្វើឱ្យពួកគេរស់ឡើង។ វាបានធ្វើឱ្យពួកគេ  
ខុសពីមុន។ ពួកគេជាមនុស្សបានផ្លាស់ប្តូរ តាំងពីពេលនោះមក។ វាបានប្រោស  
ពួកគេពីជីវិតចាស់នៃការធ្វើជាមនុស្សកំសាក ឲ្យដូចជាសត្វតោនៃកុលសម្ព័ន្ធ  
យូដា។ ពួកគេត្រូវប្រឈមមុខនឹងការធ្វើទុក្ខរកម្មយ៉ាងពិតប្រាកដ ជាប់នឹង  
ឈើឆ្កាង ឆ្កាងដោយចិត្តសប្បុរស ដោយត្រូវដុត បោះចោលក្នុងរូងសត្វតោ។  
មិនមែនជាមនុស្សកំសាកទៀតទេ ក្នុងពួកគេ។ សេចក្តីស្លាប់គ្មានជ័យជំនះលើ  
ពួកគេ ទាល់តែសោះ។ ថាមវន្តគឺនៅក្នុងមេកានិច។ បាទ។ វាបានធ្វើឲ្យរូបកាយ  
រមែងស្លាប់របស់ពួកគេរស់ឡើងវិញ។

214 ឥឡូវនេះសូមស្តាប់។ នេះគឺជារឿងមួយទៀត ជាកស្តុតាង។ វាបានធ្វើឱ្យ  
ពួកគេឃើញការបើកសម្តែងយ៉ាងដូច្នោះ រហូតដល់ (អ្នកដឹងទេ?) ពួកគេត្រូវបាន

លើកឡើងនៅស្ថានសួគ៌ ហើយរូបកាយរមែងស្លាប់របស់ពួកគេត្រូវបានប្រោស  
 រហូតភាសារបស់ពួកគេបានផ្លាស់ប្តូរ។ មិនតែប៉ុណ្ណោះ...វាបានធ្វើឱ្យភាសារបស់  
 ពួកគេប្តូរ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែង។ ហើយរូបកាយរមែងស្លាប់  
 របស់ពួកគេត្រូវបានយវសឡើង ភាសារបស់ពួកគេត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ។ គំនិតរបស់  
 ពួកគេត្រូវបានប្តូរ។ វិញ្ញាណរបស់ពួកគេត្រូវបានប្រោសឡើង។ ជីវិតរបស់ពួកគេ  
 ត្រូវបានប្រោស។ ពួកគេត្រូវបានប្រោស ទាំងស្រុង! ពួកគេបានព្យាយាមនិយាយ  
 ហើយមិនអាចនិយាយជាភាសាមនុស្សបានទៀតទេ។ ពួកគេត្រូវបានប្រោសក្នុង  
 វត្តមានរបស់ព្រះរហូតដល់ពួកគេនិយាយភាសាថ្មី ដែលជាភាសាស្ថានសួគ៌។ អើ!  
 វាជាអំណាចនៃការប្រោស!

215 “បើព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសព្រះយេស៊ូវឱ្យមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញសណ្ឋិត  
 ក្នុងអ្នក” អូ ហាលេលូយ៉ា “វានឹងប្រោសឱ្យរូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នកបានរស់  
 ដែរ។” វានឹងធ្វើឱ្យអ្នកធ្វើអ្វីដែលអ្នកមិនបានធ្វើពីមុនមក។ ពួកគេពោរពេញទៅ  
 ដោយការអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញនៅពេលនោះ។ ឃើញទេ?

216 រូបកាយរបស់អ្នកលែងមានបាបទៀតហើយ។ អ្នក បំណងប្រាថ្នារបស់អ្នក។  
 គាត់និយាយថា “ចេញមកនេះ!”  
 អ្នកនិយាយថា “បិទមាត់របស់អ្នកទៅ។”  
 “អូ យើងមានអីធំជាង...”  
 “បិទមាត់របស់អ្នក។” ខ្ញុំអើយ អ្នកគឺជាសត្វឥន្រ្ទ!

217 ធ្លាប់ឃើញឥន្រ្ទចាស់ដើរដោយឯករាជ្យទេ? គាត់មិនលោតដូចសត្វគ្នាតទេ  
 ឃើញទេ សត្វគ្នាតងាប់ ហើយសាច់រលួយងាប់លើដី។ អត់ទេ។ គាត់ដើរដោយ  
 មោទនភាព។  
 “បិទមាត់របស់អ្នក។”  
 “អូ នៅទីនេះគឺមានអាហារពេលល្ងាចដ៏ល្អនៅទីនេះ។”

218 “មិនមែនសំរាប់ខ្ញុំទេ? ឃើញទេ បំណងប្រាថ្នារបស់ខ្ញុំបានផ្លាស់ប្តូរ។ ចំណង់  
 អាហាររបស់ខ្ញុំគឺខុសគ្នា។ ដ្បិតមនុស្សនឹងមិនរស់នៅលើលោកីយ៍សម្រាប់តែស៊ី  
 ទេ គឺដោយសារគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលដែលចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះមក។” សត្វ  
 ឥន្រ្ទដែលហ៊ុសហ្វូសពិតប្រាកដរស់នៅបែបនោះ។ អាម៉ែន!

219 អូ ហើយទ្រង់បានប្រោសព្រះគ្រីស្ទឡើងពីផ្លូវ មកគង់នៅក្នុងអ្នក បានប្រោស រូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នកទៅកាន់វត្តមានរបស់ទ្រង់។ អ្នកទទួលស្គាល់វា។ អ្នក មិនមែនជាអ្នកស៊ីសាច់រលួយទៀតទេ។ អ្នកគឺជាសត្វឥន្ទ្រី។ អ្នកមិនចង់បាន របស់នៃលោកិយទេ។ អ្នកជាបុត្រាបុត្រីរបស់ព្រះ។ អ្នកកំពុងជប់លៀងនៅឯ ប្រភពទឹកដែលលោកិយមិនដឹងអំពីអ្វីទាំងអស់។ អ្នកកំពុងផឹកវា។ ម្នាក់ៗដឹង... តែលោកិយមិនដឹងអ្វីទាំងអស់។ អ្នកកំពុងញ៉ាំម៉ាណាដែលលាក់កំបាំង ដែល លោកិយមិនដែលស្គាល់សោះឡើយ ព្រោះអ្នកជាឥន្ទ្រី។ អ្នកឡើងទៅកន្លែងដែល អ្នកអាចទៅដល់វា។ អ្នកមិនអាចចុះដល់ទីនេះទេ អ្នកត្រូវឡើងមកទីនេះ។ អ្នកត្រូវ បានប្រោស លើកឡើងនៅទីនោះ ដូច្នេះវានឹងមានជីវិត។

220 តើពួកគេបានធ្វើអ្វី? ពួកគេបាននិយាយជាភាសាដទៃ។ ព្រះគម្ពីរបានចែង ដូច្នេះ។ “ពួកគេនិយាយគ្រប់ភាសានៅក្រោមមេឃ។”

221 តើអ្នកអាចស្រមៃបានទេ ថារូបកាយពួកគេចាស់ដែលមាននៅក្នុងនោះ និយាយថា “អញ្ជឹង ខ្ញុំមិនដឹងថាខ្ញុំអាចជឿរឿងនេះបានឬអត់ទេ?”

222 ភ្លាមៗនោះ ពួកគេក៏ឃើញការបើកសម្តែងរហូតដល់ភាពក្លាហានរបស់តោនៃ កុលសម្ព័ន្ធយូដាបានចូលទៅក្នុងពួកគេ ពីលើកណ្តាប់គ្រវី។ អូ មេឥន្ទ្រីមកហៅវា! “ហើយពួកគេមិនបានស្រឡាញ់ជីវិតរបស់ខ្លួនរហូតដល់ស្លាប់ឡើយ។” អាម៉ែន។

ហើយនឹងមានច្រើនទៀតដែលនឹងផ្តល់ឈាមជីវិតរបស់  
ពួកគេ  
ដ្បិតដំណឹងល្អនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិងជំនន់ពណ៌ក្រហម  
របស់វា។

223 ហើយព្រះរាជបុត្រាត្រូវតែ—បានបង្ហាញម្តងទៀតនៅក្នុងកូនក្រមុំនៅថ្ងៃ ចុងក្រោយ អំណាចនៃការប្រោសបានមកដល់ ធ្វើឱ្យពួកគេចេញពីនិកាយ និង គោលលទ្ធិងាប់ទាំងនេះ ចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ អូ!

224 អត់ទេ វាបានប្រោសពួកគេទៅកាន់ជីវិតថ្មី។ វាធ្វើដូចគ្នាសម្រាប់យើង ឥឡូវនេះ។ ចូរកត់សំគាល់ថា ពួកគេបានប្រោសនៅក្នុងអំណាចនៃការរស់ ឡើងវិញនោះ! ពេលនេះខ្ញុំ...

ស្តាប់ឲ្យជិត។ ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមបង្ហាញអ្នក។

225 អំណាចនៃការប្រោសមិនត្រឹមតែនៅក្នុងព្រលឹងរបស់ពួកគេប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែវា  
 នៅលើពួកគេទាំងអស់។ វា...មិនត្រឹមតែថាមន្តចូលមក ប្រោសប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែ  
 វាបានប្រោសមេកានិចដំណើរការដែរ។ តើអ្នកឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យទេ? ពួកគេ  
 បានប្រោសរហូតដល់អណ្តាតរបស់ពួកគេចាប់ផ្តើមនិយាយជាភាសាផ្សេងៗ  
 ពួកគេត្រូវបានប្រោសដោយអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះគ្រីស្ទ រហូតដល់  
 ពួកគេបានដាក់ដៃ... ពួកគេត្រូវបានប្រោសដោយអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញ  
 រហូតដល់ពេលពួកគេដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ពួកគេបានជាសះស្បើយ។ “វាបានធ្វើឲ្យ  
 រូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នក។” ពួកគេត្រូវបានជាសះស្បើយ ដោយការដាក់ដៃ  
 របស់ពួកគេ។

226 ហើយព្រះវិញ្ញាណបានប្រោសឲ្យពួកគេមានការប្រកបជាមួយនឹងព្រះ  
 រហូតដល់ពួកគេបានចូលទៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ រហូតដល់ពេលដែល  
 មនុស្សម្នាក់បានស្លាប់ ហើយព្រលឹងរបស់ពួកគេបានរលត់ទៅ វាបានហៅគាត់ឱ្យ  
 រស់ឡើងវិញ។ អាម៉ែន! ថ្វាយសិរីល្អទៅព្រះ! ឥឡូវនេះខ្ញុំពេញដោយជំនឿ។

227 ត្រូវហើយ បានប្រោសឱ្យរស់ឡើង! មិនត្រឹមតែការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់  
 សម្រាប់អង្គទ្រង់ប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែសម្រាប់អស់អ្នកដែលចង់បាន ចំពោះពូជដែល  
 បានកំណត់ទុកជាមុននេះដែលដាក់នៅទីនោះ។ ប្រោស ឱ្យរាងកាយរមែងស្លាប់  
 នេះរស់ឡើង!

228 ពួកគេបានដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ពួកគេបានជាសះស្បើយវិញ។ ពួកគេបាន  
 អធិស្ឋាន ដោយព្រះវិញ្ញាណ ពួកគេបានឃើញការនិមិត្ត ហើយហៅមនុស្ស  
 ស្លាប់ឲ្យមានជីវិតឡើងវិញ។ ត្រូវហើយ។ “បានប្រោសរូបកាយរមែងស្លាប់របស់  
 ពួកគេ។”

229 ប្រសិនបើវាចូលមកក្នុងអ្នក បើវាដូច្នោះ...ឥឡូវនេះ អ្នកអាចនិយាយដូច្នោះ  
 បាន ប៉ុន្តែបើវាដូច្នោះមែន សញ្ញាទាំងនេះមានដូចខាងក្រោមនោះ អ្នកឃើញ  
 ហើយ។ “វាធ្វើឱ្យរាងកាយរបស់អ្នកស្លាប់បានរស់ឡើង។” វានឹងធ្វើឱ្យអ្នកជា។

230 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ ការប្រោសនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ។ ហេតុអ្វី? វា  
 គឺជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដែលបានប្រោសព្រះយេស៊ូវឡើងពីផ្នូរ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណ  
 នៃព្រះ “ខ្ញុំប្រគល់ជីវិតអស់កល្បដល់គេ” មកពីពាក្យក្រិក បើអ្នកមើលទៅលើគឺ ស៊ី

ដែលធ្វើការឆ្លងកាត់អ្នក ហើយបន្ទាប់មកធ្វើឱ្យ (ពួកគេ) ផ្លាស់ប្តូរ សូម្បីតែចិត្តរបស់ពួកគេ។

231 ឥឡូវនេះមើលចុះ។ តើអ្នកអាចនិយាយថាព្រះវិញ្ញាណនោះសណ្ឋិតក្នុងអ្នកដោយរបៀបណា? ទោះបីជាអ្នកបានធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកគិតថាត្រឹមត្រូវក៏ដោយ នេះគឺជាកស្ថានរបស់អ្នកថាតើអ្នកបានទទួលវាឬអត់។ បើព្រះវិញ្ញាណដែលគង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ គង់នៅក្នុងអ្នក នោះវាក៏ប្រោសអ្នកទៅកាន់ព្រះបន្ទូលដែរ ដ្បិតទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល។ ហើយបើវា ផ្ទុយមកវិញ ធ្វើឱ្យអ្នកចេញពីព្រះបន្ទូលនោះវាមិនមែនជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគ្រីស្ទទេ! ...ខ្ញុំលំអ្វីដែលអ្នកបានធ្វើរហូតដល់វាជំរុញអ្នកនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ “ចៀមរបស់ខ្ញុំស្គាល់សំឡេងរបស់ខ្ញុំ ហើយពួកវានឹងរស់នៅតាមគ្រប់ព្រះបន្ទូល” រាល់ព្រះបន្ទូល! ខ្ញុំកំពុងនិយាយនៅថ្ងៃនោះ។

232 ម្តាយរបស់ខ្ញុំ គាត់បានស្លាប់ទៅហើយ ហើយគាត់ជាស្រ្តីចម្លែកណាស់។ ហើយនាង អ្នកដឹងទេ ប្រហែលមានឈាមជំងឺជាជនជាតិឥណ្ឌាពាក់កណ្តាល ហើយនាងចម្លែក។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងនោះ នាងជាមនុស្សដែលគ្មានសុបិន។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនគិតទេ...នាងមានសុបិនតែបួនប្រាំប៉ុណ្ណោះក្នុងមួយជីវិតរបស់នាង។ ប៉ុន្តែរាល់ពេលដែលនាងសុបិនឃើញ វាជាការពិត។ នាងមានសុបិនមួយ វាជាការពិត។

233 ខ្ញុំចាំបានថាពេលមួយដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើមផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អដំបូង គឺជាច្រើនឆ្នាំមុន។ យើងកំពុងរស់នៅលើផ្លូវនេះ នៅទីនេះ។ ខ្ញុំបានអធិប្បាយនៅទីនេះនៅព្រះវិហារនេះ។ ហើយនាងយល់សប្តិឃើញថា ខ្ញុំឈរនៅខាងលើនេះជាន់ទីបី។ ហើយខ្ញុំកំពុងឈរ អធិប្បាយដល់អ្នករាល់គ្នា ថាពួកគេត្រូវរត់ដើរឡើងដល់បីជាន់នេះមុននឹងឡើងដល់ផ្លូវធំ។ ហើយនៅលើផ្លូវហាយវេមានខ្សែពណ៌សដូចគុជខ្យង រត់ទៅខាងស្តាំ—នេះ—ទ្វារនៃស្ថានសួគ៌ ទៅកាន់ទ្វារគុជខ្យង។ ហើយគុជនោះត្រូវបានលាតសន្ធឹងដល់កំពូលនៃជណ្តើរទាំងនេះ។ បើនោះមិនមែនជាសាររបស់ខ្ញុំពិតនៅថ្ងៃនេះ ការរាប់ជាសុចរិត ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ! ហើយខ្ញុំកំពុងនិយាយថាមនុស្សម្នាក់ៗត្រូវដើរតាមបីជំហាននេះ ទើបអាចដើរលើផ្លូវនោះបាន។ ហើយបាននិយាយថា...

234 មាននារីម្នាក់មក។ ឥឡូវនេះ អ្នកដឹងពីប្រភេទស្បែកជើងដែលមនុស្សពាក់ កាលពីសាមសិបប្រាំឆ្នាំមុន។ មាននារីម្នាក់ដើរមក ពាក់ស្បែកជើងកែងធំដូចគេ ពាក់សព្វថ្ងៃ។ ហើយនាងមក។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ចាំបន្តិច បងស្រី។ អ្នកមិនអាចដើរតាមផ្លូវនោះដោយពាក់វាបានទេ។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នក —អ្នក អ្នកមិនអាចពាក់វាបានទេ។”

235 ហើយនាងបាននិយាយថា “អា!” នាងនិយាយថា មើលជុំវិញស្រ្តីឯទៀត និយាយថា “កុំជឿគាត់។ គាត់ជាមនុស្សឆ្លុត។ ឃើញទេ? កុំជឿគាត់។ ខ្ញុំ នឹងបង្ហាញអ្នកថា ខ្ញុំអាចរាប់ជាសុចរិត ញែកជាបរិសុទ្ធ និងពោរពេញដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយនៅតែដើរតាមនោះបាន។” ហើយនាង...ខ្ញុំគ្រាន់តែ ឱ្យនាងទៅ។ មិនអាចធ្វើអ្វីបានទៀតទេ មិនអាចបញ្ឈប់នាងបានទេ។ ហើយ នាងបានដើរឡើងលើផ្លូវធំ។ ហើយនាងងាកមកមើលប្អូនស្រីនៅខាងក្រោយ ថា “ឃើញទេ ខ្ញុំប្រាប់អ្នក!” នាងចាប់ផ្តើមរត់ ហើយនាង...

236 អ្នកដឹងទេ ដូចដែលព្រះគម្ពីរបានចែង នៅក្នុងអេសាយជំពូកទី៥ ថាពួកគេនឹង មាន “ក្បាលរឹង។” ពួកគេត្រូវតែ ពួកគេត្រូវបានគេដាក់នឹមពីលើ ឃើញទេ។ “ចិញ្ច្រាំ ដូច...” ពួកគេត្រូវតែ ត្រូវតែបង្វិល “ចិញ្ច្រាំនៅពេលដែលពួកគេទៅ ធ្វើឱ្យជាប់ ជាមួយកែងជើងរបស់ពួកគេ ឃើញទេ កូនស្រីរបស់ស៊ីយ៉ូននៅថ្ងៃចុងក្រោយ។”

237 ហើយនាងបានចាប់ផ្តើមឡើងលើផ្លូវធំនោះ រត់យ៉ាងលំបាកតាមដែលនាង អាចរត់បាន។ ហើយមួយសន្ទុះក្រោយមក ផ្លូវក៏កាន់តែចង្អៀតទៅៗ។ នាង ចាប់ផ្តើមញ័រខ្លួន *រំបរនោះ* ហើយនាងក៏ទៅ។

238 ហើយម្តាយបាននិយាយថា “សម្រែកដ៏គួរឱ្យខ្លាចដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់ឮក្នុងជីវិត របស់ខ្ញុំ ស្រ្តីនោះធ្លាក់ចូលទៅក្នុងអណ្តាតភ្លើង ហើយមានផ្សែងហុយ ធ្លាក់ចុះមក ដូចនោះ។” បាននិយាយថា ខ្ញុំ “ងាកមកនិយាយថា ឃើញទេ?”

239 នាងគ្រាន់តែស្តាប់បង្គាប់អ្វីៗបាន ប៉ុន្តែមិនមានព្រះបន្ទូលឃើញទេ អ្វី គ្រប់យ៉ាងលើកលែងតែព្រះបន្ទូលតែមួយ។ ប្រាកដណាស់ ស្រ្តីពេនទីកុស្តអាច បានសង្គ្រោះ ញែកជាបរិសុទ្ធ និងពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយ បន្ទាប់មកបាត់បង់។ ដាច់ខាត។ “មនុស្សមិនមែនរស់ដោយអាហារតែប៉ុណ្ណោះទេ គឺដោយសាររាល់ព្រះបន្ទូល។” ឃើញទេ? ឃើញទេ? ហើយនាងបានបរាជ័យ។ ហើយដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយ ឃើញទេ នាងនឹងបានចូល មិនអីទេ ប៉ុន្តែ ឃើញទេ

នាងបានហាជ័យក្នុងការស្តាប់ ប្រាប់នាងពីអ្វីដែលនៅខាងមុខ។ ហើយទ្រង់បានសរសេរដំណឹងល្អដោយពួកសិស្ស ពួកសាវ័ក និងគោលលទ្ធិរបស់ពួកសាវ័ក និងហោរាជាដើម ហើយពួកគេនឹងមិនស្តាប់ឡើយ។

240 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ពីអំណាចនៃការប្រោសនេះ ស៊ូនាំយកព្រះបន្ទូលគំនិតដែលមាននៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទគឺនៅក្នុងអ្នកនៅពេលនោះ។ ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមបង្ហាញអ្នក ថា អ្នកនៅពេលអ្នកធំឡើង។ ពេលព្រះជាម្ចាស់ប្រោសព្រះយេស៊ូវមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ព្រះអង្គប្រោសអ្នកអោយរស់ឡើងវិញ ដែរ។ ហើយក៏បានរស់ឡើងវិញជាមួយទ្រង់ ឥឡូវនេះអ្នកបានរស់ឡើងវិញហើយ ទោះបីជាពេលនោះ អ្នកគ្រាន់តែជាគុណលក្ខណៈនៅក្នុងគំនិតរបស់ទ្រង់ ប៉ុន្តែព្រះបានទតឃើញទាំងអស់នៅក្នុងទ្រង់ នៅចុងបញ្ចប់ ឃើញទេ? នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទតមើលរូបកាយ...

241 ព្រះវិញ្ញាណបានចាកចេញពីទ្រង់ នៅក្នុងសួនគេតសេម៉ានី។ ទ្រង់ត្រូវតែសុគត ជាបុរសម្នាក់។ ចូរចាំថា មិត្តអើយ ទ្រង់មិនចាំបាច់ធ្វើដូច្នោះទេ។ នោះគឺជាព្រះ។ ព្រះបានចាក់ប្រេងតាំងរូបកាយនោះ ដែលជាសាច់ឈាមមនុស្ស។ ហើយទ្រង់មិនបាន...បើទ្រង់បានយាងឡើងទៅទីនោះ ក្នុងឋានៈជាព្រះ ទ្រង់នឹងមិនដែលស្លាប់បែបនោះឡើយ មិនអាចសម្លាប់ព្រះបានទេ។ ប៉ុន្តែទ្រង់មិនចាំបាច់ធ្វើវាទេ។

242 ប៉ុន្តែ ចូរចាំថា ទ្រង់បានទៅទីនោះជាមួយអ្នកនៅក្នុងទ្រង់។ ឃើញទេ ព្រះមិនដែលបំបែកកូនក្រមុំចេញពីកូនកំលោះ ទេ។ ដូច្នោះ ពេលព្រះទតមើលរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ នោះទ្រង់បានឃើញទាំងប្រុសទាំងស្រី។ វាត្រូវបានប្រោសលោះទាំងអស់នៅក្នុងរូបកាយតែមួយនោះ។ ឃើញទេ? ពួកគេគឺតែមួយ ព្រះបន្ទូលតែមួយ។ ព្រះបន្ទូលដដែលនេះ និយាយអំពីកូនកំលោះ និយាយអំពីកូនក្រមុំ។

243 មែនហើយ តើកូនក្រមុំអាចមកដោយរបៀបណា ហើយមិនបង្ហាញអ្វីៗទាំងអស់ដែលបានសន្យាពីទ្រង់ ហើយកូនកំលោះមក ហើយគាត់មិនមែនជាកូនក្រមុំទេ? ប៉ុន្តែនៅពេលដែលទ្រង់បានធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាង ថែមទាំងប្រោសអង្គទ្រង់ឱ្យរស់ឡើងវិញ ក្រោយមក ហើយតើ—កូនក្រមុំត្រូវធ្វើដូចគ្នាឬយ៉ាងណា ត្រូវតែជាអ្វីដែលព្រះបន្ទូលបាននិយាយ នាងនឹងនៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះ? តើនាងមិនត្រូវត្រឡប់មកម៉ាឡាគីវិញទេឬ? តើនាងមិនត្រូវបានសម្តែងឲ្យឃើញដូចនៅសម័យ

សូដុំមទេឬ? លោកិយត្រូវតែដូចវាមែនទេ? តើការទាំងនេះមិនមែនជាការកំណត់អត្តសញ្ញាណដ៏ល្អឥតខ្ចោះនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលបានធ្វើឲ្យយើងដឹងទេឬ?

244 មែនហើយ មិត្តអើយ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំទុកអ្នកយូរហើយ ដប់ប្រាំនាទីទៀតរហូតដល់អាហារពេលល្ងាច ប៉ុន្តែប្រហែលជាខ្ញុំនឹងឆ្លងផុតពេលនោះ។ ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់ក្រឡេកមើលទីនេះ មើលអ្វីដែលល្អឥតខ្ចោះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាពេលណាខ្ញុំនឹងជួបអ្នកម្តងទៀតទេ។ ឃើញទេ?

245 មើល កត់សម្គាល់ទីនេះ។ ប៉ុន្តែ ព្រះបានទតឃើញកូនក្រមុំក្នុងកូនកំលោះ។ ហាលេលូយ៉ា! ឃើញនោះ ដើម្បីសង្គ្រោះប្រពន្ធរបស់គាត់ ដូចជាអំបាម គាត់ត្រូវតែទៅជាមួយនាង។ អំបាមដឹងពីអ្វីដែលគាត់កំពុងធ្វើ។ អេវ៉ាមិនដឹងថានាងកំពុងធ្វើអ្វីទេ ប៉ុន្តែអំបាមបានដើរចេញជាមួយនឹងប្រពន្ធរបស់គាត់។ ឃើញទេ? ហើយព្រះយេស៊ូវបានជំនួសប្រពន្ធរបស់ទ្រង់ ហើយបានក្លាយជាអំពើបាបជំនួសនាង។ ចូរចាំថា ទ្រង់បានក្លាយជាអ្នក ទ្រង់បានឈរជំនួសការដាក់ទណ្ឌកម្មរបស់អ្នកដើម្បីឱ្យអ្នកអាចឈរនៅក្នុងកន្លែងរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានឈរជំនួសអ្នក ដើម្បីឱ្យអ្នកអាចឈរនៅក្នុងកន្លែងទ្រង់។ ឱក្តីស្រឡាញ់! ដែលជាការប្រកប! តើយើងអាចបដិសេធដោយរបៀបណា? តើយើងអាចធ្វើអ្វីបានក្រៅពីស្រឡាញ់ទ្រង់ មិត្តអើយ? ខ្ញុំអាចនៅលើវារាប់ម៉ោង ប៉ុន្តែសូមបន្តដំណើរទៅមុខបន្តិច។

246 ដូចជាបទពិសោធន៍ថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ថ្ងៃនេះ និងការយាងមកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ដូចដែលបានសន្យា គឺដូចជាអរូបីនៃបំណុកម្មសិទ្ធិ។ ឃើញទេ?

247 ឥឡូវនេះ អ្នកអាចមានតួអង្គ។ ប្រាកដណាស់។ ឃើញទេ? អ្នកអាចមានតួអង្គទៅកន្លែងមួយ ប៉ុន្តែនោះនៅតែមិននិយាយថាវាជារបស់អ្នកទេ។ ទេ បាទ។ ម្នាក់ៗអាចចូលខាងក្រោយហើយដាក់ការដោះដានលើវា។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកមានទ្រឹស្តី នោះបង្ហាញថាអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមិនធ្លាប់មានប្រឆាំងនឹងវាត្រូវបានបំផ្លាញចោល ត្រឹមត្រូវពីគ្រឹះខាងក្រោយ។ តើវាត្រូវទេ?

248 ហើយនៅពេលដែលបុរសម្នាក់បាននិយាយថាគាត់ជឿព្រះបន្ទូល ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក វាគឺជាគំនិតនៃតួអង្គ។ ហើយវាផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវការអនុញ្ញាត នៅពេលដែលអ្នកមានគំនិតនោះ ថារបស់ទាំងនោះជារបស់អ្នក ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងជារបស់អ្នក។ អាម៉ែន! ហើយនោះផ្តល់



ឱ្យយើងគំនិត នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកលើកិច្ចការដែលព្រះ  
បានទតឃើញពីមុនមក មុនការបង្កើតផែនដី ហើយដាក់ឈ្មោះវានៅលើសៀវភៅ  
ជីវិត ប៉ុន្តែបានកើតមកជាប្រុសជាស្រ្តី ហើយទទួលរងអំពើបាប ហើយមានទោស  
បាប។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលខ្ញុំបានជឿលើវា ខ្ញុំបានទទួលការប្រព្រឹត្ត ប៉ុន្តែនៅពេល  
ដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក រឿងទាំងនោះវាប្រឆាំងនឹងខ្ញុំ មិនថាម្តាយខ្ញុំធ្វើវា  
ឪពុកខ្ញុំបានធ្វើវា ហើយជីដូនខ្ញុំធ្វើវា...

249 ដូចកូនក្មេង ដែលកើតជំងឺឆ្លុះជ្រូក ដែលខ្ញុំបានអធិស្ឋានកាលពីប៉ុន្មាននាទី  
មុននេះ ដែលកើតជំងឺជំងឺជំងឺជំងឺ។ ខ្ញុំនិយាយថា ជំងឺឆ្លុះជ្រូកធ្លាក់ចុះ មក  
លើកូន។

250 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលការអស្ចារ្យបានមកដល់ វាបានបិទ លុបចោលអ្វីៗ  
ទាំងអស់។ ខ្ញុំកាន់ជាប់ការអស្ចារ្យនៅពេលនោះ។ អាម៉ែន! ហើយដូចជា  
ព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសព្រះគ្រីស្ទមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ នោះខ្ញុំមានការ  
អស្ចារ្យ ដែលខ្ញុំជាផ្នែកនៃរូបកាយនោះ ជាមួយនឹងការអស្ចារ្យនៃព្រះវិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធ ធ្វើឱ្យរូបកាយនៃព្រះបន្ទូលនោះ រស់នៅដូចអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើនៅក្នុង  
ទ្រង់។ ដូចដែលទ្រង់បានសន្យានៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ការអស្ចារ្យ! អំពើបាប  
ទាំងអស់របស់ខ្ញុំត្រូវបានចេញ អំពើបាបទាំងអស់របស់អ្នកត្រូវបានចេញ ដោយ  
ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមកជា  
កម្មសិទ្ធិ ដែលព្រះប្រទានឱ្យខ្ញុំដោយព្រះគុណ ដោយការដឹងទុកជាមុន។ អូ ខ្ញុំ  
អើយ!

251 តើអ្នកខ្លាចអ្វី? កុំឆ្ងល់ថាទ្រង់មានបន្ទូលថា “កុំខ្លាច ខ្ញុំជាអ្នកដែលបានស្លាប់  
ហើយមានជីវិតរស់ឡើងវិញ ហើយខ្ញុំនៅរស់ជារៀងរហូត ហើយមានកូនសោ  
នៃសេចក្តីស្លាប់និងនរក។” កុំបារម្ភអំពីអ្វីទាំងអស់។ សូមរំលឹកសេចក្តីស្លាប់ក៏មិន  
ធ្វើបាបអ្នកដែរ។ សូមចំណាំ។ អស្ចារ្យណាស់!

តោះឆាប់ទៅឥឡូវនេះ។

252 តួអង្គអស្ចារ្យ! បំណុលត្រូវបានលោះ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលប្រឆាំងនឹងវាត្រូវបាន  
វាយចេញ។ ហា-ហា-ហា! ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ខ្ញុំអាចនឹងធ្វើរឿងឆ្លុះជ្រូក ប៉ុន្តែខ្ញុំ  
មានអារម្មណ៍ល្អ។ ចំណាំ។ ឃើញទេ? អូ ទង្វើអស្ចារ្យ តើអ្នកយល់ថាវាមានន័យ

ដូចម្តេច? យល់ថាវាមានន័យយ៉ាងណាទេ បងប្រុស? គ្មានអ្វីអាចយកវាចេញពីអ្នកបានទេ។ អាម៉ែន។ ខ្ញុំជាអ្នកកាន់។ អាម៉ែន។ អ្វី...

253 ទង្វើអ្វី? ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានបញ្ចូលប្រាក់ទៅលើអ្នកទទួលផលរបស់ខ្ញុំ ពីការសុគត ការបញ្ចុះសព និងការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់ក្លាយជាខ្ញុំ ដើម្បីខ្ញុំអាចក្លាយជាទ្រង់។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានក្លាយជាមនុស្សមានបាប ដើម្បីឲ្យខ្ញុំបានក្លាយជាកូនប្រុស អាម៉ែន ហើយកាន់តាមទង្វើល្អ។ “ដ្បិតទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកជឿ” ឃើញទេ ទង្វើអស្ចារ្យ!

ឥឡូវនេះ ប្រញាប់បន្តិច មុន...យើងមានប្រហែលដប់នាទីទៀត។

254 សូមឲ្យយើងកត់សម្គាល់ ភ្លាមៗ នូវការប្រោសនៃព្រះវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញសញ្ញាមួយចំនួនដល់អ្នកដើម្បីឲ្យអ្នកយល់។ មើល ឥឡូវនេះមើល អ្វីជា “អំណាចនៃការប្រោស” គឺជាប្រធានបទរបស់ខ្ញុំ។ បន្ទាប់ពីព្រះបុត្រាបានមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ សូមមើលពីរបៀបដែលវាបានធ្វើលើពួកគេនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ តើវាបានធ្វើអ្វីដល់ពួកគេ អំណាចប្រោសអ្វីបានធ្វើចំពោះពួកគេ។ វាបានធ្វើឱ្យពួកគេរស់ឡើងវិញ។

255 ឥឡូវយើងសង្កេតមើលអ្វីដែលវាបានធ្វើលើស្នេដាន។ ស្នេដានគឺពោរពេញដោយអំណាចនៃជីវិត។ ត្រូវមែនអត់? ឃើញទេ គាត់ពោរពេញដោយអំណាចនៃជីវិត។ វាមិនបានធ្វើឱ្យគាត់ភ័យខ្លាចទេ។ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកជាមនុស្សមានក្បាលរឹង ហើយមិនកាត់ស្បែកចិត្តនិងត្រចៀក អ្នកតែងតែទល់នឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដូចជាដូនតារបស់អ្នកបានធ្វើ ដូច្នោះដែរ។ តើហោរណាម្នាក់ដែលបានបង្ហាញពីការយាងមកនៃព្រះដ៏សុចរិត នោះ ដែលមិនបានបុព្វបុរសរបស់អ្នកត្រូវគប់ដុំថ្មលើ?” អូ ខ្ញុំអើយ! អ្វីមួយនៅក្នុងគាត់។ ប្រាកដណាស់ គាត់ពោរពេញដោយអំណាចនៃជីវិត។

ហើយពួកគេបាននិយាយថា “យើងនឹងកម្ចាត់បុរសនោះ!”

256 ពេលគាត់ស្លាប់ គេយកដុំថ្មគប់គាត់។ និងក្បាលតូចដ៏កំសត់របស់គាត់ ដុំថ្មវាយចំវាដូច្នោះ។ គាត់មើលឡើងលើហើយនិយាយថា “ខ្ញុំឃើញស្ថានសួគ៌បានបើកចំហរ។” អំណាចនៃជីវិតបានធ្វើការ។ “ខ្ញុំឃើញស្ថានសួគ៌បើកចំហរ ហើយព្រះយេស៊ូវបានឈរនៅខាងស្តាំព្រះហស្តនៃព្រះ។” នោះជាអ្វីដែលអំណាចនៃជីវិតបានធ្វើសម្រាប់ស្នេដាន។

257 សូមកត់សម្គាល់ម្នាក់ទៀត ដែលមានអំណាចនៃជីវិតនេះ ឈ្មោះរបស់គាត់ គឺ ភីលីព។ គាត់ពោរពេញដោយអំណាចនៃជីវិត។ គាត់កំពុងមានការប្រជុំដ៏ធំ មួយនៅស្រុកសាម៉ារី។ អារក្សត្រូវបានបណ្តេញចេញ។ មនុស្សបានទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ពួកគេកំពុងមានការប្រជុំពិតប្រាកដ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណមានបន្ទូលទៅកាន់គាត់ថា អូ គឺ—ថាមវន្តចុះមក ហើយនិយាយ ថា “ចេញពីការរស់ឡើងវិញនេះ។” ប៉ុន្តែតើអ្នកបម្រើព្រះនឹងនិយាយអ្វីខ្លះ? កុំធ្វើអ្វី តាមដែលគេនិយាយ។ ឃើញទេ? គាត់ពោរពេញដោយអំណាចនៃជីវិត។ គាត់ មានសាំង ហើយ—ថាមវន្តបានធ្លាក់មកលើគាត់។ បាននិយាយថា “ចេញទៅ វាលខ្សាច់។”

258 គាត់បានរកឃើញមហាសេដ្ឋីម្នាក់នៅទីនោះ ហើយធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឲ្យគាត់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ បុរសម្នាក់ដែលយកសារទៅប្រទេសអេត្យូពី។ ត្រូវហើយ? ហើយគាត់បានស្តាប់បង្គាប់ព្រះ។

259 ក្នុងការស្តាប់បង្គាប់ព្រះ បើអ្នកមិនដែលទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេ ចូរធ្វើវាចុះ។ ហើយមើលអំណាចនៃជីវិតមកយកអ្នក ពេលនោះ។ ឃើញទេ?

260 នៅពេលដែលស្នេដ្ឋានបានធ្វើរឿងដ៏អស្ចារ្យនេះ... ឬមិនមែនស្នេដ្ឋានទេ។ ប៉ុន្តែ ភីលីពបានធ្វើការដ៏អស្ចារ្យនេះ ដើម្បីចាកចេញពីការរីកផុសផុលដ៏អស្ចារ្យ នោះ ហើយគោរពតាមព្រះបញ្ញត្តិនៃព្រះ នៅពេលដែលគាត់បានបំពេញ ដោយការ បំពេញ... ដោយការធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឥស្សរជននេះ ដោយគោរពតាមព្រះ នោះ គាត់មានកម្លាំងពោរពេញទៅដោយអំណាចនៃជីវិតរហូតដល់ព្រះចាប់គាត់ចេញ។ “វានឹងធ្វើឲ្យរូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នករស់ឡើងវិញ ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណនេះ បានប្រោសព្រះយេស៊ូវពីសុគតឡើងវិញ។” វាប្រោសភីលីពរហូតដល់គាត់មិនបាន ឃើញគាត់ប្រហែលមួយរយហាសិបម៉ាយ លើកន្លែងផ្សេង លើប្រទេសផ្សេង។ វាបានធ្វើឲ្យរូបកាយរមែងស្លាប់របស់គាត់រស់ឡើង។ តើគាត់បានធ្វើវាដោយ របៀបណា? គាត់ពោរពេញទៅដោយអំណាចនៃជីវិត។

261 អូ ក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ យើងមិនអាចឈរនៅទីនេះមានដប ទឹកដោះគោដែលយើងកំពុងដាក់បំបៅនៅទីនេះទេ។ យើងត្រូវតែឆ្កែត ហើយ អធិស្ឋានដោយអំណាចនៃការប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ រហូតដល់ព្រះវិញ្ញាណ

បរិសុទ្ធបានរស់ឡើងវិញ! យើងត្រូវតែបានចាប់យកទៅ នៅថ្ងៃណាមួយ នៅក្នុង ការលើកឡើងនៅទីនោះ។ បាទ មែនហើយ។ អាមែន! អូ!

262 សូមអភ័យទោសចំពោះការបញ្ចេញមតិនោះ។ ខ្ញុំកំពុងតែគិតអំពីម្តាយដែល ធ្វើស្រោមជើងតូចៗនោះ ដែលយើងធ្លាប់ពាក់ សម្រាប់ទារក។ អ្នកម្តាយចាស់ខ្លះ នៅចាំបាន។ ទារកតូចកំពុងតែដក់ក្បាល អ្នកយកកាហ្វេនិងស្ករខ្លះ រុំវាក្នុងដបមួយ ហើយឱ្យគាត់បៀមវា ដើម្បីឱ្យគាត់ស្ងប់។ វាគ្មានថាមពលអ្វីនៅក្នុងនោះ។ វានឹង សម្លាប់គាត់។ ឃើញទេ? ជាតិកាហ្វេអ៊ីនចាស់នៅទីនោះ ហើយវត្តមានរសជាតិ ផ្អែមបន្តិចធ្វើឱ្យគាត់លេបវាចុះ វានឹងទទួលជាតិកាហ្វេអ៊ីនក្នុងខ្លួនគាត់។

263 យើងធុញទ្រាន់នឹងរឿងបែបនេះ។ ទៅវិញទៅ! អ្នកគឺជាឥន្ទ្រី ត្រឡប់ទៅ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់វិញ! សូមរឹងមាំឡើង គ្មានអ្វីអាចប៉ះពាល់ដល់ អារម្មណ៍របស់អ្នកឡើយ ដូច្នោះអ្នករួចផុតពីរឿងអាស្រូវរបស់មនុស្សទាំងអស់។ អ្វីដែលគ្រប់គ្នានិយាយប្រឆាំងនឹងអ្នក នោះគ្រាន់តែនាំមកនូវសេចក្តីស្រឡាញ់ បន្ថែមទៀត។ អាមែន។ ហើយអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញ ចាប់យកទៅឋានសួគ៌ ឥន្ទ្រីដែលបានហោះពីលើសត្វមាន់ ឡើងទៅស្ថានសួគ៌ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ! អូ!

វាគឺនៅលើភីលីព។ ដែលប្រោសឱ្យគាត់ ចាប់គាត់ទៅឆ្ងាយ។

264 តោះមើលបុរសផ្សេងទៀត។ មានបុរសម្នាក់ឈ្មោះហេណុក។ ឥឡូវនេះ គាត់បានដើរជាមួយនឹងគ្រប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ អស់រយៈពេលប្រហែល ប្រាំរយឆ្នាំមកហើយ។ គាត់មានទីបន្ទាល់មួយថា “ខ្ញុំមិនដែលបានបរាជ័យក្នុង ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ឡើយ។” គាត់ទទួលបានអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញនៅពេល ដែលឪណាមិកប៉ះគាត់ លើពួកមេកានិច គាត់មិនចាំបាច់ស្លាប់ទេ គាត់គ្រាន់តែ ឡើងទៅផ្ទះ។ គ្រាន់តែចាប់ផ្តើមដើរ។ គាត់គឺដូច...ដូចភីលីព គាត់ទទួលបាន អំណាចនៃជីវិត ជាជាងធ្វើដំណើរទៅតំបន់កាហ្សាហ្គីស្តានហើយទៅកន្លែងផ្សេងទៀត ជា កន្លែង ដែលពួកគេបានរកឃើញគាត់នៅឆ្នេរសមុទ្រខាងលើនៅទីនោះ។ ជំនួសឱ្យ ផ្លូវនោះ គាត់គ្រាន់តែទៅ អូ បាននិយាយថា “ទោះជាយ៉ាងណា ខ្ញុំជាមនុស្សចាស់។ ខ្ញុំទទួលបានអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញ ខ្ញុំនឹងដើរចេញពីផែនដីភ្លាម។”

265 នោះជាអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញដូចគ្នាដែលយើងមាននៅពេលនេះ។ ឃើញទេ វានឹងប្រោសរូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នក។ ត្រឹមត្រូវឬអត់? វាគឺជា អំណាចនៃជីវិត។

266 ហេណុក ជាមួយនឹងទីបន្ទាល់ដ៏ល្អឥតខ្ចោះនោះ ថា “អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលព្រះ បានប្រាប់ខ្ញុំឱ្យធ្វើ ខ្ញុំបានធ្វើវា។ អ្វីទាំងអស់ដែលខ្ញុំបានឃើញទ្រង់មានបន្ទូល សម្រាប់ខ្ញុំឱ្យធ្វើ ខ្ញុំបានធ្វើវា។” ហើយគាត់ក្លាយជាពេញទៅដោយ—ថាមវន្ត ឬ—ឬ មេកានិច រហូតដល់ពេលដែលអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញបានប៉ះគាត់ មេកានិច វាគ្រាន់តែលើកគាត់ឡើង។ គាត់បានដើរចេញពីផែនដីទៅស្ថានសួគ៌។

267 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់លើអេលីយ៉ា។ បន្ទាប់ពី...មើលអេលីយ៉ា ជាហោរា ដ៏អស្ចារ្យនោះ ជាបុរសនៅជំនាន់របស់គាត់។ អត់ទោស។ បងប្អូន ប្រុសស្រី នៅ ថ្ងៃនោះ គាត់បានចាប់ពួកស្រីលាបមុខ គឺពួកយេសិបិល និងអំហាប់។ ហើយ ឈររហូតដល់...ហើយមើលទៅគ្មាននរណាម្នាក់អាចឈរតាំងជាមួយគាត់ បានទេ។ ហើយគាត់បានស្តីបន្ទោស និងលេបត្របាក់ ហើយឈរនៅទីនោះ ហើយ ព្រះជាម្ចាស់បានថែរក្សាគាត់ និងជួយគាត់នៅគ្រប់ទីកន្លែង។ អ្នកដឹងទេ មិត្តចាស់ បានហត់នឿយនៅថ្ងៃមួយ។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំចាស់ទៅហើយ ដូច្នេះខ្ញុំមិន អាចទៅមុខទៀតបានទេ។” គាត់កំពុងបន្ត តាមខ្ញុំគិត គាត់អាយុកៅសិបឆ្នាំ។ អាយុពិត ហើយដើរជុំវិញទីនោះ ហើយគាត់ពោរពេញដោយអំណាចនៃការរស់ ឡើងវិញ។ អ្នកដឹងអ្វីទេ? គាត់បានក្រឡេកមើលជ្រលងទន្លេយ៉ាងជាន់។

ព្រះអើយ! ខ្ញុំស្នើរតែអាចមើលឃើញជ្រុងម្ខាងទៀត។ អ្នកអាចទេ?

268 ពេញទៅដោយអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញ រហូតដល់ ឃើញរទេះចំបាំងនៅ ទីនោះ សេះខ្លះនៃភ្លើងនិងរទេះភ្លើង ភ្ជាប់ទៅនឹងដើមឈើខ្លះនៅទីនោះ។ គាត់ គ្រាន់តែដើរឆ្លងទន្លេទៅផ្ទះ ដោយមិនស្លាប់។ អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញ បាន បញ្ជូនមក បានធ្វើឱ្យរទេះមួយចុះពីស្ថានសួគ៌មក ហើយយកគាត់ឡើងទៅ។ គាត់ ក៏បានដោះអាវរបស់គាត់ ហើយបោះវាទៅឲ្យអេលីយ៉ាវិញ។ ត្រូវហើយ។

269 ឥឡូវនេះ បន្ទាប់មក មិត្តម្នាក់នោះបានរើសអាវនោះ ដែលជាប្រភេទនៃ ក្រុមជំនុំម្តងទៀត ឃើញទេ រើសអាវនោះ។ ឥឡូវនេះ គាត់បានធ្វើការអស្ចារ្យគុណ និងពីរដង ដែលជាប្រភេទនៃព្រះគ្រីស្ទ និងក្រុមជំនុំ។ ឃើញទេ? អេលីយ៉ាបាន ធ្វើបួន គាត់ធ្វើប្រាំបី។ សូមមើល ឥឡូវនេះ គាត់គឺជា—គាត់មានអំណាចទ្វេដង ព្រោះគាត់បានសុំវា។ “អ្វីដែលធំជាងនេះទៅទៀតដែលខ្ញុំធ្វើ។” ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ គាត់ពោរពេញទៅដោយអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង រហូតដល់ គាត់បានធ្វើការទាំងអស់នេះ គឺជាអ្វីដែលអេលីសេបានធ្វើគុណជាពីរ គឺច្រើនជាង

គាត់ទៅទៀត។ ហើយសូមជម្រាបថា គាត់មានជីវិតរស់នៅរហូតដល់អាយុ៨០ ឬ កៅសិបឆ្នាំ គាត់ចាស់ទៅហើយ—គាត់ស្លាប់ហើយ។ គាត់បានស្លាប់ ហើយពួកគេ —គេយកគាត់ចេញទៅបញ្ចុះ។

270 អ្នកដឹងទេ មែនហើយ អំណាចនៃជីវិតនោះមិនបានចាកចេញពីគាត់ទេ។ ជាច្រើនឆ្នាំក្រោយមក ពេលសាច់រលួយអស់ពីឆ្អឹង គាត់ត្រូវបានដាក់ក្នុងផ្នូរ។ ថ្ងៃមួយពួកគេកំពុងដឹកមនុស្សស្លាប់ ហើយឃើញខ្ញុំសត្រូវ ហើយគេបោះបុរស នេះទៅលើឆ្អឹងអេលីសេ។ មានអំណាចនៃជីវិតលើឆ្អឹងទាំងនោះ រហូតដល់បុរស នោះបានរស់លោតឡើងវិញ។ អូ!

271 “វានឹងប្រោសរាងកាយមែងស្លាប់របស់អ្នក។” ទោះបីជាស្លាប់ និងរលួយ នៅក្នុងផ្នូរក៏ដោយ ប៉ុន្តែអំណាចនៃជីវិតនោះបានដេកលើដីនោះ។ ហាលេលូ យ៉ា! ហ្នា! “ព្រះអង្គដែលប្រោសព្រះគ្រីស្ទឲ្យមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ក៏ប្រោស រូបកាយដែលមែងស្លាប់របស់អ្នកដែរ។” អេលីយ៉ាដែលនៅទីនោះ អេលីសេនិងអេ លីយ៉ា...

272 ចូរចាំថា បុរសដែលស្លាប់នោះ គឺជាហោរានោះ ដែលពោរពេញដោយអំណាច នៃការរស់ឡើងវិញនោះ ដេកនៅក្នុងផ្នូរ ហើយរលួយហើយនោះ វាមានអំណាច នៃជីវិត រហូតដល់ពួកគេបានបោះមនុស្សស្លាប់មកលើគាត់ ហើយគាត់អាចរស់ ឡើងវិញបាន។ គាត់នៅតែអាចដាក់ដៃលើអ្នកដទៃ។ គាត់អាចទេ? អាមែន។ ហ្នឹងហើយ។

273 ហើយសូមចាំថា យើងជាសាច់ឈាមរបស់ទ្រង់ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ “យើង ជាសាច់នៃសាច់របស់ទ្រង់ និងជាឆ្អឹងនៃឆ្អឹងរបស់ទ្រង់។” អូ គ្មានផ្លូវចេញពីវាទេ។ យើងនឹងរស់ឡើង ហ្នឹងហើយ។ អ្នកនឹងរស់ឡើង ហ្នឹងហើយ។

274 បុណ្យអ៊ីស្ទើរមានន័យច្រើនជាងប្រពៃណី។ ពេលនេះដែរវាក៏ជា រូបកាយរបស់ យើងត្រូវបានប្រោសជាមួយទ្រង់ ហើយយើងកំពុងអង្គុយនៅស្ថានសួគ៌។

275 ហើយរូបកាយនេះអាចរលួយនៅក្នុងសមុទ្រ វាអាចរលួយនៅក្នុងដី ប្រហែលជាមិនមាននេះមួយស្លាបព្រាជង ប៉ុន្តែនាងកំពុងចេញមក។ ដ្បិត ព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសព្រះអម្ចាស់ខ្ញុំឲ្យរស់ឡើងវិញ បានប្រោសរូបកាយមែង ស្លាប់នេះឲ្យរស់ឡើងវិញ។ វាប្រោសរាងកាយរបស់អ្នកពីស្លាប់។ ហើយយើងគឺជា

អ្នកទទួលផលរបស់ទ្រង់ពីការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ គោលនយោបាយរបស់ទ្រង់ អំពីជីវិតអស់កល្ប ដែលខ្ញុំនិយាយច្រើនអំពីវា អ្នកដឹងហើយ។ កុំឆ្ងល់ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “កុំខ្លាច។” ទ្រង់ជ្រាបហើយ។

276 ដូចដែលប៉ុលបាននិយាយថា “ឱសេចក្តីស្លាប់អើយ តើទ្រនិចឯងនៅឯណា? ឱផ្លូវអើយ តើជ័យជំនះរបស់ឯងនៅឯណា? ខ្ញុំពេញដោយអំណាចនៃការប្រោស។ សូមអរព្រះគុណដល់ព្រះ ដែលប្រទានឲ្យយើងមានជ័យជំនះតាមរយៈព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាអម្ចាស់នៃយើង។” បាទ មែនហើយ! អំណាចនៃការប្រោស។ អូ ខ្ញុំអើយ!

277 ទ្រង់នៅរស់ជាដំបូងរហូត “ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជាដំបូងរហូត។” ហេព្រើរ ១៣:៨។ សូមកត់សម្គាល់ថា ព្រះមេស៊ី អ្នកចាក់ប្រេងតាំង កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ គឺជាព្រះមេស៊ី-របស់អ្នក ឃើញទេ អ្នកចាក់ប្រេងតាំង។

278 សូមកត់សម្គាល់ សេចក្តីស្លាប់មិនអាចបញ្ឈប់អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះទេ។ សេចក្តីស្លាប់មិនអាចបញ្ឈប់វាបានទេ។ នៅពេលដែលអ្នកបានទទួលវា វាជាភាពអស់កល្បជានិច្ច។ គ្មានអ្វីអាចបញ្ឈប់វាបានឡើយ។ អ្នកមិនចង់វាបាន អ្នកមិនអាច—មិនអាចធ្វើអ្វីបានចំពោះវា។ អ្នករស់នៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក ដែលមិនបញ្ឈប់វាបាន វាគ្រាន់តែល្អមែនទែន។

279 សូមកត់សម្គាល់ លោកម៉ូសេពោរពេញទៅដោយអំណាចនៃការប្រោស។ តើមែនឬមិនមែន? គាត់គឺជាហោរាម្នាក់ដែលមានព្រះបន្ទូល។ គាត់គឺជាផ្នែកនៃព្រះបន្ទូល។ គាត់គឺជាព្រះបន្ទូលនៃថ្ងៃនោះ។ តើវាត្រូវទេ? ហើយបន្ទាប់ពីគាត់បានស្លាប់ទៅប្រាំបីរយឆ្នាំហើយ នៅលើភ្នំដើមអូលីវ គាត់ឈរនៅទីនោះ ជាមួយនឹងអេលីយ៉ា។ ត្រូវទេ? ដោយអំណាចនៃការប្រោស សេចក្តីស្លាប់មិនអាចដកវាចេញបានទេ។ ទេ ទេ។ “ខ្ញុំនឹងប្រោសវាម្តងទៀត។” ទេវតាមក បញ្ចុះគាត់នៅក្នុងជ្រលងភ្នំ។ សាច់គាត់បានរលួយអស់ទៅហើយ ឆ្អឹងរបស់គាត់បានបាត់ទៅហើយ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែដោយអំណាចនៃជីវិតនៅតែមាន។ វាបានជួយគាត់ហើយ នាំគាត់ឱ្យរស់ឡើង។ ហើយនៅទីនោះគាត់ឈរនៅទីនោះ។ សូមកត់សម្គាល់។

280 អ្នកនិយាយថា “តើត្រឹមត្រូវទេបងប្រុសប្រាណាហាំ បន្ទាប់ពីប្រាំបីរយឆ្នាំ?” អូ ខ្ញុំអើយ!

281 ប្រសិនបើអ្នកនឹងអាននៅក្នុងម៉ាថាយ ខ្ញុំមានបទគម្ពីរមួយ ម៉ាថាយ ២៧:៥១។ អ្នកអាចសរសេរ កត់វាចុះ។ ពេលអ្នកទាំងនោះត្រឡប់មកទីនោះវិញ នោះជឿថាទ្រង់នឹងយាងមក... ព្រះគម្ពីរបានចែងនៅទីនេះ បន្ទាប់ពីទ្រង់យាងមក ពួកគេបានដេកនៅក្នុងដី។ អំណាចនៃការប្រោសគឺនៅលើពួកគេ ហើយពួកគេ ជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់ ពួកគេជាអ្នកបរិសុទ្ធ។ ពួកគេជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់ ពីព្រោះពួកគេ បានជឿលើទ្រង់។

282 ពួកគេអាចមានជីវិតនោះ តាមរយៈដង្វាយចៀម ការបូជា ដែលមិនអាចនាំ វិញ្ញាណចៀមមកលើបុរសនោះបានឡើយ។ ចុះឥឡូវនេះដោយមានវិញ្ញាណនៃ មនុស្ស ព្រះផ្ទាល់ មកលើអ្នកឃើញទេ តើយើងមានអំណាចនៃការប្រោសខ្លាំង ជាងប៉ុណ្ណាទៅ! ប៉ុន្តែ តាមរយៈដង្វាយលោះអំពីបាបត្រូវបានថ្វាយសាច់ចៀម មួយប្រភេទ។ អ្វីដែលយើងមានមិនមែនជាដង្វាយទេ វាជាដំណាង។ តើយើងខ្លាច អ្វី? ហើយពួកអ្នកដែលមានតែនិមិត្តសញ្ញា ចង្អុលទៅការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ ហើយចុះទៅក្នុងផ្ទះជាមួយវា។

283 នៅពេលដែលយ៉ូបកាលពីដើមទៅទីនោះក្រោមភាពតានតឹងដ៏ធំរបស់គាត់ ខ្ញុំ អើយ អ្វីគ្រប់យ៉ាងបានយកចេញពីគាត់! អារក្សបាននិយាយថា “អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំ ពាល់គាត់។ ខ្ញុំនឹងធ្វើឲ្យគាត់ដាក់បណ្តាសាទ្រង់នៅចំពោះមុខ។” ហើយបន្ទាប់មក វាបានចាញ់។

284 បាននិយាយថា “កុំយកជីវិតគាត់។” ហើយវាបានធ្វើដាក់ (គាត់) ទាំងអស់ ប៉ុន្តែមិនបានយកជីវិតរបស់គាត់ទេ។

285 ហើយប្រពន្ធរបស់គាត់ថែមទាំងបានប្រឆាំងគាត់ទៀតផង។ បានចែងថា កំហឹងរបស់នាងបានក្លាយជាចំឡែកសម្រាប់គាត់។ និយាយពាក្យម្យ៉ាងទៀត គឺ នាង—នាងនឹងមិនទាក់ទងនឹងគាត់ទៀតទេ។ ហាក់មិនស្រឡាញ់គាត់ទៀតទេ គ្រាន់តែរុញគាត់ចេញក្រៅ។ “យ៉ូបអើយ វេទនាណាស់! ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិន ដាក់បណ្តាសាព្រះជាម្ចាស់ ហើយស្លាប់ទៅ?”

បានតបថា “អ្នកនិយាយដូចស្ត្រីល្ងង់។” អូ ខ្ញុំអើយ!

286 ឃើញទេ គាត់បានកាន់ជាប់យ៉ាងត្រឹមត្រូវទៅនឹងអ្វីដែលគាត់មាន។ ឥឡូវនេះ គាត់គឺជាហោរា។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនមែនជាមនុស្សមាន



បាបទេ។ ខ្ញុំបានថ្វាយយញ្ញបូជា។” អាម៉ែន។ គាត់ដឹងពីកន្លែងដែលគាត់កំពុង  
 ឈរ។ គាត់នៅលើព្រះបន្ទូល។ មិនថាអ្នកឆ្លៀតនិយាយយ៉ាងណាក៏ដោយ  
 គាត់នៅទីនោះនៅជាប់ព្រះបន្ទូល។ បន្ទាប់មកវេលាដ៏អស្ចារ្យដ៏ធំនោះ...បាន  
 ចែងថា “អ្នកនិយាយដូចជាស្រ្តីល្ងង់។” គាត់បាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់បាន  
 ប្រទានមក ព្រះអម្ចាស់បានយកទៅវិញ ហេតុអ្វីមិនបាន សូមលើកតម្កើងព្រះនាម  
 ព្រះអម្ចាស់!” បាននិយាយថា “ខ្ញុំមកក្នុងលោកនេះដោយគ្មានអ្វីទាំងអស់។ ខ្ញុំ  
 មកទីនេះ ដោយអាក្រាតកាយ ខ្ញុំនឹងចេញទៅវិញដូចគ្នា។ សូមថ្វាយព្រះពរដល់  
 ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់!” អង្គុយនៅទីនោះ ធ្លាយបូសឡើង កូនគាត់ស្លាប់ គាត់ក្រីក្រ  
 ហើយមិត្តភក្តិទាំងអស់បែរជាប្រឆាំងនឹងគាត់ សមាជិកក្រុមជំនុំរបស់គាត់ អ្វីៗ  
 ផ្សេងទៀត គាត់បានដណ្តប់ខ្លួនគាត់ជាមួយនឹង...ហើយវេទនាយ៉ាងណា! គ្មាន  
 នរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមអ្នកធ្លាប់ឆ្លងកាត់វានៅឡើយទេ។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ  
 គាត់បានកាន់តាមព្រះបន្ទូលនោះ។

287 គាត់គឺជាសត្វត្រី។ អូ ខ្ញុំអើយ! អ្នកមិនអាចបង្កើតរឿងនៅលើភ្នែករបស់  
 គាត់គ្រប់ពេលវេលាបានទេ។ ទេ ទេ។ ទាំងឈរនៅលើព្រះបន្ទូលនោះ តើមានអ្វី  
 កើតឡើង? មេឃស្រឡះទៅវិញ ផ្លូវក៏ចាប់ផ្តើមបន្តិចឡើង ធ្លេកបន្ទោរក៏ចាប់ផ្តើមភ្លឺ  
 ហើយយ៉ូបងើបមុខឡើងឃើញការនិមិត្ត បាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាព្រះប្រោស  
 លោះរបស់ខ្ញុំមានព្រះជន្មរស់។ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ទ្រង់នឹងឈរនៅលើផែនដី  
 នេះ។ ហើយទោះបីជាបន្ទាប់ពីដង្កូវស៊ីស្បែកបានបំផ្លាញរាងកាយនេះ ឆ្អឹង និង  
 អ្វីទាំងអស់នោះ អំណាចនៃជីវិតនឹងមាន។ ខ្ញុំនឹងឃើញព្រះដោយខ្លួនខ្ញុំ ដែល  
 ខ្ញុំនឹងឃើញដោយខ្លួនខ្ញុំ។ ភ្នែកខ្ញុំនឹងមើលមិនឃើញអ្វីផ្សេងទៀតទេ។” តើវាត្រូវ  
 ទេ? “ទោះបីជាបន្ទាប់ពីស្នែងត្រូវបានបំផ្លាញនៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំក៏ដោយ ទោះបីជាដង្កូវ  
 ស៊ីស្បែកក្នុងខ្លួនខ្ញុំឥឡូវនេះ នឹងបំផ្លាញវាចេញ។”

288 អ្នកដឹងទេ ដង្កូវនៃសាច់មិនមករកអ្នកទេ។ ដង្កូវនោះមាននៅក្នុងអ្នករួចហើយ  
 ជាដង្កូវស្បែករបស់អ្នកផ្ទាល់។ តើអ្នកធ្លាប់កត់សម្គាល់វាទេ? ដាក់អ្នកនៅក្នុងម្សៀត  
 សម្បូរ ហើយរឹតវាឱ្យតឹង ដង្កូវនឹងស៊ីអ្នកដូចគ្នា ព្រោះវាស្ថិតនៅក្នុងអ្នក។ អ្នក  
 គ្រាន់តែជាសត្វល្អិតមួយក្រុម តាំងពីដំបូងនៅខាងក្នុង។

289 “ទោះបីដង្កូវនៃសាច់ ដង្កូវស៊ីស្បែករបស់ខ្ញុំបំផ្លាញខ្ញុំ សាច់របស់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែនៅក្នុង  
 សាច់ឈាមខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងឃើញព្រះ។”

290 ហើយនៅព្រឹកថ្ងៃរស់ឡើងវិញនោះ! សូមថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ហាលេលូយ៉ា! ម៉ាថាយ អ្នកនិពន្ធដ៏អស្ចារ្យនេះ ២៧:៥១ បាននិយាយថា “បន្ទាប់ពីទ្រង់បានមាន ព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ អស់ទាំងផ្លូវខ្មោចក៏រើកឡើង ឯខ្មោចពួកអ្នកបរិសុទ្ធ ដែល ដេកលក់ទៅហើយ បានរស់ឡើងវិញជាច្រើន ហើយចូលទៅក្នុងទីក្រុងបរិសុទ្ធ លេចមកឲ្យមនុស្សជាច្រើនឃើញដែរ។” អំណាចនៃការប្រោសនោះ នៅតែមាននៅ លើភ្លើងអេលីយ៉ានៅពេលដែលគ្មានភ្លើងទៀតទេ នៅតែមានលើយ៉ូប នៅពេលដែល គ្មានដីសូម្បីមួយស្លាបព្រានៅសល់ពីខ្លួនគាត់។ ប៉ុន្តែអំណាចនៃការប្រោសនៅតែ មាន។

291 “ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណនេះដែលប្រោសព្រះយេស៊ូវឱ្យមានព្រះជន្មរស់ ឡើងវិញគង់នៅក្នុងអ្នក ទ្រង់ក៏នឹងធ្វើឲ្យរូបកាយមែងស្លាប់របស់អ្នករស់ឡើង ដែរ។” សូមចំណាំ ប្រញាប់បន្តិចហើយ។

292 អ្នកនិយាយថា “អូ ខ្ញុំចង់រស់នៅពេលនោះ...” អ្នករស់នៅក្នុងពេលវេលាល្អ ជាង។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកទាំងអស់គ្នា...

293 ខ្ញុំឃើញអ្នកកត់បទគម្ពីរមួយចំនួន។ ជាការប្រសើរណាស់ កត់វាចុះ ថែស្យាឡូនីចទី១ ៤:១៦។ ចាំមើលថា ល្អប៉ុណ្ណា។ ក្នុង...“ពួកបរិសុទ្ធ ដែល ដេកលក់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ នឹងរស់ជាមួយទ្រង់” ឃើញទេ ពួកបរិសុទ្ធនៅក្នុងផ្លូវ ដេកលក់។ ដូចអេលីយ៉ាដែរ។ អ្នកខ្លះដូចជាអេលីសេ ឃើញទេ ខ្លះត្រូវបានប្រោស ឡើង ខ្លះនឹងត្រូវយកទៅ ខ្លះនឹងនៅក្នុងផ្លូវ។ ពួកគេនឹងទៅជាមួយទ្រង់។ តែ របស់ព្រះជាម្ចាស់នឹងបន្តឡើង ហើយអ្នកស្លាប់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងវិញ មុនគេ។ ហើយយើងរាល់គ្នាដែលនៅរស់ និងនៅសេសសល់នឹងត្រូវលើកគ្នា ទៅជួបព្រះអម្ចាស់នៅលើអាកាស។” អំណាចនៃការប្រោសនៅតែមាន អំណាច ប្រោសលើអ្នកស្លាប់។ ឃើញទេ?

294 អំណាចនៃការប្រោសដូចគ្នានៃព្រះដែលបានបង្ហាញនៅក្នុងហោរាទាំងពីរ នេះ។ មើលឈ្មោះគេ សឹងតែដូចគ្នា អេលីសេ អេលីយ៉ា។ ឃើញកូនក្រមុំ កូនកំលោះទេ? ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេគឺព្រះយេស៊ូវ។ ម្នាក់ទៀតគឺអង្គព្រះយេស៊ូវ។ អ្នកឃើញទេ ស្ទើរតែដូចគ្នា គឺ—គ្រាន់តែរវាង—ទ្រង់និងនាង។ ឃើញទេ?

295 អេលីយ៉ា ហើយមើលពីរបៀបដែលវាត្រូវបានតំណាងនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះ អេ លីសេ... ត្រូវបានលើកឡើងនៅក្នុងការលើកឡើង តំណាងឱ្យក្រុមជំនុំ មិនអីទេ អេ

លើយ៉ាងហើយអេលីសបានដេកលក់រហូតដល់រស់ឡើងវិញ។ ឃើញទេ? វាដូចជា  
បក្សីមួយ ត្រូវការស្លាប់ពីរដើម្បីរក្សាលំនឹងខ្លួនគាត់។ ឃើញទេ? ក្រុមជំនុំត្រូវបាន  
គំណាងនៅទីនោះនៅក្នុងហោរាទាំងពីរនោះ។ “ដ្បិតយើងរាល់គ្នាដែលមានជីវិត  
ហើយនៅជាប់នឹងការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ នោះនឹងមិនរារាំងពួកអ្នកដែល  
កំពុងដេកលក់ឡើយ។ ដ្បិតត្រូវរបស់ព្រះជាម្ចាស់នឹងបន្លឺឡើង” ស្លាប់ទាំងពីរនឹង  
មកជាមួយគ្នា ហើយយើងនឹងហោះទៅ ហាលេលូយ៉ា ហោះទៅឆ្ងាយ។ ព្រោះ  
(អ្វី?) នៅក្នុងជីវិតរស់ ឬស្លាប់ អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញនោះ នៅតែមានជីវិត។

296 សូមចំណាំ។ ចងចាំ ចាំឥឡូវ ប្រញាប់ទៅមើលថាទាំងនេះជាអ្វី។ មើល  
អំណាចនៃការប្រោសឱ្យរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃនេះ។ សូមចាំថា យើងត្រូវបាន  
ប្រោស។ មិនយូរប៉ុន្មានទេ សម្រាប់ជំនួយ...

297 ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថាព្រះអម្ចាស់របស់យើងបានមានបន្ទូល ហើយប៉ុលក៏ដូច្នោះ  
ដែរ “អ្វីដែលព្រះវិចិត្របានបង្ហាញខ្ញុំ ខ្ញុំមិនបានតបស្នងអ្វីឡើយ។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នក។”  
ហើយនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ពេលយើងបានឃើញព្រះចេស្ដានៃការរស់ឡើងវិញ  
របស់ទ្រង់មកលើយើង ទ្រង់ថែមទាំងប្រទានក្តីសង្គ្រោះដល់យើង ដើម្បីឃើញ  
អ្នកជំងឺបានជាសះស្បើយ។ យើងបានឃើញអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញធ្វើការ  
នៅក្នុងចំណោមពួកយើង ដូចជានៅពេលនោះមកលើពួកគេនៅសម័យដើម  
ឃើញទេ ឃើញវានាំមកវិញដោយការនិមិត្ត ហើយប្រោសមនុស្សស្លាប់ ឃើញ  
វាធ្វើឲ្យអ្នកជំងឺជាសះស្បើយ។

298 នៅថ្ងៃមុនខ្ញុំកំពុងប្រាប់នរណាម្នាក់។ ក្មេងតូចដូណារ៉ុន រ៉ុត នៅទីនេះ ខ្ញុំគិតថា  
អ្នកទាំងអស់គ្នាស្គាល់គាត់។ ខ្ញុំបានដើរប្រមាញ់ជាមួយគាត់។ ក្មេងតូចដ៏កំសត់...  
គាត់ជាក្មេងប្រុសដ៏ល្អម្នាក់។ គាត់មកទីនេះដើម្បីក្រុមជំនុំ។ គាត់នឹង...ជាមិត្តដ៏ល្អ  
របស់ខ្ញុំ ហើយគាត់...គាត់បាននិយាយថា “មិនចង់រំខានអ្នកទេ?”

299 ខ្ញុំបានក្រឡេកមើល ត្រចៀករបស់គាត់ ហើមប៉ោង ខាងក្នុង។ ហើយខ្ញុំបាន  
និយាយថា “ដូណារ៉ុន តើសុខសប្បាយជាទេ?” គ្រាន់តែចាប់ដៃគាត់ បែបនោះ  
ហើយជាមហារីក។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ដូណារ៉ុន តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយត្រចៀក  
របស់អ្នក?”

300 គាត់បាននិយាយថា “មិនដឹងទេបងប្រុសប្រាណហាំ។ ប្រហែលប្រាំមួយខែ  
ប្រាំពីរហើយវានៅតែហើម...”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិននិយាយអ្វីអំពីវា?”

301 បាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់រំខានអ្នកទេ បងប្រុស ប្រាណហាំ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកដឹងថាវាជាអ្វីទេ?”

បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានគំនិតមួយ។”

302 ខ្ញុំគ្រាន់តែដាក់ដៃលើគាត់ មិនដែលនិយាយអ្វីសោះ។ ពីរថ្ងៃក្រោយមក ក៏គ្មានស្លាកស្នាមដែរ។ តើវាគឺជាអ្វី? អំណាចនៃការប្រោស ឃើញទេ វានឹងធ្វើឱ្យរូបកាយរមែងស្លាប់របស់អ្នករស់ឡើងវិញ។ ត្រចៀករបស់គាត់នឹងត្រូវបានស៊ីអស់ ខួរក្បាលរបស់គាត់នឹងបាត់ទៅ ឃើញថាគាត់បានស្លាប់។ ប៉ុន្តែអំណាចនៃជីវិត! ឃើញទេ?

303 ហើយនៅថ្ងៃមួយនៅពេលដែលខ្ញុំនឿយហត់ ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់អំពី... ខ្ញុំបាននិយាយថា “បើអ្នក...ជាប្រុស អ្នកគួរតែទៅមុខទៀត អ្នកមានអាយុហួសបណ្តាហើយ។ បើអ្នកនឹងធ្វើអ្វីមួយថ្វាយព្រះអម្ចាស់ អ្នកត្រូវប្រញាប់ធ្វើវាលឿនជាង។ អ្នកកាន់តែចាស់ទៅហើយ។” ឃើញទេ? ហើយនៅព្រឹកនោះ អំណាចនៃការប្រោសបានមកដល់ហើយទ្រង់បានឲ្យខ្ញុំមើលលើរាំងនន ហើយខ្ញុំបានឃើញអ្នករាល់គ្នានៅទីនោះ។ អូហូ! ឃើញទេ? ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្វីដែលអ្នកធ្លាប់ស្រឡាញ់ និងស្រឡាញ់អ្នកទាំងអស់នោះគឺផ្តល់ឱ្យអ្នក។” ឃើញទេ? ខ្ញុំបានឃើញពួកគេនៅទីនោះដូចនោះ។ តើវាជាអ្វី? វាជាអំណាចនៃការប្រោស។

304 យ៉ូហានជាអ្នកទទួលការបើកសម្តែងត្រូវបានពោរពេញដោយអំណាចនៃជីវិតដែលក្រោកឡើង ហើយបានឃើញទីបញ្ចប់តាំងពីដើមដំបូងមក។

305 អេសាយពោរពេញទៅដោយអំណាចនៃការប្រោស ហើយក្រោកឡើងមើលសហស្សវត្សរ៍ និងទាំងអស់នោះ។

306 អំណាចនៃការប្រោស! “ហើយប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសព្រះគ្រីស្ទមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញនោះ គង់នៅក្នុងអ្នករាល់គ្នា វានឹងប្រោសរាងកាយដែលរមែងស្លាប់...រាងកាយស្លាប់របស់អ្នក។” សូមចាំថា វាជាអំណាចនៃការប្រោស!

307 រកមើលអ្វីដែលយើងបានឃើញនៅថ្ងៃនេះ។ អំណាចនៃការប្រោសបានមកដល់យើង ដើម្បីបើកត្រាទាំងប្រាំពីរ។ តើនោះជាអ្វី ភាពវៃឆ្លាតរបស់មនុស្សឬ? ទេ ជាអំណាចនៃការប្រោសនៃព្រះ។ ឃើញទេ អំណាចនៃការប្រោសនៃព្រះបានទាយទុកជាមុនថាវានឹងកើតឡើង។ សូមមើល អំណាចនៃការប្រោសនៃ

ព្រះបានធ្វើឱ្យលោកិយថ្លែងទីបន្ទាល់ចំពោះវា វាគឺជាសេចក្តីពិត។ ខ្ញុំបានប្រាប់  
អ្នកថា ទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ គឺនៅជុំវិញ នៅក្នុងបង្គោលភ្លើង អំណាចនៃការ  
ប្រោសអនុញ្ញាតឱ្យលោកិយថ្លែងទីបន្ទាល់ថាវាគឺជាសេចក្តីពិត។ ហើយនៅក្នុង  
នោះ ពួកគេមិនដឹងថាវាជាអ្វីទេ។ ហើយយើងបានដឹង គ្រាន់តែមើលតាមផ្លូវនេះ  
ហើយវាគឺជាព្រះអម្ចាស់របស់យើងនៅទីនោះ អ្នកឃើញទេ។

308 ទ្រង់គឺជាអ្នកដែលបើកត្រាទាំងនោះ។ ទ្រង់គឺជាត្រាទាំងនោះ ដ្បិតព្រះបន្ទូល  
នៃព្រះទាំងមូលគឺជាព្រះគ្រីស្ទ ហើយព្រះគ្រីស្ទគឺជាត្រាដែលបានបើក។ តើការបើក  
ត្រាគឺជាអ្វី? ការបើកសម្តែងពីព្រះគ្រីស្ទ។

309 ហើយទេវតាទាំងប្រាំពីរអង្គ ដែលតំណាងឱ្យវិហារទាំងប្រាំពីរបានបញ្ចប់  
ហើយយើងមិនអាចមើលឃើញវាឡើយ។ គេឃើញ គេយកបានរូបភាព តែយើង  
អត់ទេ។ ហើយនៅទីនោះ ទ្រង់គង់នៅទីនោះ ចៅក្រមកំពូល។ បង្ហាញថាទ្រង់  
ជាអាល់ហ្វា និងអូមេហ្គា ដែលជាការចាប់ផ្តើមនិងចុងបញ្ចប់។ អត្តសញ្ញាណអ្វី!  
អំណាចនៃការប្រោសបានធ្វើដូច្នោះចំពោះយើង។

310 អំណាចនៃការប្រោសអនុញ្ញាតឱ្យយើងឃើញការយាងមករបស់ទ្រង់។  
អំណាចនៃការប្រោសបានឆក់យកយើងពីសេចក្តីស្លាប់ទៅជីវិត។ អំណាចនៃ  
ការប្រោសផ្តល់នូវការយល់ឃើញ ដើម្បីដឹងពីអ្វីដែលខុសឆ្គងជាមួយអ្នក និងអ្វី  
ដែលត្រូវធ្វើ អ្វីដែលអ្នកបានធ្វើ និងអ្វីដែលអ្នកមិនគួរធ្វើ និងអ្វីដែលអ្នកគួរធ្វើ និងអ្វី  
ដែលអ្នកនឹងក្លាយជា។ អំណាចនៃការប្រោសរឿងទាំងអស់នេះ!

311 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវរបស់យើងគឺពោរពេញដោយអំណាចនៃការប្រោស ទ្រង់  
គឺគ្រប់ទាំងអស់ រួមគ្នា។ ទ្រង់មានពេញដោយអំណាចនៃការប្រោស ទ្រង់មាន  
ព្រះបន្ទូលថា “អ្នកបំផ្លាញរូបកាយនេះ ហើយខ្ញុំនឹងលើកវាឡើងក្នុងរយៈពេល  
បីថ្ងៃ។” និយាយពីភាពជឿជាក់ក្នុងអំណាចនៃការប្រោស! “បំផ្លាញរូបកាយនេះ  
ហើយខ្ញុំនឹង...ដំណាក់នេះ ហើយខ្ញុំនឹងសង់វាឡើងក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃ។”

312 ហេតុអ្វី បានជាទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ? ទ្រង់បានដឹងថាវាត្រូវបានចែងពីទ្រង់  
សូមមើលថាវាត្រូវបានសរសេរពីទ្រង់ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលមិនអាចបរា  
ជ័យ។ ព្រះបន្ទូលបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនទុកឱ្យព្រះដ៏វិសុទ្ធរបស់យើង ឃើញ  
ភាពពុករលួយ ហើយក៏មិនទុកព្រលឹងទ្រង់នៅក្នុងនរកដែរ។” ហើយទ្រង់បានដឹង

ថា អំណាចនៃការប្រោសនឹងលើកទ្រង់ឡើង ថានឹងមិនមានកោសិកាណាមួយខូចឡើយ។

313 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកបំផ្លាញវិហារនេះ ហើយខ្ញុំនឹងសងវាមកវិញក្នុងពេលចិថ្ងៃទៀត។”

314 ហេតុអ្វី? វាគឺជាទំនាយ ដែលជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ហើយទំនាយប្រសិនបើវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះពិត មិនអាចបរាជ័យបានឡើយ។ ហើយទំនាយដូចគ្នានិងព្រះបន្ទូលនៃព្រះដែលមានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងប្រោសទ្រង់ឱ្យរស់ឡើងនោះមានបន្ទូលថា យើងត្រូវបានរស់ឡើងវិញជាមួយទ្រង់ហើយ។ កុំឆ្ងល់ថា ទ្រង់មានបន្ទូលថា “កុំឱ្យខ្លាចឡើយ។” ហើយវាត្រូវបានចែងថា “ព្រះវិញ្ញាណដែលគង់នៅឥឡូវនេះ គង់នៅក្នុងទ្រង់ ឥឡូវនេះនៅក្នុងយើង ក៏ប្រោសរូបកាយរមែងស្លាប់របស់យើងឡើងដែរ។” កុំខ្លាចអី មិត្តអើយ ព្រះ-បុត្រាទ្រង់រស់ឡើង។ ព្រះរាជបុត្រារស់ឡើងវិញ។ អត់...

315 ឥឡូវមើលការផ្លាស់ប្តូរ។ យើងម្នាក់ៗ តំណាងនៅទីនោះ។ មានពួកបរិសុទ្ធដែលនៅរស់ដែលបានលើកឡើង មានអេលីយ៉ាល្យនៅទីនោះ។ ហើយនៅទីនោះម៉ូសេ ជាពួកបរិសុទ្ធដែលបានស្លាប់... ដូចគ្នានេះផងដែរពួកគេទាំងពីរមានអំណាចនៃការប្រោស។ មិនថាអ្នកណាម្នាក់ស្លាប់ ហើយម្នាក់ទៀតមិនស្លាប់ទេ គឺនៅទីនោះ។

316 សូមកត់សម្គាល់ អូ មើលអ្វីដែលយើងកំពុងឃើញនៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ ដូចគ្នានឹងការសន្យាក្នុងយ៉ូហាន ១៤:១២។ ឥឡូវនេះមើល...ក្រន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អេដ។ ប្រាកដណាស់។

មនុស្សនិយាយថា “អ្នកទាមទារអំណាច?” ទេ ទេ ទេ។

317 យើងដូចជាពួកគេនៅភ្នំដើមអូលីវ ឃើញទេ? ប្រាកដណាស់ យើងមិនទាមទារអំណាចទេ។ ប៉ុន្តែ យើង ចូលចិត្ត—ដូចពួកគេ...នៅលើភ្នំដើមអូលីវដែរ ពួកគេមិនបាននិយាយថា លោកម៉ូសេ ថា “មើលអ្នកណា ឃើញខ្ញុំជាអ្នកណា” ពួកសិស្សនិយាយថា “មើលថាខ្ញុំជាអ្នកណា ឃើញខ្ញុំជានរណា?” តើអ្នកដឹងថាមានអ្វីកើតឡើងទេ? សូមកត់សម្គាល់ ពួកគេបានឃើញព្រះយេស៊ូវក្នុងសិរីល្អ។ នោះហើយជាអ្វីដែលពួកគេចង់ឃើញវាតំណាង ព្រះយេស៊ូវបានលើកតម្កើង។

318 អញ្ចឹងហើយបានជាថ្ងៃនេះ យើងមិនព្យាយាមធ្វើជាអ្នកធំនោះទេ។ យើងមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលមនុស្សនិយាយអំពីយើងទេ។ កេរ្តិ៍ឈ្មោះរបស់យើងគឺគ្មានប្រយោជន៍សោះ វាជាព្រះនាមទ្រង់។ ជីវិតរបស់យើង វាគ្មានអ្វីសោះ។ វាជាជីវិតរបស់ទ្រង់។ វាជាអំណាចរបស់ទ្រង់ មិនមែនជាអំណាចរបស់យើងទេ។ ហើយមានរឿងតែមួយគត់ដែលយើងចូលចិត្តធ្វើ គឺឃើញទ្រង់ក្នុងសិរីល្អ។ ហើយតើវាអាចទៅជាយ៉ាងណា? នៅពេលដែលទ្រង់បានលើកតម្កើងនៅក្នុងយើង ដោយការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ដែលនៅក្នុងយើង។ យើងឃើញទ្រង់គង់នៅម្តងទៀតដូចជា សព្វថ្ងៃ។

319 តើអ្នកបានទទួលវាទេ? ឃើញទេ បំណងប្រាថ្នារបស់យើងមិនត្រូវបានលើកតម្កើងទេ។ បំណងប្រាថ្នារបស់យើងមិនមែនបែបបានល្អឈ្មោះទេ។ បំណងប្រាថ្នារបស់យើងមិនមែនជាការជំរុញចំនួនក្រុមជំនុំ ឬធ្វើឱ្យសាលាថ្ងៃអាទិត្យមានគ្នាច្រើនទៀត ឬព្យាយាមនាំចូលមក ចងដៃ រុញចូល ផ្តល់កម្មវិធីជប់លៀងពិភពលោក ឬនាំយកផ្កាយ ប៊ូតុង ឬអ្វីផ្សេងទៀតដូចនោះ។ នោះមិនមែនជាបំណងរបស់យើងទេ។ បំណងប្រាថ្នារបស់យើងគឺចង់ឃើញទ្រង់លើកតម្កើង។ លើកតម្កើង (អ្វី?) មិនមែនដោយមោទនភាពខ្លួនឯង ប៉ុន្តែនៅក្នុងយើង ជីវិតរបស់យើង ដើម្បីបង្ហាញថាទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ ហើយរស់នៅក្នុងយើង។

320 ប្រសិនបើខ្ញុំអាចដកខ្លួនចេញពីផ្លូវបាន ដូច្នោះនៅពេលដែលលោកវិល្លៀមប្រាណហាំមិនបានគិតដល់ ហើយអ្នកក៏មិនបានគិតផងដែរ។ ទាល់តែយើងឃើញព្រះយេស៊ូវបានលើកតម្កើងក្នុងចំណោមពួកយើង។ ឃើញទ្រង់ នោះជាបំណងប្រាថ្នារបស់យើង។ នោះហើយជា... ផ្តល់ឱ្យយើងនូវអំណាចនៃការប្រោស។ ហើយវាផ្តល់ឱ្យយើងនូវសេចក្តីអំណរ ដោយដឹងថាយើងនៅជាមួយទ្រង់ ទាំងសាច់និងឆ្អឹងរបស់ទ្រង់ ក្នុងនាមជាកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។ ហើយដោយមើលឃើញនូវវិធីសាស្ត្រដូចគ្នារបស់ទ្រង់ ដោយបង្ហាញយើងថាឥឡូវនេះទ្រង់បានរស់ពីសុគតឡើងវិញ។ ឃើញទេ?

321 កុំភ្លេចដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “កុំខ្លាចឡើយ” ដ្បិតឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់យើងត្រូវបានប្រោសលោះដោយទ្រង់ ហើយឥឡូវនេះបានរស់ឡើងវិញជាមួយនឹងទ្រង់។ នោះហើយជាអ្វីដែលបុណ្យអ៊ុស្ត្រីមានន័យសម្រាប់ប្រជាជន “រស់ឡើងវិញ

ជាមួយទ្រង់! សូមកត់សម្គាល់។ ឥឡូវនេះ យើងមានព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ នៅក្នុងយើង ជាទង្វើអស្ចារ្យបានលោះពេញលេញ។

322 អត់ទេ អ្នកមិននិយាយថា “អញ្ជឹងខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំធ្វើវាបាន។” អ្នកបានធ្វើវា រួចហើយ។ មិនមែន “ខ្ញុំនឹងធ្វើវា។” ខ្ញុំបានធ្វើវារួចហើយ។ ខ្ញុំមិនដែលធ្វើវាទេ ទ្រង់ បានធ្វើវាសម្រាប់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? មិនមែនខ្ញុំទេ គឺទ្រង់! “បងប្រុស ប្រាណហាំ ពួកគេ និយាយ...” ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលពួកគេនិយាយនោះទេ។ នៅទីនោះទ្រង់បានធ្វើវា សម្រាប់ខ្ញុំ។ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់បាន ដែលខ្ញុំយកចិត្តទុកដាក់។

323 ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ឃើញទ្រង់បើកសម្តែង។ តើអ្នកអាចធ្វើវាដោយរបៀបណា ហៅទ្រង់ចុះមក? ទេ ទ្រង់គឺនៅក្នុងអ្នក។ ឃើញទេ ទ្រង់គង់នៅក្នុងអ្នក។ “មែនហើយ ព្រះអង្គអើយ ប្រសិនបើទូលបង្គំអាចដកខ្លួនចេញពីផ្លូវបាន ទ្រង់អាច បើកសំដែង។ ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់... តើអ្នកអាចធ្វើវាបានដោយរបៀបណា? ព្រោះអ្នក ត្រូវបានរើសតាំងដូច្នោះ។ អ្វីដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ។” សូម ចំណាំ។ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ!

324 ជាមួយនឹងភស្តុតាងទាំងអស់ដែលបានប្រមូល ជាមួយយើងនៅព្រឹកនេះ អូ ខ្ញុំគិតអំពីបទចម្រៀងនោះ:

នៅព្រឹកថ្ងៃរស់ឡើងវិញនោះ  
នៅពេលដែលខ្សែមរណៈនឹងត្រូវដាច់  
យើងនឹងក្រោកឡើង (ហាលេលូយ៉ា!) យើងនឹងក្រោក  
ឡើង។

325 តើអ្នកជឿទេ? យើងនឹងក្រោកឡើង! នៅក្នុងទ្រង់ យើងក្លាយជាផ្នែកមួយ នៃទ្រង់ បុណ្យអ៊ីស្ទើរ ដែលជាអាថ៌កំបាំងនៃព្រះដែលបានបង្ហាញឱ្យឃើញដូច កាលនោះ នៃជីវិតបន្ទាប់ពីការស្លាប់។ ឥឡូវនេះ យើងនៅមានជីវិត ដែលពីមុនបាន ស្លាប់នៅក្នុងអំពើបាបនិងការរំលង។ ត្រាពិតប្រាកដនៃបុណ្យអ៊ីស្ទើរបានបំបែក សេចក្តីស្លាប់នៅជុំវិញខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនៅរស់។ ត្រាបុណ្យអ៊ីស្ទើរ នៅដើមដំបូង បាន បំបែកត្រានៃត្រាវ៉ូម៉ុង ដែលជាត្រាបុណ្យអ៊ីស្ទើរ ដែលទ្រង់ត្រូវបានបោះត្រា។ ហើយ មនុស្ស នៅពេលដែលពួកគេ បានស្លាប់ទៅ ប៉ុន្តែ ទ្រង់បានបំបែកត្រា ហើយបើក សម្តែងការសម្ងាត់។ ហើយឥឡូវនេះ ព្រះដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ បាន បំបែកត្រាចេញពីជុំវិញជីវិតរបស់យើង ហើយព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានបើកសម្តែង ខណៈ



ទ្រង់គង់នៅក្នុងយើង ឥឡូវនេះយើងបានប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញជាមួយទ្រង់។ អូ ពីទំព័រមួយទៅទំព័រមួយ!

យើងនឹងរស់ឡើង (ហាលេលូយ៉ា!)

យើងនឹងរស់ឡើង! (អាម៉ែន!)

នៅព្រឹកថ្ងៃរស់ឡើងវិញនោះ

នៅពេលដែលផ្ទាំងមរណៈត្រូវបានបំបែក

យើងនឹងរស់ឡើង (ហាលេលូយ៉ា!) យើងនឹងរស់ឡើង។

326 អូ តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេឬ! ខ្ញុំរីករាយណាស់! ត្រឡប់មកវិញ នៅក្នុង ជួរចាស់មួយ ព្រឹកព្រលឹមមួយ ត្រាត្រូវបានបំបែក ហើយខ្ញុំបានរស់ជាមួយទ្រង់ ដែលជាសុភារៈថ្មីមួយ។ អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ ព្រះរាជបុត្រាបាន លើកឡើង។

327 មិនយូរប៉ុន្មាន ខ្ញុំត្រូវបានគេប្រាប់រឿងខ្លីមួយអំពី—អ្នកនេសាទ។ បុរសម្នាក់ ចេញមកជួលអ្នកនេសាទចំណាស់ម្នាក់ឱ្យនាំគាត់ទៅនេសាទនៅឆ្នេរខាងលិច។ ពួកគេបានចេញទៅក្រៅនៅព្រឹកនោះ។

328 តើមានអ្នកណាម្នាក់ធ្លាប់បានស្ទូចត្រីសាម៉ុង ហេតុអ្វី អ្នកដឹងពីអ្វីដែល កើតឡើង វាមានអំពូជអាក្រក់នៅទីនោះ។ ខ្ញុំឃើញប្អូនប្រុសតូចរបស់ខ្ញុំ ឈ្មោះអេ តឌី ប៊ីកាល់ នៅទីនោះ ជាបេសកជនទៅកាន់ប្រជាជនឥណ្ឌានៅទីនោះ។ ហើយ យើងបានស្ទូចត្រីដោយខ្លួនឯងនៅលើឆ្នេរសមុទ្រទាំងនោះ។

329 ដូច្នោះ អ្នកនេសាទម្នាក់នេះជាក្រុមស្នែងបែតង អ្នកស្គាល់ទេ? គាត់ទៅស្ទូចត្រី ហើយគេក៏បណ្តែតទៅ។ រង់ចាំពន្លឺថ្ងៃមកដល់ អ្នកដឹងទេ? ហើយពួកគេ—ហើយ គេលែងព្រលឹមឡើងអំពូទៀតហើយ ហើយអ្នកនេសាទរូបនេះរំភើបចិត្តណាស់ បាន និយាយថា “និយាយថា យើងកំពុងបណ្តែតទៅសមុទ្រ! ហេ!” រំភើបណាស់។

330 គាត់បាននិយាយថា “អង្គុយចុះ កូនប្រុស អង្គុយចុះ។” អ្នកនេសាទរ៉ែយ ចំណាស់ បានស្ងាត់ អ្នកដឹងទេ? គាត់ដឹងពីអ្វីដែលគាត់កំពុងនិយាយ។ បាន និយាយថា “គ្រាន់តែរង់ចាំរហូតដល់ព្រះអាទិត្យរះ នោះយើងអាចដឹងថាយើង នៅឯណា។”

អ្នកនិយាយថា “តើខ្ញុំត្រូវតែជាមេតូឌីស្ទ? បាទីស្ទ? ពេនទីកុស្តប្យ?”

331 គ្រាន់តែរង់ចាំ។ ព្រះបុត្រាយាងមក យើងនឹងឃើញកន្លែងដែលយើងនៅ។ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។ រង់ចាំរហូតដល់អ្នកឃើញព្រះបន្ទូលបានបើកសម្តែង ចាំងពេញគ្រាប់ពូជ កណ្តាប់គ្រឿង យើងនឹងឃើញកន្លែងដែលយើងនៅ។ តើអ្នកស្រលាញ់ទ្រង់ទេ?

332 សុំទោសដែលខ្ញុំទុកអ្នកយូរ។ តើមានអ្នកប៉ុន្មាននាក់ដែលនឹងនៅបន្តយប់នេះ? អូ ត្រលប់មកម្តងទៀត ល្ងាចនេះ ឃើញទេ? ប្រហែលម៉ោងប្រាំពីរ? តើអ្នកមានអ្នកផ្សេងទេ? [បងប្រុស នេវីល និយាយថា “ទេ”—អេដ។]

ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។

333 តើមានណាមួយនៅទីនេះ ឬច្រើនទៀត ដែលមិនមានអំណាចនៃការប្រោសនេះនៅក្នុងអ្នក? ព្រះរាជបុត្របានភ្លឺពេញទី ហើយអ្នកអង្គុយនៅក្នុងរោងឧបោសថនេះ អ្នកបានស្តាប់ខ្សែអាត់ ប៉ុន្តែ ព្រះវិញ្ញាណមិនបានប្រោសអ្នកឲ្យរស់ឡើងវិញឡើយ រហូតទាល់តែអ្នកអាចធ្វើតាមព្រះបន្ទូលនៃព្រះ ថាអ្នកជាស្រ្តីនិងជាបុរសអាចគោរពតាមគ្រប់ព្រះបន្ទូលដែលទ្រង់បានសរសេរ! អូ វាជារឿងគ្រោះថ្នាក់។ ចុះបើអ្នកក្លាយទៅជាគ្រាប់ពូជដែលគ្មានជីវិតវិញ? ប៉ុន្តែមានអ្វីមួយនៅក្នុងអ្នកដែលប្រាប់អ្នកថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់រស់ឡើង ពីព្រឹកនេះ។ ខ្ញុំចង់ក្រោកពីរដួងដែលខ្ញុំនៅ។ ខ្ញុំមិនចង់គ្រាន់តែជាគ្រាប់ពូជដែលស្លាប់ទេ ត្រូវទុកឲ្យនៅក្នុងដំ និងឈើសាត់។ ខ្ញុំចង់ដុះឡើង។”

334 តើអ្នកនឹងលើកដៃ និយាយបានទេថា? “សូមអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំបងប្រុស”? ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ខ្ញុំ មើលដៃ។ គ្មានផ្លូវណាសោះសម្រាប់ការហៅមកឯអាសនៈ។ អ្វីដែលយើងហៅឱ្យមកឯអាសនៈ មនុស្សឡើងមកជុំវិញអាសនៈ ខ្ញុំក៏មិនសូវ នៅលើអាសនៈដែរ។ នោះទើបតែត្រូវបានបន្ថែមទៅព្រះវិហារក្នុងអំឡុងពេលថ្ងៃនៃការរស់ឡើងវិញនៃពួកមេតូឌីស្ទ។ ឃើញទេ?

335 ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “មានមនុស្សច្រើនបានជឿ ឃើញទេ ត្រូវបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។” មានអាងនៅទីនេះ ពោរពេញដោយទឹក រង់ចាំបេក្ខជនណាដែលត្រៀមនឹងលះបង់ខ្លួនឯង។

336 ឥឡូវនេះ អ្នកអាចនឹងត្រូវបានគេជ្រមុជ នៅក្នុងនាមជាច្រើន ព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ប៉ុន្តែទាល់តែគ្រាប់ពូជនោះជាជីវិត ឃើញទេ មិនដូច្នោះវានឹង

មិនដុះឡើយ។ ទេ ទេ ទេ។ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក ប្រៀបបាននឹងទឹកសន្សើមធ្លាក់ ពីលើមេឃ វាអាចធ្លាក់លើគ្រាប់ពូជ ប៉ុន្តែបើគ្មានជីវិតនៅទីនោះទេ វាមិនអាចរស់ បានឡើយ។

337 ប៉ុន្តែប្រសិនបើការជ្រមុជទឹកពិតប្រាកដនៃការផ្លាស់ប្តូរប្រចំពោះខ្លួនអ្នកផ្ទាល់ ហើយអ្នកបានត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីលះបង់នឹងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកធ្លាប់ ត្រូវបានបង្រៀនដោយគោលការណ៍និងនិកាយ ដែលផ្ទុយទៅនឹងព្រះបន្ទូល ហើយអ្នកនឹងដើរជាកូនប្រុសឬកូនស្រីរបស់ព្រះ ហើយអ្នកយល់រំនឹកនៅក្នុង ចិត្តរបស់អ្នក ចាំមើលថាតើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនឹងធ្វើអ្វីដល់អ្នកនៅព្រឹកនេះ។ “ប្រែចិត្ត ចុះ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ ការលើកលែងទោស អំពើបាបរបស់អ្នក ហើយអ្នកនឹងទទួលចៀមឈ្មោលជា ដង្ហាយគ្រី។ អ្នកនឹងទទួលថាមរណ៍ ដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដ្បិតការសន្យាគឺ ចំពោះអ្នករាល់គ្នា។ ដល់គ្រប់ជំនាន់ វានឹងបានដូច្នោះ។”

338 ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំ—ទូលបង្គំបាននិយាយវែងពេក ហើយបាន ចំណាយពេលរបស់ប្រជាជនជាច្រើន ប៉ុន្តែ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ គ្មានការបញ្ឈប់ ឡើយ។ វាហាក់ដូចជាទ្រង់គ្រាន់តែឈប់ ហើយដើរចេញ ហើយសម្រាក ហើយ ត្រលប់មកវិញ។ យើងកំពុងរស់នៅក្នុងពិភពដែលស្លាប់ ក្នុងចំណោមមនុស្សដែល ស្លាប់។ ជាមួយនឹងសារនៃជីវិត និងជាមួយនឹងភស្តុតាងនៃការរស់ឡើងវិញ។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ពួកយើងនឹងស្លាប់តែម្តងប៉ុណ្ណោះ ហើយតើវានឹងទៅជា យ៉ាងណា ប្រសិនបើយើងអនុញ្ញាតឱ្យឱកាសនេះកន្លងផុតទៅ?

339 បេះដូងរបស់យើងកំពុងឆេះ ព្រលឹងរបស់យើងរំភើប ទាំងនេះដែលបានចូល មក។ ហើយមនុស្សជាច្រើននៅទីនេះកំពុងឮសារនេះនៅព្រឹកនេះ។ បាទ ពីរបួបី រយនាក់លើកដៃឡើង។ ពួកគេចង់ជឿព្រះអម្ចាស់។ ឱ ព្រះជាម្ចាស់អើយ គ្រាប់ពូជ នោះមិនស្លាប់ទេ។ តើគេអាចលើកដៃយ៉ាងនេះបានដូចម្តេច? វាមានអ្វីមួយ។ ឱ ព្រះអង្គ រូបកាយចាស់ ភរិយារបស់យ៉ូបដែលឈរនៅទីនោះពោលថា “អូ!” ប៉ុន្តែ ព្រះអម្ចាស់ សូមឱ្យយ៉ូបដែលមានជំនឿនោះ ដើរចូលនៅព្រឹកនេះ ថ្វាយទាំងស្រុង ហើយកប់នៅទីនេះ ក្នុងទឹកនៃបុណ្យជ្រមុជទឹក។

340 ទឹកសន្សើមដែលមកពីស្ថានសួគ៌ ព្រះបន្ទូលនៃព្រះដែលមានបន្ទូលថា វានឹង លាងជម្រះរាល់អំពើបាប ហើយដកវាចេញ! អ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុង

ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ តើដើម្បីអ្វី? ការផ្តាច់បាបរបស់អ្នក អំពើបាបត្រូវបាន ដកចេញក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

341 សូមប្រទាន មកព្រះបិតា សូមឱ្យ...បើគេឈឺ សូមឱ្យគេដើរចេញដោយ ជាសះស្បើយ។ សូមឱ្យ បើពួកគេពិការ សូមពួកគេដើរចេញក្រោមព្រះចេស្តា នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ប្រសិនបើពួកគេជាមនុស្សមានបាប ចូរពួកគេដើរចេញ ទៅលាងសម្អាតខ្លួនផង។ ហើយមេកានិច ដោយចូលទៅក្នុង ថាមវន្តមកពី ស្ថានលើ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយចាប់ពួកគេបាន ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ប្រោស រូបកាយរមែងស្លាប់របស់ពួកគេ នោះយើងនឹងពួកសាថ្មីពិតប្រាកដ អំណាចនៃ ព្រះ សេចក្តីស្រឡាញ់ដែលរកថ្លែងមិនបាន ព្រះគុណដែលស្លាប់និងព្រះគុណរស់ និងជាព្រះគ្រីស្ទដែលបានរស់ឡើងវិញ ជាប្រកាយ កូនក្រមុំតំណាងឱ្យទ្រង់នៅលើ ផែនដី។

342 ព្រះបិតាអើយ ពួកគេជាប់របស់ទ្រង់។ ពួកគេបានលើកដៃឡើង។ ទូលបង្គំបាន អធិប្បាយព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវនេះ ឱព្រះវរបិតាអើយ សូមទទួលពួកគេ ទូលបង្គំ អធិស្ឋាន។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំសូមសូរវា។ អាម៉ែន។

343 អ្នកស្រលាញ់ទ្រង់ទេ? តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេឬ? តើអ្នកពេញចិត្តដែលអ្នកជា ផ្នែកមួយនៃការរស់ឡើងវិញនៃបុណ្យអ៊ីស្ទ្រែទេ ដែលអ្នកបានលើកឡើងជាមួយ ទ្រង់? លើកដៃអ្នកឡើង។ អ្នកត្រូវបានរួមបញ្ចូល។

344 “ក្មេងតូចរបស់ខ្ញុំ” ដូចដែលប៉ុលបាននិយាយ។ មិនមែនព្យាយាមក្លែងបន្លំ គាត់ទេ តែជាគ្រីស្រលាញ់ ខ្ញុំស្រលាញ់អ្នក។ ខ្ញុំសម្រកតាមផ្លូវនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត ដើម្បីមកទីនេះ ដើម្បីនិយាយជាមួយអ្នក។ ចូរឡើងចេញពីវាលខ្សាច់ ឆ្លងកាត់ផ្ទាំង ទឹកកក ជាដើម ដើម្បីមកទីនេះ។ យើងហោះហើរក្នុងយន្តហោះ។ អ្នកបើកបរឆ្លង ប្រទេស ដូច្នេះយើងអាចជួបជុំគ្នា។ យើងស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។

345 យើងជាផ្នែកមួយនៃគ្នាទៅវិញទៅមក។ កុំឱ្យសាតាំងប្រាប់អ្នកអ្វីផ្សេងទៀត ឡើយ។ ក្នុងនាមជាផ្នែកនៃគ្នាទៅវិញទៅមក យើងគឺជាផ្នែកនៃទ្រង់។ ហើយយើង ជាបងប្អូនជនរួមជាតិនៃព្រះរាជាណាចក្រ រីករាយនឹងពរជ័យទាំងនេះរួមគ្នានៃការ រស់ឡើងវិញ។

346 ហើយឥឡូវនេះ មើល ឥឡូវនេះ អ្នកបានរស់ឡើងវិញហើយ។ នៅពេលដែល ព្រះជាម្ចាស់លើកទ្រង់ឡើង ទ្រង់បានលើកអ្នកឡើងដែរ។ ព្រះបុត្រាគង់នៅលើ

អ្នក ហើយឥឡូវនេះអ្នកបានរីកចម្រើនទៅក្នុងជីវិតរីកចម្រើនដូចទ្រង់ដែរ ដើម្បី  
រស់ឡើងវិញទាំងស្រុងនៅថ្ងៃចុងក្រោយនោះ។ សក្តានុពលរបស់អ្នក អ្នកមាន  
ឥឡូវនេះ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកដឹង? ព្រលឹងរបស់អ្នកបានផ្លាស់ប្តូរ តើមែនទេ?  
រូបកាយរបស់អ្នកចូលមកក្នុងការគោរពតាមវា មែនទេ? ដោយគោរពតាម (អ្វី គឺជា  
ក្រុមជំនុំ?) ព្រះបន្ទូល ដែលជាជីវិត នោះ ឥឡូវនេះអ្នកបានរស់ឡើងវិញពីសេចក្តី  
ស្លាប់។ វាជាបុណ្យអ៊ីស្ទ្រែរជាមួយព្រះយេស៊ូវនិងខ្ញុំ។ វាជាបុណ្យអ៊ីស្ទ្រែរជាមួយ  
អ្នក និងព្រះយេស៊ូវ។ ហើយវាជាបុណ្យអ៊ីស្ទ្រែរជាមួយអ្នក និងខ្ញុំ និងព្រះយេស៊ូវ។  
យើងទាំងអស់គ្នា...ឬព្រះយេស៊ូវ អ្នក និងខ្ញុំ យើងទាំងអស់គ្នាបានរស់ឡើងវិញ  
ជាមួយគ្នា។

347 ហើយយើងនឹងរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ទោះបីវិញ្ញាណរបស់យើង  
ចាកចេញពីរូបកាយ ទោះបីចោលជារូបកាយរលួយនេះក៏ដោយ សូមឲ្យវាទៅជា  
ធូលីដី សូមឲ្យវាឆេះឡើង សូមឲ្យវានៅបាតសមុទ្រ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា  
“ទេវតាមួយអង្គបានបង្ហូរវាទៅលើសមុទ្រ ហើយអ្វីៗដែលស្លាប់ក៏កើតឡើង។”  
គ្មានអ្វីអាចលាក់យើង ឬបំបែកយើងចេញពីព្រះដែលយើងស្រឡាញ់យ៉ាងល្អ  
ដែលបានលើកយើងឡើងជាមួយគ្នាឡើយ។

348 ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ខ្ញុំទុកអ្នកនៅទីនេះយូរហើយ។ ប្រសិនបើពួកគេជាមនុស្ស  
នៅស្តាប់តាមទូរស័ព្ទ នោះពួកគេប្រាកដ...នៅហាសិបសេនក្នុងមួយនាទី ពួកគេ  
ពិតជាបានបង់ នៅព្រឹកនេះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាចឈប់នៅម៉ោងនោះបានទេ ខ្ញុំត្រូវ  
បន្តទៀត។

349 ឥឡូវនេះ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ខ្ញុំនឹងត្រលប់មកវិញនៅយប់  
នេះ ដើម្បីនិយាយជាមួយអ្នកម្តងទៀត។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំមិនអាចធ្វើនោះ អ្នក  
ទាំងអស់គ្នានឹងដឹង... ខ្ញុំគិតថាយើងមិននៅទេ...ឬទេ...យើងមិនតបណ្តាញតាម  
ទូរស័ព្ទទៀតទេ? អត់មានទូរស័ព្ទទៀតទេ។

350 អ្នកទាំងអស់គ្នាដឹងថាខ្ញុំទៅណាហើយ មែនទេ? អាហ្វ្រិក! ខ្ញុំបានហៅ  
ជាយូរមកហើយ ជាច្រើនឆ្នាំដែលខ្ញុំបានព្យាយាមត្រឡប់មកវិញ។ ឥឡូវនេះ និមិត្ត  
មួយ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអម្ចាស់បានរៀបចំផ្លូវ។ ពួកគេនិយាយថា ពេលអ្នកស្រុក  
ក្រីក្រទាំងនោះបានឮថា ខ្ញុំមិនបានមកជាលើកចុងក្រោយដែលខ្ញុំនៅទីនោះទេ  
គេដេកលើដីទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ ហើយថ្ងៃ ហើយស្រែកឡើងថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ

តើយើងបានធ្វើអ្វី?” រាប់ពាន់នាក់នៃពួកគេ។ មនុស្សទាំងនោះមិនជឿថាខ្លួន មានព្រលឹងទេ។ ឃើញទេ? ហើយគេស្រែកថ្ងៃ ហើយយំ។

351 តើអ្នកមិននាំពាក្យអ្វីទៅមុខទៀតទេឬ? សូមកុំអញ្ជឹង។ ឃើញទេ ប្រសិនបើ ទិដ្ឋាការនោះនឹងកើតឡើងដើម្បីឆ្លងកាត់ទីនោះ ហើយមានក្នុងចំណោមពួកគេជា អ្នកបម្រើព្រះ ពួកគេនឹងបញ្ឈប់ខ្ញុំនៅទីនោះ។ ខ្ញុំត្រូវតែចូលទៅជាអ្នកប្រមាញ់។ ខ្ញុំ នឹងឡើងទៅរកមហាក្សត្រិដែលដឹកនាំទេ ភ្លើង១៧គ្រឿងចុះមកប្រជុំ។ ខ្ញុំត្រូវឡើង ទៅបរាញ់លើទឹកដីរបស់នាង។ ហើយខ្ញុំចូលទៅ ក្នុងលិខិតឆ្លងដែនរបស់ខ្ញុំនិងអ្វី គ្រប់យ៉ាងដែលហោរកអ្នកប្រមាញ់ មិនមែនជាកម្មវិធីសាសនាទេ។

352 ពេលនោះនឹងមានបងប្រុសម្នាក់មកជួបខ្ញុំ និយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នក មិនមានកិច្ចប្រជុំខ្លួនសម្រាប់ពួកយើង?” ក៏ឲ្យដ្ឋានត្រូវបានជួលរួចហើយ។ ពួកគេក៏ មិនដឹងដែរ។ ឃើញទេ? អូ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ!

353 សូមអធិស្ឋាន តាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះថានឹងមិនត្រូវបានរារាំងឡើយ។ នោះគឺ ព្រលឹងខ្ញុំដែលយំសម្រាប់ទ្វីបអាហ្វ្រិកតាំងពីខ្ញុំបានចាកចេញ តើខ្ញុំអាច ត្រឡប់មកម្តងទៀតបានទេ បន្ទាប់មកនាំអ្នកនូវសារនៃការប្រជុំដ៏អស្ចារ្យមួយ។ ប្រហែលជាមិនបានជួបអ្នកទៀតទេ ចាប់ពីថ្ងៃនេះរហូតដល់ខ្ញុំត្រឡប់មកវិញ។ យើងនឹងទៅតែប៉ុន្មានថ្ងៃទៀតទេ គឺថ្ងៃទី១០ ខែឧសភា។ តើអ្នកនឹងអធិស្ឋានឱ្យ ខ្ញុំទេ?

354 ចូរចាំថា អ្នកមិនដឹងថាមានបញ្ហាអ្វីទេ រហូតដល់អ្នកទៅដល់ទីនោះ។ គ្រូឆ្ងប់ នៅគ្រប់ទិសទី និងអារក្ស ហើយកុំគិតថាពួកគេមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វី។ ឃើញទេ? ហើយអ្នកដឹងកាន់តែច្បាស់នូវអ្វីដែលអ្នកកំពុងនិយាយនៅពេលដែលអ្នកឈរ នៅមុខពួកគេ។ “ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំជឿលើនរណា ហើយខ្ញុំដឹងថាទ្រង់អាចរក្សានូវអ្វី ដែលខ្ញុំបានប្តេជ្ញាចំពោះទ្រង់ប្រឆាំងនឹងថ្ងៃនោះ។”

ឥឡូវនេះ មានកន្លែងដៃខ្លះដាក់នៅទីនេះ។

355 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ដូចសារនេះនៅព្រឹកនេះ អំពីការរស់ឡើងវិញ ហើយខ្ញុំ ឈរនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយការបញ្ជាក់ដោយព្រះបន្ទូលថា អំណាច នៃការរស់ឡើងវិញគឺនៅក្នុងកូនដែលមានជំនឿ។ ហេតុដូច្នេះហើយ នៅពេល ជឿ ដោយជំនឿថា អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញបានផ្លាស់ប្តូរជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ហើយ

មនុស្សទាំងនេះជឿ ព្រះអម្ចាស់ ហើយវាបានផ្លាស់ប្តូរជីវិតរបស់ពួកគេ។ ហើយ យើងអធិស្ឋានសម្រាប់គ្នាទៅវិញទៅមក។

356 ខ្ញុំកំពុងដាក់ដៃលើកន្លែងដៃទាំងនេះ... សូមព្រះជាម្ចាស់ដែលប្រោស ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទអោយរស់ឡើងវិញ ហើយប្រោសព្រះអង្គអោយមានព្រះជន្មរស់ ឡើងវិញ ហើយព្រះវិញ្ញាណដែលប្រោសទ្រង់ឲ្យមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ សូមគង់ ក្នុងរូបកាយរបស់យើងរាល់គ្នា។

357 ព្រះវិញ្ញាណដែលគង់សណ្ឋិតលើរូបកាយអេលីសេ ដែលបានស្លាប់ទៅ ហើយ គ្មានអ្វីសល់ក្រៅពីឆ្អឹងឡើយ វាមានអំណាចប្រោសនៅក្នុងវា។ ដែរបស់សាវ័ក មានអំណាចរស់នៅក្នុងនោះ។ គំនិតរបស់សាវ័ក ការមើលឃើញរបស់សាវ័ក និង —អណ្តាតរបស់អ្នកជឿទាំងអស់គ្នា មានអំណាចនៃការប្រោស។


358 ឥឡូវនេះ សូមឲ្យអំណាចនៃការប្រោសនោះ ដូចខ្ញុំដាក់ព្រះបន្ទូលនេះលើ ពួកគេ ហើយដៃខ្ញុំតំណាងឲ្យអ្នកកាន់កាប់ ដោយព្រះគុណ នៃអំណាចនៃការ ប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ សូមទ្រង់បានប្រោសរូបកាយដែលមានជំងឺទាំងនោះឱ្យ ជាឡើង ហើយព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើឲ្យពួកគេបានជាឡើងវិញ តាមរយៈព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

359 សូមឱ្យវាមិនត្រឹមតែសម្រាប់កន្លែងដៃទាំងនេះប៉ុណ្ណោះទេប៉ុន្តែសម្រាប់ អ្នកដែលនៅទីនោះនៅក្នុងទស្សនិកជនទាំងអស់ដែលរងទុក្ខ។ កុមារតូចៗ មនុស្សចាស់ ទោះជាពួកគេជាអ្វីក៏ដោយ សូមឲ្យអំណាចដែលធ្វើឲ្យមានជីវិតរស់ ឡើងវិញនៅពេលនេះ ក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

360 ឥឡូវ តើមានចំនួនប៉ុន្មាននាក់ដែលទទួលអំណាចនៃការប្រោស? ឥឡូវនេះ ចូរដាក់ដៃលើគ្នាទៅវិញទៅមក ប្រសិនបើអំណាចនៃការប្រោសនោះស្ថិតនៅក្នុង អ្នក។

361 ឥឡូវនេះ មានរឿងតែមួយគត់ដែលត្រូវរក្សាវា ពីការរាំង នោះគឺជាការមិន ជឿរបស់អ្នក។ ស្រ្តីម្នាក់បានពាល់សម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់បានជាសះស្បើយ។ ទាហានរ៉ូម៉ាំងម្នាក់ស្តោះទឹកមាត់ដាក់ព្រះភ័ក្ត្រទ្រង់ ហើយបានទោនរក។ ឃើញ ទេ? ដូច្នោះវាមាន...វាអាស្រ័យលើកន្លែងដែលអ្នកនៅ។ តើអ្នកជឿវាទេ? តើអ្នកជឿ វាទេ?

362 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកអានក្បាល ហើយអធិស្ឋានឲ្យគ្នាទៅវិញទៅមក។ គ្រាន់តែ—គ្រាន់តែអធិស្ឋានភ្លាម គ្រាន់តែនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ បុគ្គលនេះ...” ឃើញទេ គ្រាន់តែអធិស្ឋានសម្រាប់គ្នាទៅវិញទៅមក។

363 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ យើងធ្វើកិច្ចការនេះក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នាមតែមួយគត់ដែលបានផ្តល់ឱ្យក្នុងចំណោមមនុស្ស ដែលយើងអាចត្រូវបានសង្គ្រោះ ឬបានព្យាបាល។ ជនទាំងនេះជាជនរួមជាតិនៃអំណាចក្រជាអ្នកកាន់អំណាចនៃការប្រោស សូមប្រោស ពួកគេផង ព្រះអម្ចាស់អើយ! ហើយសូមព្រះវិញ្ញាណយាងពីឥន្ទ្រីទៅឥន្ទ្រី ពីព្រះបន្ទូលទៅព្រះបន្ទូល រហូតដល់ភាពពេញលេញនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទត្រូវបានបង្ហាញនៅក្នុងរូបកាយនីមួយៗ សម្រាប់តម្រូវការខាងរូបកាយ ខាងវិញ្ញាណ ឬអ្វីដែលពួកគេត្រូវការ ដូចជាយើងដាក់ដៃលើគ្នាទៅវិញទៅមក។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ 



**វាគ្គនៃការឡើងនៃព្រះអាទិត្យ** KHM65-0418M

(It Is The Rising Of The Sun)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅព្រឹក ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 18 មេសា 1965 នៅរោងឧបាសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺរសាន់វីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG